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انرژی  های  حامل  قیمت  اصاح 
محصولات  و  فولاد  قیمت  بر  تأثیری 
قدرت  نتیجه  در  و  بازار  در  فولادی 
خرید مردم نخواهد داشت زیرا قیمت 
فولادی  محصولات  و  شمش  نهایی 
متناسب با قیمت های جهانی تعیین 

می شود.
در  مجلس  پژوهش های  مرکز   
قیمت  »اصاح  عنوان  تحت  گزارشی 
صنعت  آوری  تاب  انرژی:  حامل های 
ایران  است:  آورده  کشور«  فولاد 
دهمین تولیدکننده بزرگ فولاد دنیا 
و اولین تولیدکننده آهن اسفنجی بر 
تولید فولاد  پایه گاز در جهان است. 
ایران در سال ۱۳۹۸ به میزان ۲۷.۲ 
میلیون تن بوده و پیش بینی می شود 
که این میزان تا پایان سال جاری به 
حال  در  برسد.  تن  میلیون   ۳۰ مرز 
حاضر، زنجیره ارزش فولاد حدود ۱۲ 
درصد ارزش صادرات غیرنفتی کشور 

به  است  داده  اختصاص  خود  به  را 
طوری که عاوه بر تأمین نیاز داخل 
فولاد،  زنجیره  محصولات  به  کشور 
نیز  صادراتی  بازارهای  توسعه  امکان 

به وجود آمده است.
 ۸۰ دهه  در  که  است  حالی  در  این 
واردکنندگان  از  یکی  ایران  شمسی، 
فولادی  محصولات  و  فولاد  شمش 
پایش  بود.  ساختمانی  میلگرد  نظیر 
قابل  و  احداث  دست  در  طرح های 
نشان  فولاد  ارزش  زنجیره  تحقق 
این صنعت  کمّی  اهداف  که  می دهد 
)ایجاد ۵۵ میلیون تن ظرفیت تولید 
 )۱۴۰۴ انداز  چشم  در  خام  فولاد 
نسل  چند  تاش  شد.  خواهد  محقق 
از مدیران و متخصصان صنعتی کشور 
زنجیره  امروزه  که  است  موجب شده 
ارزش فولاد کشور به سطحی از بلوغ 

صنعتی و مدیریتی برسد.
گاز  به  دسترسی  است،  ذکر  شایان 

طبیعی و انرژی برق با نرخ های یارانه 
ای، همواره یکی از مشوق های سرمایه 
بوده  کشور  فولاد  بخش  در  گذاری 
است اما مشوق های سرمایه گذاری در 
هیچ بخشی از اقتصاد نمی تواند بدون 
باشد  همیشگی  و  زمانی  محدودیت 
وری  بهره  پیوسته  افت  موجب  زیرا 
و در نتیجه کاهش رقابت پذیری در 
سطح بین المللی می شود. با توجه به 
گذار بخش فولاد کشور از دوره رشد 
و نمو اولیه و دستیابی به بلوغ صنعتی 
استمرار  می رود  انتظار  مدیریتی،  و 
بخش  این  در  تولید  تداوم  و  توسعه 
نیاز به مشوق ها و حمایت های  بدون 

دولتی نیز امکان پذیر باشد.
می دهد  نشان  گزارش  این  یافته های 
قیمت  درصدی   ۲۰۰ افزایش  با  که 
انرژی برق و گاز طبیعی، نسبت سود 
اغلب  شده  تمام  بهای  به  ناخالص 
اصاح  از  پس  فولادی  شرکت های 
 ۱۵ بازه  در  انرژی  حامل های  قیمت 
تا ۲۰ درصد قرار می گیرد که حاشیه 
سود مطلوبی برای این صنعت است. 
فولادی  صنایع  ناخالص  سود  حاشیه 
فاقد زنجیره ارزش کامل به خصوص 
خصوصی  بخش  فولادی  شرکت های 
تنها  که  القایی(  کوره  فناوری  )با 
سرمایه  فولادسازی  مرحله  روی 
زیر ۱۰  به  احتمالاً  اند،  گذاری کرده 
به  با توجه  درصد کاهش می یابد که 
تولید  تداوم  آنها،  پایین  هزینه سربار 
انرژی  مصارف  شد.  نخواهد  تهدید 
زنجیره  بالادستی  شرکت های معدنی 
اصاح  و  است  پایین  نسبتاً  ارزش 
قیمت حامل های انرژی تأثیر چندانی 
نخواهد  آنها  سوددهی  وضعیت  در 
داشت. رکود بخش ساخت و ساز در 
بازارهای  به  دسترسی  عدم  و  کشور 

که  می شود  موجب  جذاب  صادراتی 
شرکت های نوردی پس از اصاح نرخ 
را  شدیدتری  رکود  انرژی  حامل های 

تجربه کنند.
و  کسب  مدل  که  است  ذکر  شایان 
واحدهای  آن  مبنای  بر  که  کاری 
شمسی   ۸۰ دهه  در  نوردی  متعدد 
شده  منقضی  امروزه  شدند،  ایجاد 
این  از  بسیاری  تعطیلی  و  است 
واحدها در میان مدت اجتناب ناپذیر 
است. راهکارهایی نظیر انتقال خطوط 
به کشورهای منطقه و تجمیع  تولید 
مقیاس  افزایش  و  صنعتی  واحدهای 
تولید ازجمله راهکارهایی است که در 
فولاد  صنعت  توسعه  موجب  مجموع 

کشور خواهد شد.
اصاح قیمت حامل های انرژی تأثیری 
فولادی  و محصولات  فولاد  قیمت  بر 
در بازار و در نتیجه قدرت خرید مردم 
نهایی  قیمت  چراکه  داشت  نخواهد 
شمش و محصولات فولادی بر اساس 
مکانیسم های بازار )عرضه و تقاضا( و 
متناسب با قیمت های جهانی )و بعضاً 
تعیین  جهانی(  قیمت های  از  بالاتر 

می شود.
قیمت  اصاح  که  است  ذکر  شایان 
فولاد  زنجیره  انرژی  حامل های 
در  باید  که  است  مراحلی  از  یکی 
زنجیره  ساختار  اصاح  جامع  بسته 
نظام  اصاح  شود.  انجام  کشور  فولاد 
آزادسازی قیمت های  تقاضا،  عرضه و 
طریق  )از  زنجیره  کل  محصولات 
عرضه در بورس کالا و کشف قیمت( 
و اصاح عوارض و تعرفه های صادرات 
و واردات از دیگر اقدام هایی است که 
باید به طور هم زمان عملیاتی شود تا 
آسیب پذیری صنعت فولاد کشور به 

حداقل برسد.

مرکز پژوهش های مجلس:

اصلاح قیمت حامل های انرژی زنجیره فولاد الزامی است

etefagherooz@

آیدی اینستاگرام اتفاق روز

نشریه سراسری اتفاق روز
و پایگاه خبری اتفاق روز آنلاین 

از کلیه استانها نماینده فعال می پذیرد
09126966214
02156438444

آیدی تلگرام اتفاق روز

آدرس سایت  :

http://www.etefagheroozonline.ir

تماس با ما :

09193302751

روز     تفاقات    ا و     ر      اخبا آخرین  
پایگاه     خبری  در      ا     ر

کنید دنبال    آنلاین    روز      تفاق   ا

etefagherooz@
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ظرفیت زائران ایرانی اربعین  
باید افزایش یابد

رئیس مجلس شورای اسلامی  :

امیر عبداللهیان در نشست وزرای خارجه شش کشور همسایه افغانستان:
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دولت مشکل همسان سازی حقوق 
فرهنگیان بازنشسته را حل کند

از دولت و مجلس  اهر و هریس در مجلس گفت:  نماینده مردم 
شورای اسلامی می خواهیم مشکل همسان سازی حقوق فرهنگیان 
بازنشسته، معوقات و پاداش پایان کار آنها و رتبه بندی معلمان را 
حل کند و زمینه تبدیل وضعیت کارکنان شرکتی ها، پیمانی ها و 

حجمی ها را فراهم کند.
شورای  مجلس  علنی   نشست  در  یخفروزان  زاده  محرم  احمد   
اسلامی، در نطق میان دستور خود گفت: اقدامات انجام شده دولت 
و وزیر بهداشت و درمان در خصوص تامین واکسن کرونای مورد 
نیاز کشور و مردم قابل تحسین است. عین اللهی از جدیت و تلاش 
وافر شما سپاسگزاریم، همان طور که ملاحظه می کنید همه وزرا 
برنامه ای که به مجلس ارائه داده اند عملیاتی می کنند امیدواریم 
این تلاش و زحمات دولت در زندگی، رفاه و معیشت مردم نمایان 

شود.
 نماینده مردم اهر و هریس در مجلس ادامه داد: مردم سخت در 
فشار اقتصادی قرار دارند، درآمدها پایین، هزینه ها بالا، گرانی و 
دولت  مردمی،  دولت  داریم  امید  است  بریده  را  مردم  امان  تورم 
تحولگرا با هماهنگی سایر قوا، تدبیر و هماهنگی حکمیانه ای در 
این خصوص بیاندیشد تا روز به روز آثار این فشار از روی مردم 

کاسته شود.
این نماینده مجلس بیان کرد: از دولت و مجلس شورای اسلامی می 
خواهیم مشکل همسان سازی حقوق فرهنگیان بازنشسته، معوقات 
و پاداش پایان کار آنها و رتبه بندی معلمان را حل کند و زمینه 
تبدیل وضعیت کارکنان شرکتی ها، پیمانی ها و حجمی ها را فراهم 
اینکه مردم حوزه  بر  با عنایت  نیرو درخواست دارم  از وزیر  کند، 
باغداری  دامداریو  کشاورزی،  مقدس  به شغل  اکثر  بنده  انتخابیه 
مشغول هستند نسبت به عملیاتی کردن سدهای شهرستان هریس 
اقدام کند و همچنین خواهان اجرای فاز دوم نیروگاه ثقل ترکیبی 
در  مناطقی  شد.  فراهم  جوانان  اشتغال  زمینه  تا  هستیم  هریس 
است  بادی مستعد  های  نیروگاه  ایجاد  برای  داریم  و هریس  اهر 
خواهشمندم نسبت به عملیاتی شدن آن تمهیدات لازم اندیشیده 

شود.
وی اظهار داشت: وزیر صمت، منطقه ارسباران و اهر سرشار از مواد 
معدنی از جمله طلا و مس بوده و از طرفی بیکاری و مشکل اشتغال 
جوانان بی داد می کند، خواهشمند است دستور سریع، قاطع برای 

عملیاتی شدن و بهره برداری از آنها صادر شود.

باید  اسلامی گفت:  رئیس مجلس شورای 
تلاش کنیم تا ضمن رعایت اصول بهداشتی 
مقابله با کرونا، ظرفیت زائران ایرانی مشتاق 

حضور در راهپیمایی اربعین افزایش یابد.
 محمد باقر قالیباف در نشست تعدادی از 
جوانان فعال در حوزه مفاهیم اندیشه ای و 
گفتمانی اربعین و فعالان خدمت به زائران 
برهه های  در  اسلامی  انقلاب  پیاده، گفت: 
زمانی مختلف از خرداد ۱۳۴۲ که نهضت 
امام خمینی )ره( آغاز شد تاکنون شرایط 
این  گاهی  است.  کرده  تجربه  را  مختلفی 
مقابل  و  عیان  ناب  فرصت های  و  شرایط 
به آن توجه  اما ما خیلی  بوده  چشم مان 

نکرده یا آن را ندیده ایم.
و  اثرات  فرصت ها  این  کرد:  تصریح  وی 
ابعاد مختلف تربیتی، شناختی، مدیریتی، 
انسان سازی و تمدن سازی داشته و باعث 
مهمی  توفیقات  به  اسلامی  انقلاب  شده 
دست پیدا کند که از جمله این فرصت ها 
انقلاب  تاریخ  در  مؤثر  و  مهم  برهه های  و 
مقدس  دفاع  دوران  به  می توان  اسلامی 
اشاره کرد که شهید سلیمانی همیشه از آن 
به عنوان »یک قطعه از بهشت در این کره 

خاکی« یاد می کرد.
پیاده  از  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس 
روی اربعین نیز به عنوان یکی از فرصت ها 
و ظرفیت ها مؤثر در احیای مفاهیم اسلام 
یک  اربعین  اینکه  بیان  با  و  کرد  توصیف 
مفهوم و پدیده فرازمانی و فرامکانی است، 
گفت: این به آن معناست که ما می توانیم 
اربعینی  و  کنیم  زندگی  اربعینی  همیشه 

تربیت شویم و همه شئونات زندگی را به 
این مفهوم مهم نزدیک کنیم.

کرد:  تصریح  زمینه  همین  در  قالیباف 
فرهنگ اربعین یعنی همین مانور مواسات 
که در جریان شیوع کرونا برای رسیدگی به 
خانواده های نیازمند در کشور به راه افتاد، 
فرهنگ اربعین یعنی فرهنگ مبارزه با ظلم 

و تربیت قرآنی.
وی با اشاره به تحولات کشورهای منطقه و 
تأثیرات آن در پدیده های مختلف، گفت: در 
مقابل این فرهنگ مؤثر و قدرتمند اربعین، 
دشمن  سوی  از  ای  معاندانه  طراحی های 
در حال انجام است تا دو کشور و دو ملت 
به  نیز سایر علاقه مندان  و  و عراق  ایران 
امام حسین )ع( را که در پدیده راهپیمایی 

اربعین از سراسر جهان به هم نزدیک شده 
بودند را از هم دور کنند، اما باطل السحر 
و از بین برنده این طراحی های معاندانه نیز 

خود راهپیمایی اربعین است.
رئیس مجلس شورای اسلامی با تاکید بر 
بهداشتی  پروتکل های  دقیق  اجرای  لزوم 
به عنوان یک تکلیف که مورد تاکید رهبر 
معظم انقلاب نیز هست، گفت: باید تلاش 
بهداشتی  اصول  رعایت  ضمن  تا  کنیم 
مقابله با کرونا، ظرفیت زائران ایرانی مشتاق 
حضور در راهپیمایی اربعین افزایش یابد و 
این مسئله به نحوی مدیریت شود که هم 
این  در  امکان  تا حد  بتوانند  افراد مشتاق 
مراسم حضور یابند و هم دستورالعمل های 
بهداشتی به صورت کامل و دقیق اجرا شود.

قالیباف در پایان تاکید کرد: مجالس مربوط 
به امام حسین )ع( در طول تاریخ همیشه 
توسط مردم برگزار و اداره شده است و لذا 
دولتی  ستاد  یک  نباید  نیز  اربعین  ستاد 
کاملًا مردمی کنیم  را  آن  باید  بلکه  باشد 
روی  پیاده  اداره  دار  میدان  خود  مردم  تا 
مردم  خود  دراین صورت  و  باشند  اربعین 
می توانند در کوتاه ترین زمان، مشکلات را 

رفع کنند.
در این جلسه همچنین برخی حاضران به 
بیان نکاتی برای برگزاری راهپیمایی اربعین 
با حفظ پروتکل های بهداشتی پرداختند و 
خواستار برداشتن محدودیت تعداد زائرانی 
حضور  مراسم  این  در  مایلند  ایران  از  که 

یابند شدند.

ظرفیت زائران ایرانی اربعین
 باید افزایش یابد

خبر

وزیر اطلاعات:

وزارت اطلاعات با فساد و رانت 
برخورد قاطع می کند

وزیر اطلاعات گفت: با ناکارآمدی دستگاه ها و فساد و رانت در هر 
دستگاهی باید با قاطعیت برخورد کنیم و اگر شامل وزارت، حراست، 

بازنشستگان، بیرونی ها و غیره شد، کوتاه نیاییم.
حجت الاسلام سید اسماعیل خطیب وزیر اطلاعات در مراسم تودیع 
و معارفه معاونت اطلاعات و امنیت اقتصادی و مبارزه با فساد این 
وزارتخانه، گفت: رهنمودهای مقام معظم رهبری در حوزه مبارزه 
با مفاسد و فساد ستیزی جزو بیّنات و محکمات دستگاه اطلاعاتی 
با  مبارزه  در  معظم له  فرمایشات  دادن  قرار  نصب العین  با  و  است 
فساد و رانت مربوط به هر دستگاهی که باشد با جدیت و قاطعیت 
عمل می کنیم. وی شعارهای عدالت محوری و فساد ستیزی را از 
شعارهای اصلی دولت مردمی دانست که هر دو مربوط به معاونت 
اطلاعات و امنیت اقتصادی و مبارزه با فساد است و اظهار امیدواری 
کرد: همکاران گرامی معاونت مزبور در اجرایی نمودن این دو شعار 

مهم موفق شوند.
با  گفت:  فساد،  با  مبارزه  ضرورت  بر  تأکید  ضمن  اطلاعات  وزیر 
ناکارآمدی دستگاه ها و فساد و رانت در هر دستگاهی باید با قاطعیت 
برخورد کنیم و اگر شامل وزارت، حراست، بازنشستگان، بیرونی ها و 

غیره شد، کوتاه نیاییم.
با اشاره به معضل قاچاق کالا و  حجت الاسلام خطیب همچنین 
ارز با عنوان یک مشکل فسادزا در کشور و اشاره به فرمایشات مقام 
برخورد جدی  به ضرورت  این خصوص، نسبت  معظم رهبری در 
و قاطع با قاچاق کالا و ارز در همه حوزه ها تأکید و این کار را از 

اولویت های کاری آن معاونت برشمرد.
وی خاطرنشان کرد: با توجه به ظرفیت های بالای وزارت اطلاعات، 
این وزارتخانه، در راستای حل مشکلات مردم، به دولت و دستگاه های 
مرتبط کمک خواهد کرد. به عنوان نمونه یکی از ظرفیت ها کمک 
به دستگاه های مسئول در زمینه انتقال دارو و واکسن کرونا می باشد 

که مجدانه پیگیر آن هستیم.
از  بسیاری  بودن  آفرین  امید  به  توجه  با  پایان  در  اطلاعات  وزیر 
اقدامات وزارت اطلاعات بر ضرورت اطلاع رسانی اقدامات سربازان 

گمنام امام زمان )عج( به جامعه، تأکید کرد.

خط رسانه ای دشمن در پی 
واکسن هراسی است

معاون روابط عمومی کل سپاه گفت: برخی ها تلاش می کنند در خصوص 
خط  همان  این  که  کنند  مطرح  مجازی  فضای  در  را  شایعاتی  واکسن 

رسانه ای دشمن است.
 سردار رمضان شریف معاون روابط عمومی کل سپاه  در رزمایش مقابله 
با کرونا که از سوی بسیجیان سازمان بسیج ادارات و وزارتخانه های سپاه 
تهران بزرگ برگزار شد، گفت: حضور میدانی ملت ما در میدان وسیع 
مقابله با ویروس کرونا تداعی کننده پشتیبانی مردم از رزمندگان در دوران 

دفاع مقدس است.
وی افزود: بسیجیان در طی مدت فراگیری بیماری کرونا امتحان خوبی 
بر  بیماری  این  با  مقابله  اصلی  مسئولیت  می دانند  همه  البته  دادند؛  را 
عهده دولت است، اما با وجود این، طی مدت فراگیری کرونا در کشورمان، 

بسیجیان همچون گذشته برای مقابله با کرونا در میدان حضور یافتند.
سخنگوی سپاه پاسداران تاکید کرد: در همین رابطه نیروی زمینی سپاه در 
تمام نقاط جغرافیایی کشور که وزارت بهداشت اعلام کرده، بیمارستان های 
سیار خود را که از امکانات خوبی هم برخوردار هستند، راه اندازی کرده 
است که به عنوان مثال می توان به راه اندازی این بیمارستان ها در برخی 

شهرهای سیستان و بلوچستان اشاره کرد.
از  این، میلیون ها بسته معیشتی هم تاکنون  بر  ادامه داد: علاوه  شریف 
سوی بسیجیان میان نیازمندان توزیع شده و همچنان این تلاش ها ادامه 

دارد.
وی در ادامه با انتقاد از رسانه هایی که توانمندی های کشورمان در خصوص 
تولید واکسن را زیر سوال می برند، افزود: علی رغم همه تحریم هایی که 
متوجه کشور است، متخصصان و دانشمندان ما موفق به تولید واکسن هایی 
برای مقابله با بیماری کرونا شده اند و این در حالی است که رسانه های 
دشمن تلاش می کنند تا هیچ موفقیتی در کشورمان نمود پیدا نکند و به 

این کلمه که »غافلگیر شدیم« بسیار علاقه مند هستند.
معاون روابط عمومی کل سپاه سپس به تلاش های کشورمان برای بیرون 
راندن آمریکا از منطقه اشاره و عنوان کرد: ما ۲۰ سال است که به دنبال 
بیرون راندن آمریکایی ها از منطقه هستیم، اما عده ای تلاش می کنند که 
این موضوع را نادیده بگیرند؛ به عبارت دیگر، در هر مقطعی که ملت ایران 
موفقیتی را کسب می کند، شاهد هستیم که عده ای سعی در بی اهمیت 

جلوه دادن آن دارند.
شریف گفت: چرا بعضی ها تلاش می کنند ساخت واکسن در کشورمان را 
نادیده بگیرند و آن را کاری کوچک جلوه دهند؛ آن ها با شیطنت رسانه ای 
تلاش می کنند تا همت متخصصان کشورمان را زیر سوال ببرند؛ به همین 

علت امتحان بسیار بزرگی در مبارزه با کرونا در پیش روی داریم.
اینکه هیچ کسی نباید داشته ها و توانمندی های کشور  با تأکید بر  وی 
را در مقابله با کرونا زیر سوال ببرد، بیان کرد: در این مقطع که دولت 
تلاش می کند تا واکسن وارد یا تولید کند، برخی ها تلاش می کنند در 
خصوص واکسن شایعاتی را در فضای مجازی مطرح کنند که این همان 
خط رسانه ای دشمن است.معاون روابط عمومی کل سپاه با اشاره به اینکه 
تزریق واکسن صورت می گیرد،  تبلیغات منفی که علیه  تمام  بر خلاف 
رهبر انقلاب اسلامی واکسن داخلی را تزریق کردند، افزود: این چه خطی 
است که برخی ها تلاش می کنند با استفاده از آن، مردم را از واکسن زدن 
بسیج در این شرایط وظیفه دارد همه مردم را برای  بترسانند؛ مطمئناً 
تزریق واکسن تشویق و ترغیب کند و هیچ زمانی را هم نباید برای سرعت 

بخشیدن به تزریق واکسن از دست بدهیم.
شریف گفت: به واسطه گستردگی و امکاناتی که سپاه در سطح کشور 
دارد، اعلام آمادگی کردیم تا به هر میزان که بخواهند، هیچ محدودیتی در 
امکانات و وقت در سپاه و بسیج برای تسهیل تزریق واکسن افراد جامعه 

نداریم؛ زیرا خود را کمک حال دست اندرکاران این عرصه می دانیم.

 باز آفرینی سرمایه اجتماعی عزم 
انقلابی می خواهد

عضو هیات رئیسه مجلس شورای اسلامی گفت: باز آفرینی سرمایه 
اجتماعی نیازمند مجاهدت انقلابی در حل چالش های کشور است.

علی کریمی فیروزجائی   عنوان کرد: آسیب دیدگی سرمایه اجتماعی 
در کشور ناشی از انفعال مدیریت اجرایی در سال های اخیر است.

نماینده مردم بابل در مجلس شورای اسلامی با اشاره به مولفه های 
سترگ پیشرفت کشور در ابعاد مختلف یادآورشد: زمینه های ارتقای 

سطح بالندگی کشور در ابعاد گوناگون فراهم است.
دبیرکل جامعه اسلامی فرهنگیان کشور با تاکید بر عزم انقلابی ترکیب 
جدید قوه مجریه گفت: ایمان و تعهد مدیران انقلابی ضامن توسعه و 

پیشرفت کشور است.
وی با اشاره به رویکرد حل المسائلی دولت سیزدهم در رفع چالش 
های بنیادی کشور افزود: دولت سیزدهم در کنار مجلس انقلابی با 

شعار ما می توانیم فرآیند اصلاحی را در عرصه حکمرانی آغاز کرد.
کریمی فیروزجایی گفت: اعتماد عمومی به توانمندی مدیران کشور در 

چاره اندیشی مسائل کلیدی نیازمند تقویت است.
وی اهمیت حفظ و تقویت انسجام ملی را خاطر نشان کرد و افزود: در 
سایه وحدت و انسجام عمومی روند تولید قدرت ملی افزایش می یابد. 
مشارکت نخبگان بویژه جوانان خلاق و مبتکر کشور در صحنه تصمیم 

سازی های راهبردی ضرورت دارد.
حوزه  در  را  کشور  مشکلات  مهمترین  یازدهم  مجلس  نماینده  این 
های فرهنگی و اقتصادی دانست و افزود: راهکارهای برون رفت از این 
چالش ها تقویت خودباوری و خوداتکایی به منابع قدرت ملی توام با 

جهد و کوشش فراوان است.
عضو هیات رئیسه مجلس یازدهم با اشاره به اهمیت نقش و جایگاه 
اسلامی  شورای  مجلس  گفت:  کنونی  مشکلات  رفع  در  ملت  خانه 
طراحی سازوکار نوین برای تصویب قوانین راهگشا و عملیاتی را اجرایی 
کرده است. کشور در شرایط جدید به مدیران جوان، باانگیزه و توانمند 

در حوزه های اجرایی نیاز دارد.
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 فرمانده کل ارتش جمهوری اسلامی ایران 
با اشاره به ضرورت توجه به فرایند ارزیابی 
ارتش  مختلف  های  بخش  در  عملکرد 
گفت: این اقدامات، مقدمه ای برای اجرای 
بیانیه گام دوم و تشکیل جامعه منتظر و 
شایسته ظهور امام زمان )عج( است که از 

اهداف اصلی ماست.
 امیر سرلشکر »سیدعبدالرحیم موسوی« 
اسلامی  جمهوری  ارتش  کل  فرمانده 
ایران در مراسم رونمایی از سامانه ارزیابی 
عملکرد افسران نیروی هوایی و کتاب های 
دفاع مقدس که صبح  روز )پنج شنبه( در 
با  شد،  برگزار  نیرو  این  فرماندهی  ستاد 
یاد شهدای افتخار آفرین نیروی هوایی و 
مسیر بالنده خودکفایی در این نیرواظهار 
بار  به  نعمت ها  تلاش ها،  پرتو  در  داشت: 
عزیزانی  همه  از  است  لازم  و  می نشیند 
و  قطعه سازی  نهضت  راستای  در  که 

خودکفایی در نیروی هوایی ارتش تلاش 
کردند و خدمات خالصانه و عالمانه داشتند 

قدردانی کنم.
اشاره  با  موسوی همچنین  امیر سرلشکر 
به ضرورت توجه به فرایند ارزیابی عملکرد 
در بخش های مختلف ارتش گفت: نظام 
مختلف  سطوح  در  افراد  عملکرد  ارزیابی 
اجرا می شود که سطح نازل آن برای تنبیه 
و تشویق است و سطح بعدی آن، شناخت 
آن  مکمل  و  فرد  هر  و ضعف  قوت  نقاط 
برنامه ریزی برای ارتقای نقاط قوت و رفع 

نقاط ضعف است.
فرمانده کل ارتش افزود: اما کانون ارزیابی 
و ریشه کارش، همه این سطوح به اضافه 
ارتش  اقدام در مراکز رشد  و  برنامه ریزی 
از  برداری  بهره  نیز  و  افراد  ارتقای  برای 
نتایج ارزیابی برای ترفیع و انتصاب افراد 

است.

وی اظهار داشت: البته همه این اقدامات، 
و  دوم  گام  بیانیه  اجرای  برای  مقدمه ای 
ظهور  شایسته  و  منتظر  جامعه  تشکیل 
امام زمان )عجل الله تعالی فرجه الشریف( 

است که از اهداف اصلی ماست.
فرمانده کل ارتش اضافه کرد: برابر طرح 
رسماً  امروز  از  که  ارتش  هوایی  نیروی 
ارزیابی در دو  اجرایی خواهد شد فرآیند 

از سطح  اول  انجام می شود؛ مسیر  مسیر 
به صورت  بالا که همه ساله و  به  گردان 
می شود  انجام  مقاطع  همه  در  مستمر 
مرکزی  کانون های  توسط  دوم،  مسیر  و 
برجسته  افراد  ارزیابی  برای  نیرو  و  ارتش 
برای تصدی  افراد  جهت شناخت و رشد 
کشور  و  ارتش  کلیدی  های  مسئولیت 

است.

فرمانده ارتش: اجرای بیانیه گام دوم انقلاب اصلی ترین هدف ارتش است

تقویت و توسعه دیپلماسی اقتصادی با 
تعیین استانداران استان های مرزی

نایب رئیس کمسیون امنیت ملی مجلس با اشاره به اینکه در روزهای اخیر با بالاترین 
مرزی،  استان های  استانداران  تعیین  با  کردم، گفت:  مذاکره  وزارت کشور  مقامات 
ارتباط با کشورهای مختلف به ویژه تلاش مستمر و همه جانبه وزارت خارجه برای 

دستیابی به دیپلماسی اقتصادی را شاهد خواهیم بود.
عباس مقتدایی  ، با اشاره به تمرکز وزیر امور خارجه بر تقویت دیپلماسی اقتصادی 
در برنامه ارائه شده به مجلس و راهکارهای تقویت این حوزه از دیپلماسی، گفت: 
دستگاه دیپلماسی با همکاری سایر وزارتخانه ها از جمله وزارت امور خارجه و کشور 
برای دستیابی به بالاترین سطح از دیپلماسی اقتصادی که یک ضرورت امروز جامعه 

است، باید برای تقویت دیپلماسی اقتصادی هماهنگ شوند.
نایب رئیس کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس شورای اسلامی افزود: 
مجلس شورای اسلامی تلاش می کند تا با بهره گیری از ابزارهای نظارتی به وزرا و 
وزارتخانه های امور خارجه، اقتصاد، صمت، نفت، جهاد کشاورزی و کشور و هر یکی 
از وزارتخانه های دیگر که می توانند به این مبحث کمک کنند تا سطح بالاتری از 

دیپلماسی اقتصادی و تامین منافع ملی برای کشور را داشته باشیم، کمک کند.

آمادگی  به  اشاره  با  خارجه  امور  وزیر 
جمهوری اسلامی برای در اختیار گذاشتن 
امکانات خود به منظور پیش برد مذاکرات 
بین الافغانی تاکید کرد: لازم است رایزنی 
های مستمر بین همسایگان وجود داشته 
رشد  نگران  جدی  طور  به  ایران  و  باشد 

ناامنی و تروریسم در افغانستان است.
امور  و  اطلاع رسانی  اداره کل  از  نقل  به  
»حسین  خارجه،  امور  وزارت  سخنگویی 
در  امورخارجه  وزیر  امیرعبداللهیان« 
همسایه  کشور   ۶ خارجه  وزرای  نشست 
برگزار  مجازی  صورت  به  که   افغانستان 
افغانستان  تحولات  آخرین  درباره  شد؛ 
ابتدا  در  امیرعبداللهیان  کرد.  سخنرانی 
رایزنی  جهت  موجود  فرصت  از  تشکر  با 
درباره  کشورها  سایر  خارجه  وزرای  با 
جمهوری  که  کرد  عنوان  افغانستان 
روند  دقت  و  جدیت  با  ایران  اسلامی 
تحولات در افغانستان را پیگیری می کند. 
وی با ابراز امیدواری درباره اینکه  نشست 
بر  صدا  یک  و  قوی  پیامی  با  همسایگان 
از همه  متشکل  و  فراگیر  دولتی  استقرار 
تروریسم،  با  مبارزه  درافغانستان،  اقوام 
همچنین  و  مخدر  مواد  قاچاق  با  مبارزه 
ارسال کمک های انسان دوستانه موجب 
افغانستان  مردم  بین  در  امید  ایجاد 

وزرای  با  توافق  در  امیدوارم  شود،افزود: 
محترم حاضر بتوانیم گذرگاه های مرزی 
ارسال  و  تجارت  منظور  به  را  همسایگان 

کمک های انسان دوستانه باز بگذاریم. 
جمهوری  آمادگی  خارجه  امور  وزیر 
تهران جهت  میزبانی  برای  ایران  اسلامی 
کشور  شش  نشست  بعدی  دور  برگزاری 
همسایه افغانستان به صورت حضوری را 
نیز مطرح کرد و افزود: جمهوری اسلامی 
تشکیل  موضوع  پیگیر  همچنان  ایران 
دولت فراگیر با مشارکت همه اقوام است 
و امیدوار هستیم طالبان به تعهداتی که 

وعده داده اند عمل کنند. 
نشان کرد: تجربه  امیر عبداللهیان خاطر 
غیرفراگیر  دولت  تشکیل  که  داده  نشان 
کمکی به وضعیت ثبات، آرامش و ارتقای 
نکرده  تاریخ  در طول  افغانستان  وضعیت 
این  وزرای خارجه  از  ما  انتظار  لذا  است، 
است که با صدایی واحد اهمیت تشکیل 
دولت فراگیر با مشارکت همه اقوام را اعلام 

کنند. 
امیر عبداللهیان در ادامه افزود: جمهوری 
اسلامی ایران تاکید دارد که در افغانستان 
گفتگو  می بایست به جای جنگ بنشیند 
جای  به  نظامی  ابزارهای  از  استفاده  و 
گفتگو، نگرانی مردم افغانستان را در پی 

دارد.
وزیر امور خارجه کشورمان در ادامه تاکید 
کرد جمهوری اسلامی ایران میزبان حدود 
۴ میلیون برادر و خواهر خود از افغانستان 
و تحت سخت ترین تحریم های ظالمانه، 
در  را  میلیون   ۴ این  به  واکسن  اعطای 
هیچ  از  و  است  داده  قرار  کاری  اولویت 
حمایتی از مردم افغانستان دریغ نمی کند.

وی در ادامه بر آمادگی جمهوری اسلامی 
تمامی  گذاشتن  اختیار  در  برای  ایران 
امکانات خود برای پیش برد مذاکرات بین 
الافغانی تاکید کرد و با اشاره به تحولات 
سریع و شتابان در افغانستان افزود: لازم 
است رایزنی های مستمر بین همسایگان 
اسلامی  جمهوری  و  باشد  داشته  وجود 
ناامنی  رشد  نگران  جدی  طور  به  ایران 

حتماً  و  است  افغانستان  در  تروریسم  و 
مکانیسم  دنبال یک  به  در گفتگوها  باید 
نگرانی جدی  این  جهت کاهش و حذف 
که امنیت یکایک کشورها را تحت تأثیر 

قرار داده باشیم.
با  پایان  در  دیپلماسی  دستگاه  رییس 
که خروجی جلسه  موضوع  این  به  اشاره 
نشست وزرای خارجه باید یک پیام قوی 
باشد،  افغانستان  کشیده  رنج  مردم  برای 
عنوان کرد: این پیام باید به رسیدن به یک 
افغانستان باثبات و امن و افغانستانی که در 
مسیر توسعه و تشکیل دولت فراگیر قرار 
بگیرد کمک کند، که نتیجه آن علاوه بر 
امنیت افغانستان، امنیت برای همسایگان 
جهانی  امنیت  و  ثبات  صلح،  به  و کمک 

خواهد بود.

امیر عبداللهیان در نشست وزرای خارجه شش کشور همسایه افغانستان:

ایران نگران رشد تروریسم در افغانستان است



اقتصاد
اخبار

وزیراقتصاد: اقتصاد ایران در نبود 
مدیریت هوشمند رها شده است

 وزیر امور اقتصادی و دارایی گفت که اقتصاد ایران تاکنون به صورت 
هوشمند مدیریت نشده و این سبب شده شاهد یک نوع رهاشدگی، به 

هم ریختگی و عدم شفافیت در اقتصاد کشور باشیم.
 »سید احسان خاندوزی« در برنامه گفت و گوی ویژه خبری سیما 
افزود: افزایش نابرابری ، فقر و تورم مشکلات زیادی را در اقتصادی 
ایران به  وجود آورد است و تنها با هوشمند سازی سیستم ها می 

توانیم در این زمینه شفاف عمل کنیم.
وزیر اموراقتصادی و دارایی ادامه داد که اداره هوشمند و برنامه ریزی 
اقتصاد ایران یکی از وظایف مهم ما در این وزارتخانه است و وزارت امور 
اقتصادی و دارایی باید زمینه هوشمندسازی اقتصاد ایران را فراهم کند.

 وی با بیان اینکه وضعیت کسب و کار اقتصادی در کشور مورد قبول 
نیست، گفت: بهبود کسب و کار از دیگر اولویت های ما است و وزارت 
امور اقتصادی و دارایی فقط نباید وصول کننده مالیات باشد، بلکه باید 

زمینه رونق و توسعه اقتصاد ملی را فراهم کند.
وزیر امور اقتصادی و دارایی بیان کرد: در دوره جدید درهای وزارت 
کنندگان  صادر  گذاران،  سرمایه  همه  برای  دارایی  و  اقتصادی  امور 
های  فعالیت  توسعه  با  بتوانیم  تا  بود  خواهد  باز  اقتصادی  فعالان  و 

اقتصادی شاهد بهبود رونق کسب و کار در اقتصاد ملی ایران باشیم.
خاندوزی بیان کرد: مقررات زدایی و رونق کسب و کار یکی از وظایف 
مهم وزارت امور اقتصادی و دارایی است تا با صدور مجوزها بتوانیم 
بدون معطلی از طریق درگاه ها مجوزهای لازم را صادر کنیم تا هزینه 

تولید بیش از پیش کاهش یابد.
وزیر امور اقتصادی و دارایی تاکید کرد: بدون شک بازگشت اعتماد 
مردم شاه  بیت کار وزارت امور اقتصادی ودارایی، وزارت صنعت، معدن 

و تجارت و هیات وزیران خواهد بود.
وی یادآورشد: یکی از اموری که در اختیار وزارت امور اقتصادی و دارایی 
قرار گرفته نمایندگی دولت در شرکت های دولتی است که وزیر اقتصاد 
به عنوان رئیس مجمع در این شرکت های دولتی محسوب می شود در 
حالی که هیچ وقت شرکت ها در زمینه عملکردها پاسخگویی لازم را 

نداشته اند.
وزیر اقتصاد با بیان اینکه تمام تلاش ما در این دوره این خواهد بود 
که همه در زمینه عملکردهای خود پاسخگو باشند، یادآور شد: تلاش 
خواهیم کرد بانک ها، بیمه ها، شرکت های دولتی و بازار سرمایه با ارائه 
شفاف عملکردها مردم را در جریان امور خود قرار دهند تا اقتصاد ایران 
شاهد شفافیت بیشتری باشد، زیرا برخورد فعالانه اعتماد مردم را نیز 

به وجود می آورد.
خاندوزی افزود: هرچند که ما ۵۰ میلیون نفر سهامدار داریم، اما هم 
اکنون تعداد زیادی از شرکت ها منتظر ورود به بازار سرمایه هستند و 
پس از چند ماه تلاش نتوانسته اند این شرکت وارد بازار سهام شوند تا 

از منابع مالی بازار سرمایه استفاده کنند.
وزیر امور اقتصادی و دارایی تاکید کرد: رونق بازار بورس مزیت های 
زیادی برای اقتصاد ملی دارد و همین چند روز گذشته که سیمان در 
بورس عرضه شد، قیمت سیمان بیش از ۲۵ درصد کاهش یافت و هم 
اکنون هر پاکت سیمان به ۲۷ هزار تومان رسیده است و ما می توانیم 
این مساله را به سایر کالاهای دیگر تسری دهیم تا زمینه بازگرداندن 

اعتماد بیشتر به بورس عملی شود.
وی به واگذاری سهام دو باشگاه فوتبال پیروزی و استقلال اشاره کرد 
و گفت: واگذاری سهام این دو باشگاه مشکلاتی دارد که هم اکنون 

همکاران ما در این وزارتخانه در صدد رفع این مشکلات هستند.
وزیر اقتصاد به اصلاح نظام مالیاتی کشور تاکید کرد و گفت: برای اداره 
اقتصاد ایران ما به سیستم مناسب مالیاتی نیاز داریم و در یک فضای 
غبارآلود نمی توان مالیات گرفت، بلکه باید با استفاده از سیستم های 

هوشمند بتوانیم از واجدین شرایط مالیات عادلانه بگیرم.
وی اظهارداشت: یکی از برنامه های وزارت اقتصاد جلوگیری از فرار 
مالیاتی است و برنامه پیشنهادی سازمان امور مالیاتی بیش از ۲ سال 
است در دست تهیه است و قرار شده در زمان مشخص لایحه اصلاح 
نظام مالیاتی کشور آماده شود، زیرا تنها راه اداره کردن کشور، کسب 
اطلاعات مالی است تا بتوانیم عادلانه از اشخاص مالیات دریافت کنیم.

خاندوزی سپس به نحوه اجرای ماده ۴۴ قانون اساسی و خصوصی 
سازی اشاره کرد و گفت: از سال ۸۷ که  ماده ۴۴ قانون اساسی اجرایی 
شده ۱۳ سال گذشته و همه از این نحوه اجرایی خصوصی سازی در 
کشور گله مند هستند و امیدواریم با همکاری مجلس شاهد اصلاح 

قوانین در این زمینه باشیم.
وی در خصوص اصلاح قانون بانک مرکزی نیز گفت: بانک مرکزی سه 
وظیفه مهم حفظ قدرت خرید مردم، کنترل تورم و کمک به حوزه 
تولید را بر عهده دارد و برای پاسخگویی کردن این بانک، قوانین آن 

باید اصلاح شود.
وزیر امور اقتصادی و دارایی به نحوه انتخاب رئیس کل بانک مرکزی 
اشاره کرد و گفت: برای انتخاب رئیس کل بانک مرکزی باید گزینه 
های آن در جلسه هیات دولت مورد بررسی قرار گیرد تا در این مورد 

تصمیم گیری شود.
وی افزود: برخی از اقدامات ما در حوزه بانکی باید به فوریت انجام شود، 
مثلا همیشه فعالان اقتصادی از نرخ بانکی و وثیقه های خود اظهار بی 
اطلاعی می کنند، چون اصل قرارداد در بانک ها است و از آن مطلع 
نیستند، لذا باید با طراحی سامانه الکترونیکی مربوط به قراردادها، همه 
فعالان اقتصادی به این سامانه ها و قراردادهای منعقده خود با بانک 
ها دسترسی داشته باشند. خاندوزی در خصوص تامین کسری بودجه 
لحاظ کند شدن وصول  به  اخیر  ماه های  متاسفانه در  اظهارداشت: 
مالیاتها ۵۰ هزار میلیارد تومان از تنخواه بانک مرکزی استقراض کردیم 
تا بتوانیم امورات خود را اداره کنیم و چون این استقراض ممکن است 
پیامدهای اقتصادی منفی زیادی داشته باشد، لذا با تشکیل کمیته ای 
در وزارت اقتصاد به دنبال این هستیم که هر ماه فرآیندهای کسری 

بودجه را به طریقی غیر تورمی دنبال کنیم.

بر  تاکید  با  کشاورزی  جهاد  وزیر 
را قبول  اینکه قیمت گذاری دستوری 
بدون  گیری  تصمیم  گفت:  ندارم، 
بخش  اتحادیه های  و  تشکل ها  حضور 
صلاح  به  و  است  ممنوع  کشاورزی 

کشور نیست.
کشاورزی،  جهاد  وزارت  از  نقل  به 
جهاد  وزیر  نژاد  ساداتی  جواد  سید 
رؤسای  با  نشست  در  کشاورزی 
طیور،  دام،  تشکل های  و  اتحادیه ها 
زنجیره های تولید و عرضه مرغ، تخم 
مرغ و زنبورداری اظهار کرد: اگر قرار 
برای حوزه کشاورزی  تصمیمی  است 
و دام گرفته شود باید از افرادی که در 
میدان اجرا حضور دارند بهره بگیریم 
ما  تصمیم  هم  کار  انتهای  در  چراکه 

باید توسط این افراد اجرا شود.
و  وزیر  باشد  قرار  اگر  افزود:  وی 
تنهایی  به  مرغ  حوزه  در  وزارتخانه 
کنند  اراده  اتحادیه ها  بگیرد،  تصمیم 
که این تصمیم اجرایی نشود می توانند 
این تصمیم را در میدان بی اثر کنند.

اینکه  بیان  با  کشاورزی  جهاد  وزیر 
اعتماد  تشکل ها  و  اتحادیه ها  به  ما 
است  ممکن  کرد:  خاطرنشان  داریم، 
یک تولیدکننده در حوزه طیور تخلف 
کند اما ما کل صنعت طیور را متخلف 
انسان های  صنعت  این  نمی دانیم، 
شریفی دارد که برای کشور غذا تولید 

می کنند.
تولیدکنندگان  شما  افزود:  وی 
امنیت غذایی کشور و  سربازان حوزه 
منطقه  در  غذا  قدرت  تولیدکنندگان 
هستید و من خدمتگزار شما هستم تا 
شما بتوانید این اقتدار را ایجاد کنید.

ساداتی نژاد با اشاره به اینکه اتحادیه ها 
و تشکل ها در این صنعت ماندگارند و 
عنوان  می دهند،  انجام  را  اصلی  کار 
کرد: مسئولیت اصلی امنیت غذایی بر 
دوش اتحادیه ها و تشکل ها است و به 
همین دلیل در شورای قیمت گذاری 
۶ نفر از بخش خصوصی حضور دارند.

ما  داد:  ادامه  کشاورزی  جهاد  وزیر 
در  را  جدیدی  شرایط  یک  می توانیم 
تصمیم  برای  تشکل ها  حضور  حوزه 
سازی، تنظیم گری و تسهیلگری بازار 
به  اگر  و  کنیم  ایجاد  آینده نگری  با 
بخش کمک کنید این بستر به خوبی 

اجرا و تثبیت خواهد شد.
وی با بیان اینکه برای حوزه پایداری 
تشکل ها  به کمک  مردم  غذای  تولید 
کرد:  تصریح  داریم،  نیاز  اتحادیه ها  و 
را  حوزه  این  هم  همکاری  با  باید  ما 
به  تشکل ها  جایگاه  و  کنیم  متحول 
در  قدرتمند  تشکل های  خصوص 

تقویت  باید  کشاورزی  جهاد  وزارت 
شود؛ روزی که از این وزارتخانه رفتم 
باید یکی از اقدامات انجام شده توسط 
دست  به  را  بازار  که  باشد  این  من 
افرادی سپرده ام که مسئول اصلی آن 

هستند.
قیمت گذاری دستوری را قبول ندارم

قیمت  اینکه  به  اشاره  با  نژاد  ساداتی 
محصولات  روی  بر  دستوری  و  ثابت 
را قبول ندارم، عنوان کرد: باید درصد 
سود  و  بازار  نوسانات  منفی  و  مثبت 
تا  گیرد  قرار  مدنظر  تولیدکننده 

بتوانیم بازار را تنظیم کنیم.
در  تولید  بخش  اینکه  بیان  با  وی 
بخش کشاورزی بنگاه اقتصادی است 
اظهار  باشد،  داشته  سوددهی  باید  و 
نداشته  سوددهی  تولید  اگر  داشت: 
وظیفه  و  بود  نخواهد  پایدار  باشد 
من حفاظت از پایداری تولیدات شما 
بیان  با  کشاورزی  جهاد  است.وزیر 
طیور  و  دام  صنعت  کمک  با  اینکه 
فصل جدیدی در امنیت غذایی کشور 
آغاز خواهد شد، گفت: اعتقاد من این 
باید  است که وزارت جهاد کشاورزی 
قدرتمندترین وزارتخانه کشور باشد و 

باید به جایگاه اصلی خود بازگردد.
وی با اشاره به اینکه واردات و صادرات 
داد:  ادامه  هستند،  اقتصاد  مؤلفه  دو 
تولیدکننده، صادرکننده و واردکننده 
جایگاه خود را در امنیت غذایی دارند 
بنابراین باید نگاه خود را تغییر دهیم.

یک  اینکه  به  اشاره  با  نژاد  ساداتی 
ظرفیت  تمام  با  بتواند  باید  مرغداری 
درصد   ۶۰ با  افزود:  کند،  کار  خود 
را  تولیدکننده  کردن  کار  ظرفیت 
وجود  با  بنابراین  می کند،  ضعیف 
در  که  نفری  میلیون   ۶۰۰ ظرفیت 
نباید  ما  دارد  وجود  ما  کشور  اطراف 

باید  و  باشیم  تولید  مازاد  نگران 
نگاهمان را به صادرات تغییر دهیم.

ایران  کشاورزی  بخش  افزود:  وی 
اسلامی  جمهوری  اما  است  ارزآور 
تاکنون به خوبی طعم این ارزآوری را 
نچشیده است و در منطقه برخی دیگر 

از کشورها جای ما را گرفته اند.
تصمیم گیری بدون حضور تشکل ها و 

اتحادیه های مرتبط ممنوع
کرد:  تاکید  کشاورزی  جهاد  وزیر 
و  تشکل ها  حضور  بدون  تصمیم 
ممنوع  کشاورزی  بخش  اتحادیه های 
است و به صلاح کشور نیست، بنابراین 
برای خروج از بحران باید در کنار هم 
باشیم، به هم اعتماد کنیم و صادقانه 

به مردم خدمت کنیم.
گوشت،  تأمین  در  اینکه  بیان  با  وی 
مرغ و تخم مرغ دچار مشکل هستیم، 
در  تشکل ها  اگر  کرد:  خاطرنشان 
بمانند،  کشاورزی  جهاد  وزارت  کنار 
و  مطلوب  زمان  مدت  در  می توانیم 
کنیم،  عبور  شرایط  این  از  کوتاهی 
و  مردم  مواظب  باید  شرایط  این  در 
که  افرادی  مراقب  همچنین  و  بازار 
به چالش بکشند،  را  بازار  می خواهند 
باشیم.ساداتی نژاد با اشاره به بازگشت 
اختیارات قانون انتزاع به وزارت جهاد 
هیچ  نمی گذاریم  گفت:  کشاورزی 
وزارت  اختیارات  حیطه  در  ارگانی 
جهاد کشاورزی مداخله کند و تصمیم 
کشاورزی  محصولات  برای  گیری 
کمک  با  و  وزارتخانه  این  توسط 
خواهد  انجام  اتحادیه ها  و  تشکل ها 

شد.
مرغ  احیای  با  تحریم  سازی  خنثی 

لاین آرین
مردی  محسن  جلسه،  این  ادامه  در 
لاین  مرغ  احیای  ملی  برنامه  مجری 

اینکه وظیفه ما این است که  با بیان 
سفره مردم را به صورت مستمر تأمین 
کنیم، اظهار کرد: تحریم واردات مرغ 
یک  شد  باعث  آمریکا  توسط  اجداد 
مرغ  گوشت  تولید  بخش  در  وقفه ای 

کشور ایجاد شود.
تنها  نظام  ارکان  همه  افزود:  وی 
آرین  لاین  مرغ  احیای  را  نجات  راه 
دانستند و برنامه ای تدوین و از خرداد 

سال ۱۳۹۹ اجرایی شد.
جهاد  وزارت  کرد:  تصریح  مردی 
غذایی  قدرت  دارد  وظیفه  کشاورزی 
را ایجاد و حفظ کند و ما نمی توانیم 
گره  دیگری  کشور  به  را  مردم  سفره 
بزنیم، بنابراین باید همیشه پیش بینی 
مرغ  احیای  و  باشیم  داشته  را  لازم 
سازی  خنثی  راستای  در  آرین  لاین 

تحریم ها انجام شد.
در حال حاضر  اینکه  به  اشاره  با  وی 
درصد  و ۵۰  اجداد  مرغ  درصد   ۱۰۰
مرغ مادر توسط مرغ لاین آرین تأمین 
مرغ  سال   ۲۰ کرد:  تاکید  می شود، 
پایان  هزار   ۱۵ و  بود  شده  رها  آرین 
نامه بر روی نژاد رأس و نژادهای دیگر 
بسیاری  دستورالعمل های  و  انجام 
مرغ  اما  بود  شده  نوشته  آن ها  برای 
شرایط  با   ۱۴۰۰ فروردین  از  آرین 
سویه های خارجی، با همان پروتکل و 

مقایسه آن پرورش داده می شود.
وی افزود: برنامه ای که برای این نژاد 
که  است  سایز  مرغ  اندازی  راه  داریم 
از بعد ژنتیکی توان رقابت  این سویه 
و  را دارد  تا ۴۰ روز  در سن های ۳۸ 
صنعت یک دست تر خواهد شد و ما 
نباید فراموش کنیم که وظیفه داریم 
و  را حفظ کنیم  قدرت غذایی کشور 
تضمینی در تحریم مجدد واردات مرغ 

اجداد وجود ندارد.

قیمت گذاری دستوری را
 قبول ندارم

گزارش

وزیر ارتباطات: مصوبات شورای عالی 
فضای مجازی را اجرا می کنیم

 وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات با تاکید بر لزوم همگرایی وزارت ارتباطات 
و فناوری اطلاعات و شورای عالی فضای مجازی گفت: بر همین اساس برای 
برگزاری جلسات منظم با شورای عالی فضای مجازی برنامه ریزی می کنیم. 

ما خودمان را مجری سیاست های شورای عالی فضای مجازی می دانیم.
ارتباطات و فناوری  به  نقل از مرکز روابط عمومی و اطلاع رسانی وزارت 
جلسه  در  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر  پور  زارع  عیسی  اطلاعات، 
مشترک با ابوالحسن فیروزآبادی، دبیر شورای عالی فضای مجازی و رئیس 
با تأکید بر اهمیت فضای  مرکز ملی فضای مجازی و معاونان این مرکز، 
مجازی در دوره کنونی گفت: در حال حاضر در هر خانه ای برای همه افراد 
و اقشار از کودک گرفته تا افراد مسن دسترسی به اینترنت و فضای مجازی 

حائز اهمیت است و به  نوعی زندگی ها با این فضا آمیخته  شده است.
وی افزود: ما باید در راهبردهایمان برابر مدیریت فضای مجازی بازنگری 
اکنون مردم  اگر  اعماق خانه های مردم رفته است و  تا  کنیم؛ فضایی که 
درگیر این فضا شده اند در آینده نزدیک با هوش مصنوعی و اینترنت اشیا 
و سایر فناوری های روز، به جز مردم،  اشیا و لوازم آنها هم درگیر این فضا 

خواهند شد و فناوری به اعماق پنهان زندگی آن ها رسوخ خواهد کرد.
زارع پور ادامه داد: البته شاید نگاه عده ای همچنان این گونه باشد که کار 
وزارت ارتباطات توسعه کمی و کیفی ارتباطات است. در حالی  که معتقدم 
این دوره گذشته است و علاوه بر ارتباطات که یکی از دو بال این وزارتخانه 
است، باید روی خدمات فناوری پایه هم کار کنیم تاآنجا که پایداری خدمات 

حوزه فناوری اطلاعات هم برای مردم اهمیت پیدا کند.
فناوری  و  ارتباطات  وزارت  برنامه های  و  تکالیف  ما  پور تصریح کرد:  زارع 
اطلاعات در مصوبه شهریور ماه سال گذشته شورای عالی فضای مجازی 
درخصوص »طرح کلان و معماری شبکه ملی اطلاعات« را اجرا خواهیم 

کرد.
عالی  با شورای  برگزاری جلسات منظم  برای  اساس  بر همین  افزود:  وی 
سیاست های  مجری  را  خودمان  ما  می کنیم.  برنامه ریزی  مجازی  فضای 
شورای عالی فضای مجازی می دانیم.  این مسئله را در مجلس هم بیان 
جایگاه  که  آمده ایم  ما  همه  است.   مبنا  همین  بر  هم  اعتقادم  و  کردم 
شایسته ای برای جمهوری اسلامی هم در استفاده از فناوری ایجاد کنیم و 

هم در جهان حرفی برای گفتن داشته باشیم.
ابوالحسن فیروزآبادی، دبیر شورای عالی فضای مجازی و رئیس مرکز ملی 
فضای مجازی گفت: امیدوارم که بتوانیم به طور مشترک کارهای بزرگی را 
انجام دهیم. مرکز ملی هم اراده اش بر این است که به کشور خدمت کند.  
در هر حوزه ای که امکان کار مشترک وجود داشته باشد سعی می کنیم که 

با همکاری یکدیگر کار را پیش ببریم.
وی افزود: واقعیت این است که پروژه های زمین  مانده بزرگی وجود دارد از 
جمله دولت الکترونیکی و شبکه ملی اطلاعات که مادر هم پروژه هاست. حوزه 
اقتصاد دیجیتال هم حائز اهمیت است چرا که می توانیم به مردم خدمات 
متنوع ارائه و ایجاد اشتغال کنیم؛  آن هم ایجاداشتغال با سرمایه گذاری پایین 

چون این حوزه عمدتاً نرم افزاری است.
فیروزآبادی در خاتمه گفت: معتقدم که بخش بزرگی از موفقیت هر دولتی 
در این عصر وابسته به حرکت درست در فضای مجازی است. مردم ما هم 
انتظار و توقع دارند خدمات مناسبی در این فضا ارائه شود. در دوره کرونا هم 
شاهد بودیم که فضای مجازی چقدر توانست مشکلات ما را در حوزه هایی 

مثل آموزش، مالی و بانکی حل کند و بار بزرگی را از دوش ما بر دارد. 
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ایران ششمین کشور باشدت مصرف

 انرژی بالا است

 معاون برنامه ریزی و نظارت بر شبکه برق گفت: ایران ششمین کشور 
جهان با شدت مصرف انرژی بالا محسوب می شود.

»اردشیر مذکوری« در سمینار چالش برق در زنجیره فولاد که به 
طور برخط برگزار شد، افزود: مقایسه شدت مصرف انرژی در ایران و 
جهان نشان می دهد که رشد شدت مصرف انرژی ایران در بازه زمانی 

۱۹۹۰ تا ۲۰۱۹، معادل ۷۵ درصد بوده است.
با وجود رشد  اخیر  برق در دهه  بالای مصرف  ادامه داد: رشد  وی 
اقتصادی ناچیز تقریبا یک درصد، حاکی از آن است که رشد مصرف 

برق در بخش های غیرمولد بوده است.
معاون برنامه ریزی و نظارت بر شبکه برق خاطرنشان کرد: با توجه به 
فرایند برقی سازی تجهیزات، افزایش رشد اقتصادی و ورود رمزارزها، 

روند رو به رشد مصرف برق در کشور ادامه خواهد یافت.
مذکوری گفت: در اقتصاد برای تولید کالا و خدمات، سبد متنوعی از 
انرژی مصرف شده را با هدف تولید یک دلار ارزش افزوده به ارزش 
حرارتی حامل های مختلف انرژی مورد استفاده به نفت خام تبدیل 

کرده و شاخص شدت مصرف انرژی را محاسبه می کنند.
اینکه نیاز به برق در سال ۱۴۱۹، ۷۷۷ تراوات ساعت  با بیان  وی 
است، افزود: تنها نیمی از گاز مورد نیاز به نیروگاه ها تخصیص خواهد 
یافت. آیا با توجه به مقدار انرژی مورد نیاز ذکر شده، هزینه سرمایه 

گذاری جهت تامین ۷۷۷ تراوات انرژی در توان کشور خواهد بود.
اقدامات  داشت:  اظهار  برق  بر شبکه  نظارت  و  ریزی  برنامه  معاون 
موثر در رفع محدودیت انرژی اولیه درتوسعه تجدیدپذیرها عبارت از 
توسعه نیروگاه های هسته ای، احداث نیروگاه های سیکل ترکیبی با 

راندمان بالا، واردات انرژی برق و بهینه سازی مصرف هستند.
وی خاطرنشان کرد: سهم قیمت برق در هزینه تولید فولاد حتی با 
وجود افزایش قیمت برق در ایران تنها ۲ درصد است در صورتی که 
این مقدار در متوسط جهانی این شاخص ۲۲ درصد گزارش می شود. 
متوسط برق ۸۰۰ کیلووات ساعت بر تن و نرخ برق صنعتی ۹۰ تومان 
بر کیلو وات ساعت و متوسط قیمت محصول با نرخ دلار ۲۰ هزار 

تومانی ۳۲۵ دلار بر تن تخمین زده می شود.
فولادی  بایستی صنایع  چرا  که  پرسش  این  به  پاسخ  در  مذکوری 
و سیمانی جبران کمبود تولید برق را داشته باشند و سایر صنایع 
مستثنی باشند، گفت: صنعت برق کشور دچار یک ناترازی در تولید 
و مصرف شده است که حفظ توازن شبکه و پایداری آن در تابستان 

۱۴۰۰ با این میزان ناترازی در دنیا رکورد محسوب می شود.

 مدیر عامل شرکت برق حرارتی گفت: علاوه 
عملیات  شروع  برای  صنایع  با  همکاری  بر 
اجرایی و احداث نیروگاه های جدید، آمادگی 
داریم ظرفیت موجود در اختیار این شرکت 
از  نقل  قرار دهیم.به   اختیار دیگران  را در 
پایگاه خبری شرکت برق حرارتی، »محسن 
»چالش  تخصصی  سمینار  در  طرزطلب« 
چهار  افزود:حدود  فولاد«  زنجیره  در  برق 
ارتقا، سه  قابل  گازی  نیروگاه  مگاوات  هزار 
هزار مگاوات ساختگاه آماده احداث نیروگاه 
و سه هزار و ۵۰۰ مگاوات نیروگاه  فرسوده 
قابل نوسازی در اختیار این شرکت است که 
حاضریم آن ها را به صورت مزایده در اختیار 
حداکثر  داد:  ادامه  بدهیم.وی  قرار  صنایع 
در  کشور  حرارتی  نیروگاه های  برق  تولید 
بهترین شرایط حدود ۵۱ هزار مگاوات است. 
در  حتی  افزود:  حرارتی  برق  مدیرعامل 
شرایط ترسالی و فراهم شدن امکان استفاده 
حداکثری از نیروگاه های برقابی این عدد از 
مرز ۶۰ هزار مگاوات عبور نخواهد کرد؛ ولی 
به  کشور  در  برق  فعلی  مصرف  نیاز  میزان 
از ۶۷ هزار مگاوات رسیده است، لذا  بیش 
در بهترین شرایط تولید انرژی باز هم دچار 
کسری شدید تولید برق هستیم. طرزطلب 
خاطرنشان کرد: در چند سال اخیر به دلیل 

از  حداکثری  استفاده  امکان  ترسالی  وقوع 
صنایع  بار  جابجایی  و  برقابی  نیروگاه های 
تا  داشته  نیرو وجود  وزارت  برای  پرمصرف 
بتواند به نحوی دوران پیک مصرف برق را 
دلیل  به  جاری  سال  در  اما  کند  مدیریت 
افزایش دما و بروز خشکسالی بی سابقه در 
کشور این روند تحقق نیافته و به طور حتم 
مشکلات پیش  آمده در تابستان امسال طی 

سال های پیش رو نیز ادامه خواهد یافت. 
برای  حرارتی  برق  شرکت  داد:   ادامه  وی 
مدیریت شرایط یاد شده و به منظور کمک 
به بخش صنعت و به ویژه صنایع فولاد کشور 
دولتی  نیروگاه های  مالکیت  تا  است  آماده 
فعالیت  حال  در  درصد   ۳۳ راندمان  با  که 
افزایش  و  آن ها  تکمیل  شرط  به  هستند، 
آن ها  درصد   ۴۸ به  واحدها  این  راندمان 
را در اختیار صنایع قرار بدهد. مدیر عامل 
شرکت مادرتخصصی برق حرارتی با تاکید 
سرمایه گذاران  شناسایی  حال  در  اینکه  بر 
هستیم،  عرصه  این  به  ورود  متقاضیان  و 
گفت: این شرکت آماده است تا نیروگاه های 
فرسوده دولتی را نیز در اختیار بخش فولاد 
قرار داده تا پروژه های نوسازی آن ها توسط 
اشاره  با  طرزطلب  شود.  اجرایی  صنایع 
واگذاری  برای  حرارتی  برق  آمادگی  به 

به  نیروگاه   احداث  آماده  ساختگاه های 
از  اتفاق  این  که  در صورتی  افزود:  صنایع، 
سوی صنایع عملیاتی شود این تضمین نه 
بلکه  صمت  و  نیرو  وزارتخانه های  سوی  از 
شد  خواهد  داده  صنایع  به  دولت  سوی  از 
به  گازی  واحدهای  تبدیل  صورت  در  که 
سیکل ترکیبی، نوسازی نیروگاه های فرسوده 
و احداث واحدهای جدید نیروگاهی، نسبت 

مصارف  نیاز  شرایط  در  آن ها  برق  قطع  به 
خانگی، عمومی و تجاری اقدام نخواهد شد. 
وی با تاکید بر اینکه در کنار ساخت نیروگاه 
در  قدیمی  واحدهای  نوسازی  باید  جدید 
نیرو  وزارت  گفت:  بگیرد،  قرار  کار  دستور 
آماده است تا در زمینه احداث نیروگاه های 
نیاز  جدید هرگونه تضمین یا مشوق  مورد 

صنایع را در اختیار آن ها قرار بدهد. 

آمادگی شرکت برق حرارتی برای تامین 
برق فولادی ها با همکاری صنایع
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اجتماعی
خبر

صدور اینترنتی مجوز خروج از کشور 
دانش آموزان مشمول

جانشین رئیس سازمان وظیفه عمومی نیروی انتظامی 
دانش  برای  از کشور  اینترنتی مجوز خروج  از صدور 
آموزانی که در سن مشمولیت دارای معافیت تحصیلی 

هستند، خبر داد.
رحمان  سردار  پلیس،   خبری  پایگاه  از  نقل   به  
روند  هوشمندسازی  راستای  در  افزود:  علیدوست 
رسیدگی به درخواست مشمولان و کاهش مراجعات 
صدور  امکان  گرفته  صورت  های  تلاش  با  حضوری، 
آموزان  دانش  برای  کشور  از  خروج  مجوز  اینترنتی 

دارای معافیت تحصیلی فراهم شده است.
معافیت  دارای  مشمول  آموزان  دانش  افزود:  وی 
تحصیلی در سقف مجاز سنوات تحصیلی می توانند 
به صورت اینترنتی  برای دریافت مجوز خروج از کشور 

اقدام کنند.
جانشین رئیس سازمان وظیفه عمومی ناجا بیان کرد: 
مشمولان دانش آموز دارای معافیت تحصیلی که در 
سنوات مجاز تحصیلی می باشند، برای ثبت درخواست 
از  به سامانه خروج  بایست  از کشور خود می  خروج 
services.epolice. کشور وظیفه عمومی به نشانی

ir مراجعه کنند.
سامانه  طریق  از  بررسی  با  گفت:  علیدوست  سردار 
هوشمند شرایط اولیه دانش آموزان برای بهره مندی 
از مجوز خروج از کشور، درخواست مشمول به مرحله 
اینترنتی  پرداخت  از  و پس  ارسال شده  ودیعه  واریز 
توسط  کشور  از  خروج  مجوز  مشمول،  توسط  ودیعه 
مراجعه   به  نیاز  بدون  ناجا  عمومی  وظیفه  سازمان 
حضوری دانش آموز به صورت اینترنتی صادر می شود.

مشمولان  کرد:  خاطرنشان  انتظامی  ارشد  مقام  این 
و خانواده های آنان برای کسب اطلاعات بیشتر می 
توانند از طریق پایگاه اطلاع رسانی سازمان به نشانی 
به  گویا  تلفن  سامانه   ،www.vazifeh.police.ir
رسان  پیام  در  سازمان  کانال  یا  و   ۰۹۶۴۸۰ شماره 
آخرین  از   @khabaresarbazi نشانی  به  سروش 

اخبار مربوطه مطلع شوند.

را  مردم  اعتماد  افزایش  لازمه  قضاییه  قوه  رئیس 
و  اهداف  پیشبرد  در  ملت  آحاد  دادن  مشارکت 
سرمایه های  کاهش  شد:  متذکر  و  دانست  برنامه ها 
اجتماعی به نفع کشور نیست. به نقل از مرکز رسانه 
قوه قضائیه، اعضای هیأت رئیسه کمیسیون قضائی و 
حقوقی مجلس شورای اسلامی به منظور تبادل نظر 
و هم اندیشی درباره تقویت همکاری این کمیسیون با 
دستگاه قضا و راه های کاهش مشکلات مردم و بهبود 
حجت الاسلام والمسلمین  با  قضائی  رسانی  خدمات 
محسنی اژه ای دیدار و گفتگو کردند.رئیس قوه قضائیه 
از  یکی  عنوان  به  مردم«  »اعتماد  از  دیدار،  این  در 
مهم ترین سرمایه های نظام یاد کرد و گفت: از ابتدای 
کشور  در  که  بلندی  گام  هر  تاکنون  اسلامی  انقلاب 
است. بوده  مردم  حمایت  و  کمک  با  شده،  برداشته 

حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه ای لازمه افزایش 
آن ها و حل  نیاز  و  به خواست  توجه  را  اعتماد مردم 
مشکلات شان و همچنین مشارکت دادن آحاد ملت 
شد:  متذکر  و  دانست  برنامه ها  و  اهداف  پیشبرد  در 
نیست؛  کشور  نفع  به  اجتماعی  سرمایه های  کاهش 
را  مشکلات  نمی توان  مردم  با  ارتباط  بدون  که  چرا 

حل کرد.
رئیس دستگاه قضا با بیان اینکه مسئولین قوا باید با 
باشند گفت: عمده  داشته  نزدیک  ارتباط  آحاد مردم 
و  نخبگان  طریق  از  هم  مردم  با  قضائیه  قوه  روابط 
دادستان ها  نهاد،  مردم  تشکل های  اقشار،  نمایندگان 
ارتباط  نوع  از  متفاوت  و  دادگستری ها  رؤسای کل  و 

نمایندگان با مردم است.
قوه  می خواهیم  اگر  کرد:  تصریح  قضائیه  قوه  رئیس 
قضائیه مردمی داشته باشیم یکی از راه ها این است که 
روابط مسئولان قضائی با نمایندگان مردم بیشتر شود.

به  اشاره  با  اژه ای  محسنی  حجت الاسلام والمسلمین 
ارتباط تنگاتنگ نمایندگان مجلس با مردم و اطلاع از 
مشکلات آنها، به همکاران بخش های مختلف قضائی 
و  ملاقات ها  اولویت  در  را  نمایندگان  که  کرد  تأکید 
کرد  نشان  خاطر  و  دهند  قرار  خود  کاری  جلسات 
سرمایه  افزایش  در  مجموعه  دو  همکاری  و  ارتباط 

عمومی نظام نقش به سزایی دارد.
دستور  دادگستری ها  کل  رؤسای  به  همچنین  وی 
مجلس  نمایندگان  با  مشترک  نشست های  در  داد 
و  استانداران  جمله  از  استان  هر  عالی  مسئولان  و 
مختلف  مناطق  خاص  مسائل  و  مشکلات  فرمانداران 
تصمیم گیری  آن ها  حل  برای  و  احصاء  را  کشور 
اجرای  ضامن  را  نمایندگان  و  کنند  برنامه ریزی  و 

مصوبات این جلسات معرفی کرد.
آبی و  از بی  اژه ای  حجت الاسلام والمسلمین محسنی 

از  نمونه ای  به عنوان  مناطق کشور  برخی  در  آبی  کم 
یاد  است  جدی  تصمیم گیری  نیازمند  که  معضلات 
کرد و متذکر شد نمایندگان مجلس می توانند با هم 
امر،  کارشناسان  و  بخش ها  دیگر  مسئولان  اندیشی 
با  تا  دهند  یاری  آب  جامع  تدوین سند  در  را  دولت 
اجرای دقیق این سند، مشکلات مربوط به آب هر چه 

سریع تر کمتر شود.
رئیس قوه قضائیه با بیان این که نمایندگان می توانند 
ایفا  فعال تری  نقش  نیز  جرم  وقوع  از  پیشگیری  در 
ترک  مصادیق  و  مسائل  تا  خواست  آن ها  از  کنند، 
نشست  در  تا  دهند  اطلاع  وی  به  را  کلان  فعل های 
سران قوا طرح و پیگیری کند.حجت الاسلام والمسلمین 
به عنوان  کثیرالشاکی  پرونده های  از  اژه ای  محسنی 
و  از جامعه  مختلفی  بخش های  که  از معضلات  یکی 
امروز  افزود:  و  کرد  یاد  کرده،  درگیر  را  قضائی  نظام 
شاکی  صدها  که  است  جریان  در  زیادی  پرونده های 
دارد و رسیدگی به آن کاری زمان بر و پیچیده است و 
اطاله رسیدگی به آن ها بر سایر خدمات دستگاه قضائی 
نمایندگان  که  کرد  تصریح  می گذارد.وی  سوء  اثر 
پرونده های  مجلس می توانند در کنار طرفین دعوای 
مختلف  دستگاه های  نمایندگان  کثیرالشاکی، 

در جلسات  با حضور  کارشناسان هر حوزه،  و  دولتی 
تخصصی کارشناسی و آسیب شناسی دستگاه قضا را 
موارد  از  پیشگیری  و  پرونده ها  این  به  رسیدگی  در 
مشابه یاری دهند؛ همانطور که در حل اختلاف بین 
دستگاه ها می توانند نقش آفرین باشند.وی تاکید کرد: 
حضور فعال نمایندگان در همین موضوع پرونده های 
کثیرالشاکی باعث خواهد شد بسیاری از این پرونده ها 
اصلًا شکل نگیرد و به سرمایه و زمان مردم هم لطمه 
تأکید  اژه ای  نخورد.حجت الاسلام والمسلمین محسنی 
کرد در مورد نحوه ارتباط قوه قضائیه و مقننه سازوکار 
با  قضائی  عالی  مسئولان  و  رئیس  ارتباط  نحوه  هم 
مجلس و همچنین نحوه ارتباط دستگاه قضا با مجلس 
و مردم ترسیم شود تا بتوان در کمترین زمان ممکن 
بیشترین بهره را از این ارتباطات و هماهنگی ها برُد.

از  قضائی  دستگاه  اینکه  بیان  با  قضائیه  قوه  رئیس 
ارتباطات دو  دیرباز معاون پارلمانی نداشته و معمولاً 
قوه از طریق نماینده ویژه رئیس قوه قضائیه در مجلس 
هماهنگ می شود، خواستار همفکری مجلسی ها برای 
افزایش روابط دو  ایجاد سازوکاری مناسب به منظور 
قوه شد. رئیس قوه قضائیه گفت که این سازوکار در 
دولت هم در دست طراحی است و اعلام کرد در گام 

اول برای تسریع در رسیدگی به مشکلات مردم مقرر 
شده تا مدتی نشست های سران قوا با فاصله های کمتر 
با  قضائیه  قوه  شود.رئیس  برگزار  منظم  صورت  به  و 
اختلاف،  حل  شوراهای  لایحه  بلاتکلیفی  به  اشاره 
مانند  نهادها  برخی  و  اختلاف  حل  شوراهای  گفت: 
تعزیرات برای خدمت رسانی بهتر به مردم و نزدیک تر 
شدن به اجرای عدالت و کاهش پرونده های قضائی از 
طریق داوری و میانجی گری تشکیل شده اند و نباید به 

نهادی دولتی تبدیل شوند.
تاکید  با  اژه ای  محسنی  حجت الاسلام والمسلمین 
برای صلح و  از ظرفیت های مردمی  استفاده  لزوم  بر 
سازش افزود: گاهی اثر صلح و سازش از صدور حکم 
قضائی بیشتر است، اما هنوز آنگونه که باید و شاید از 
ظرفیت های مردمی در جهت صلح و سازش استفاده 
نکرده ایم در حالی که گاهی ممکن است کاری که از 
شورای  از  برمی آید،  محله  یک  در  لوطی  یک  دست 
حل اختلاف ساخته نباشد. رئیس قوه قضائیه به لایحه 
اقتصادی  نظام  در  اخلالگران  مجازات  قانون  اصلاح 
کشور نیز اشاره کرد و گفت: اگر واقعاً می خواهیم با 
و  ارتقا  آن  راه های  از  یکی  کنیم  مبارزه جدی  فساد 
به روزرسانی قانون مجازات اخلالگران اقتصادی است.

کاهش سرمایه های اجتماعی به نفع 
کشور نیست

 طرح حفاظت از تالاب های ایران در قالب 
برای  مردم  مشارکت  الگوسازی  پروژه 
سازی  نهادینه   با  ارومیه  دریاچه  احیای 
مشارکتی  رویکردی  با  پایدار  کشاورزی 
برای رسیدن به بهره برداری خردمندانه از 
منابع آب و خاک دارد که یکی از مهمترین 
زیستی  محیط  های  طرح  ترین  اصلی  و 

ایران است.
سازمان  رسانی  اطلاع  پایگاه  از  نقل  به  
اکبری  زیست، محمدرضا  حفاظت محیط 
طرح  پایدار  کشاورزی  کننده  هماهنگ  
تشریح  با  ایران  تالاب های  از  حفاظت 
اهداف این طرح در حوزه های کشاورزی 
سازگار  معیشت  به  بخشی  تنوع   و  پایدار 
از  حفاظت  طرح  گفت:  تالابی  منابع  به 
ورود  دنبال  به  آتی  سال  طی  تالاب های 
کشاورزی  توسعه  جمله  از  زمینه هایی  به 
سیستم  یک  استقرار  طریق  از  هوشمند 
مدیریت  برای  ساز  تصمیم   پشتیبانی 
پیوند  و  مزرعه  سطح  در  آب  مصرف 
در  مشارکت کننده  کشاورزان  تولیدات 
پروژه با بازار و کاهش واسطه گری در بازار 

محصولات کشاورزی است.
از  حفاظت  طرح  داشت:  اظهار  وی 
از  یکی  عنوان  به  ایران  تالاب های 
طرح های  مهم ترین  و  اصیل ترین 
پیاده سازی  دنبال  به  ایران  محیط زیستی 
رویکرد زیست بومی در مدیریت تالاب های 
ایران است. بخش کشاورزی نیز سهم قابل 
حوضه  در  آب  منابع  مصرف  در  توجهی 
از  بسیاری  در  و  دارد  کشور  تالابی  های 
مناطق، توسعه ناپایدار آن سبب آسیب به 

منابع آب و خاک شده است. 
و  پایه آب  منابع  به  داد: آسیب  ادامه  وی 
به جوهره و بستر  به معنای آسیب  خاک 
به  تالاب ها  بویژه  و  است  محیط زیست 
این  از  از زیست بوم های متاثر  عنوان یکی 
تنها  نه  آن  دنبال  به  که  آسیب ها هستند 
حیات گونه های مختلف جانوری و گیاهی، 
روبرو  با چالش  اقتصاد محلی  تامین   بلکه 

می شود. 
اکبری با اشاره به مساحت ایران که حدود 
این  از  گفت:  است،  هکتار  میلیون   ۱۶۵
آن  از  هکتار  میلیون   ۱۱ حدود  مساحت 
در بخش کشاورزی مورد بهره برداری قرار 
تالاب ها  پوشش  تحت  وسعت  و  می گیرد 
نیز حدود ۳ میلیون هکتار از اراضی کشور 
این  بیشتر  ملموسی  طور  به  که  است 
نواحی همجوار با جامعه روستایی و اراضی 
بسیار  پیوندی  بنابراین  است.  کشاورزی 
و  کشاورزی  بخش  بین  ظریف  و  پیچیده 
گونه  هر  و  دارد  وجود  تالاب ها  زیست بوم 

تغییر در بخش کشاورزی بر منابع تالابی و 
حیات آن اثرگذار است. از سوی دیگر، هر 
گونه تغییر در زیست بوم تالابی نه تنها بر 
تمام  بلکه  است،  اثرگذار  کشاورزی  بخش 
کشاورزی  بخش  به  وابسته  جامعه  ابعاد 
را تحت الشعاع قرار خواهد داد. به عنوان 
نمونه، کافی است به روند تحولات دریاچه 
بخش  کمی  توسعه  شود.  توجه  ارومیه 
آسیب  سبب   ۱۳۷۰ دهه  طی  کشاورزی 
این  و  شد  ارومیه  دریاچه  ورودی های  به 
امر دریاچه ارومیه را تا مرز خشک شدن 
در سال ۱۳۹۴  که  به طوری   برد.  پیش 
از این سطح دریاچه  تنها حدود ۷ درصد 

باقی مانده بود.
برای  که  رسالتی  به  توجه  با  گفت:  وی 
ترسیم  ایران  تالاب های  از  حفاظت  طرح 
۱۳۹۳با  سال  در  طرح  این  است،  شده 
کشاورزی  جهاد  سازمان های  همکاری 
محیط زیست  حفاظت  کل  ادارات  و 
وارد  و شرقی  غربی  آذربایجان  استان های 
مدیریت  برنامه  در  و  شد  جدیدی  مرحله 
از کشاورزی سنتی  گذار   ، تالاب ها  جامع 
یک  عنوان  به  را  پایدار  کشاورزی  به 
پایدار  مدیریت  بهبود  جهت  مهم  راهبرد 
آب و خاک و حفاظت از تنوع زیستی به 
تصویب رساند. از این رو، طرح با حمایت 
مالی دولت ژاپن و همکاری برنامه توسعه 
پروژه   ۱۳۹۳ سال  در  رسماً  متحد  ملل 
احیای  برای  مردم  مشارکت  “الگوسازی 

دریاچه ارومیه “ را آغاز کرد. 
این  اهداف  از  بخشی  افزود:  اکبری 
از  حفاظت  طرح  بستر  در  که  پروژه 
تلاش  بود  شده  شروع  ایران  تالاب های 
گذار  و  پایدار  کشاورزی  نهادینه سازی  بر 
بهره برداری  در  مشارکتی  رویکردی  به 
خاک  و  آب  پایه  منابع  از  خردمندانه 
از  حفاظت  طرح  واقع  در  داشت.  تمرکز 
تالاب های ایران با پیاده سازی این رویکرد 
به دنبال مداخله گری در بخش کشاورزی 
تا  است  بوده  اجتماعی  جریان سازی  برای 
ذینفعان مختلف به خصوص جامعه محلی 
وارد فرآیندی پویا شوند و به نحوی بهینه 
بهره مند  طبیعی  منابع  از  خردمندانه  و 
تلاش  مذکور  پروژه  در  همچنین  شوند. 
شده است تا به منظور بهبود تاب آوری و 
کم آبی  شرایط  با  محلی  جوامع  سازگاری 
اقدام به پیاده سازی زیر پروژه تنوع بخشی 
به معیشت های سازگار با منابع تالابی شود 
که این جریان جهت تقویت اقتصاد جوامع 
محلی و کاهش فشار بر منابع آب و خاک 

شکل گرفته است.
طرح  پایدار  کشاورزی  هماهنگ کننده 

اقدامات  به  ایران  تالاب های  از  حفاظت 
اجرایی در حوزه های “کشاورزی پایدار” و 
“ تنوع بخشی به معیشت سازگار به منابع 
تالاب های  از  تالابی” گفت: طرح حفاظت 
ایران در قالب پروژه “ الگوسازی مشارکت 
با  ارومیه”  دریاچه  احیای  برای  مردم 
در  پایدار  کشاورزی  های  روش  استقرار 
معیشت  به  بخشی  تنوع  و  مزرعه  سطح 
مدیریت  دنبال  به  تالابی  منابع  با  سازگار 
بهبود  و  خاک  و  آب  پایه  منابع  پایدار 
در  محلی  جوامع  سازگاری  و  تاب آوری 
بوده  تالاب ها  کم آبی  شرایط  با  رویارویی 
های  روش  استقرار  درباره  وی  است. 
با  ها  روش  این  افزود:  پایدار  کشاورزی 
سطوح  در  کلیدی  ذینفعان  همکاری 
سازمان های  جمله  از  محلی،  و  استانی 
حفاظت  کل  ادارات  و  کشاورزی  جهاد 
غربی  آذربایجان  استان های  محیط زیست 
شهرستانی  مراکز  همچنین  و  شرقی  و 
مهندسی  و  فنی  شرکت های  آن ها،  تابع 
کشاورزی، سمن ها و جامعه محلی، اقدام به 
ورود به جامعه محلی، اعتمادسازی و جلب 
مشارکت آن ها، استقرار تکنیک کشاورزی 
در سطح مزرعه و پایدارسازی آن ها کرده 
مردم  مشارکت  “الگوسازی  پروژه  است، 
از سال ۱۳۹۳  ارومیه”  احیای دریاچه  در 
تاکنون طی هفت فاز مستمر ۱۸۳ روستا 
شرقی  و  غربی  آذربایجان  استان های  از 
این  است. طی  داده  قرار  پوشش  تحت  را 
هفت فاز حدود  ۱۳ هزار و ۵۰۰ کشاورز 
تحت پوشش قرار گرفته اند که ۴۵۰۰ نفر 
مورد  مرجع  کشاورزان  عنوان  به  آنان  از 

آموزش و پیشتیبانی فنی قرار گرفته اند.
بخشی  تنوع  برشمردن  اهمیت  با  اکبری 
گفت:  تالابی  منابع  با  سازگار  معیشت  به 
بخشی از پروژه “الگوسازی مشارکت مردم 
در احیای دریاچه ارومیه” به دنبال بهبود 
وضعیت امرار معاش خانوار روستایی است. 
نیازهای  که  است  داده  نشان  پژوهش ها 

افزایش  موجب  محلی  جوامع  معیشتی 
طبیعی  منابع  از  ناپایدار  بهره برداری 
زیست بوم ها  برای  رویه  این  و  می شود 
مذکور  پروژه  رو،  این  از  است.  نامطلوب 
با تنوع بخشی به معیشت جوامع روستایی 
تلاش دارد که این فشار بر منابع طبیعی را 
کاهش دهد. در همین راستا، ۳۷ روستا از 
استان های آذربایجان غربی و شرقی تحت 
پوشش این زیرپروژه قرار گرفتند که طی 
قرار  آموزش  مورد  روستایی  زن   ۸۰۰ آن 
و  گلیم بافی  معیشتی  گروه های  و  گرفت 
صنایع دستی،  پرورش مرغ بومی، فرآوری 
و  خیاطی  خشک،  میوه  مانند  محصولات 
ساخت عروسک، تولید لبنیات و ترشیجات 
مذکور  استان های  در  زنبور  پرورش  و 

توسعه یافته است.
به  پروژه  اقدامات  دیگر  از  همچنین  وی 
تمرین اقداماتی از جمله توسعه مشارکتی 
 PTD (Participatory یا  فناوری 
 (Technology Development
و  داد  توضیح  تلفیقی  فعالیت های  و 
مشارکتی  چرخه  یک   PTD در   گفت: 
بین  محلی  جامعه  نیازهای  محوریت  با 
کشاورز، تسهیلگر و محقق شکل می گیرد 
و به شناسایی و حل مشارکتی چالش های 
شده  پرداخته  مزرعه  سطح  در  کشاورزان 
است. در زیرپروژه تلفیقی نیز تلاش شده 
اقداماتی که موجب حفاظت  بین  تا  است 
ارتقاء  و  معیشت  بهبود  آب،  منابع  از 
پایداری می  شود هماهنگی ایجاد شود تا 
به طور همزمان و هم افزا و به شکلی جامع 
توسعه  و  تالابی  منابع  از  حفاظت  موجب 
 PTD روستا چرخه  در ۲۶  پایدار شوند، 
شرکت های  محلی،  جامعه  مشارکت  با 
استان های  در  راهبری  تیم  و  مجری 
است  اجرا شده  و شرقی  آذربایجان غربی 
از  روستا  چهار  نیز  تلفیقی  فعالیت های  و 
دو استان مذکور را تحت پوشش قرار داده 

است.

طرح حفاظت از تالاب های ایران یکی از مهم ترین طرح های محیط زیستی

روح  به  توجه  عدم  تهران  شهردار 
رشد  عدم  باعث  را  شهر  در  کالبد  و 
نامتوازن شهر دانست و گفت: هویت 
دینی و ایرانی در شهر نمایان نیست و 

تهران دچار بی هویتی است.
بیان  با  تهران  زاکانی شهردار  علیرضا 
اینکه در شهرداری به عنوان خادمین 
هزار   ۹۸ که  پرسنل  نفر  هزار   ۹۰
ما  به  مرتبط  مستقیم  صورت  به  نفر 
نسبت  ویژه ای  تعهد  گفت:  هستند، 
به شهروندان داریم و دقت ویژه ای در 
آبادی در پیشرفت مادی و معنوی و 
و  داریم  شهر  کالبد  و  روح  در  تحول 
برود که  به سمتی پیش  باید شرایط 
جهان  نمونه  الگوی  تهران  کلانشهر 

اسلام باشد.
و  انقلابی  که  مفتخرم  داد:  ادامه  وی 
و در سایه  امام و شهدا هستیم  پیرو 
مقام رهبری نوکری مردم را می کنیم.

روز   ۲۶ در  داشت:  اظهار  زاکانی 
گذشته هدفم شناخت محیط اطراف 
بود، هرچند این محیط ابعاد متنوعی 
دارد و نیاز به کار جدی عقل همگانی 
دارد و مشارکت و دقت داشته باشیم.

شهردار تهران با اشاره به جلساتی که 
است،  داشته  شهر  شورای  اعضای  با 
داشته های  از  استفاده  برای  گفت: 
گذاشتم  جلسه  شهرداری  مدیران 
ادامه  این جلسات  نوبت  تا ۴  بعضاً  و 

یافت، از ۲۲ منطقه کسب نظر کردم.
ناحیه  شهردار   ۱۲۲ با  افزود:  وی 
ارتباط برقرار کردم و در این جلسات 
سعی کردم به سمت افق نگاری دقیق 

بروم.
شهروندان  اینکه  به  اشاره  با  زاکانی 

به رسمیت  را  آنها  ناراحتند که  ما  از 
با  مبارزه  که  دلگیرند  و  نمی شناسیم 
جدیت  و  ایستادگی  تبعیض  و  فساد 
شهروندان  گفت:  نداریم،  را  لازم 
ناراحتند که علی رغم زحمات خانواده 
شایسته  خدمات  سطح  شهرداری، 

مردم نیست.
وی با بیان اینکه دقت لازم در تأمین 
ایجاد  در شهر  تحول  بازسازی  و  نیاز 
نیازمند یک راه نو  نشده، یادآور شد: 
هستیم و در این مسیر ضرورت دارد 
که تمام آنچه نیازهای سخت افزاری 
و نرم افزاری جامعه ماست بشناسیم و 

پاسخ مغتنم داشته باشیم.
در  کالبد  و  روح  به  توجه  عدم  وی 
شهر را باعث عدم رشد نامتوازن شهر 
دانست و گفت: هویت دینی و ایرانی 
بی  دچار  و  نیست  نمایان  شهر  در 

هویتی است.
زاکانی اظهار داشت: امروز تلاشمان بر 
این است که شهروند و شهر را در یک 
پیکر واحد ببینیم و به سمت یک نهاد 
خدمت گزار اجتماعی پیش برویم، تا 
شهر در مسیر پیشرفت و تعالی پیش 

برود.
پیوستگی  کرد:  تاکید  تهران  شهردار 
قطعی  باید  تهران  شهردار  و  اعضا 
باشد و تلاشمان این است که شهری 
به مثابه مدرسه درس آموز، به مثابه 

کارخانه مولد بسازیم.
وی ۴ محور اساسی را در مدیریتش 
افق  و  پیشرو  فکر  که شامل  برشمرد 
و  مطلوب  افق  یک  تنظیم  و  روشن 
اتکا  قابل  و  تأمین یک سند مطمئن 
که  است  پرافتخار  قله  یک  ترسیم  و 

مشخص  آن  تحقق  عملیاتی  برنامه 
باشد.

وی ادامه داد: در کنار تهیه سند باید 
بتوانیم با یک تغییر نگاه و هم آفرینی 
اجزا را مشخص کنیم تا نظارت پذیر 

باشیم.
زاکانی تاکید کرد: بر همه توانمندهای 
اما  کنیم.  استفاده  باید  شده  خلق 
نگاهمان باید رو به آینده باشد گذشته 

را ابزار کنیم.
وی با اشاره به اینکه شهرداری سالیانه 
باید ۱۲ هزار میلیارد و ۵۰۰ میلیون 
برخی  گفت:  بپردازد  بانکی  سود 
تهران  شدگی  قفل  باعث  تصمیمات 
شده اما این شهر دچار انسداد نیست.

شهردار تهران ادامه داد: پس از تفاهم 
با  داستانی  هم  دارد  جا  برنامه ها،  بر 
مشورت داشته باشیم. به همین دلیل 
همبستگی  دوم،  تلاش  خط  نیازمند 

حاکمیتی هستیم.
وی خط تلاش سوم را به میدان آمدن 
مردم  اگر  داد:  ادامه  و  برشمرد  مردم 
به میدان بیایند می توانند تغییرات و 

تحولات بزرگ ایجاد کنند.
بازسازی  به  نیاز  ما  گفت:  زاکانی 
سرمایه گذاری اجتماعی داریم، مردم 
اعتماد  چون  آیند  نمی  میدان  به 
ندارند، راه اعتماد هم خدمت صادقانه 

است.
وی استفاده از ظرفیت و ایده نخبگان 
و متخصصین در تهران را که بزرگترین 
ظرفیت کشور است برای تحول شهر 
لازم دانست و گفت: با تکیه بر ظرفیت 
کارکنان، خودمان را شفاف و شیشه ای 

کنیم.

شهردار تهران اقداماتش را در سرفصل 
یکساله، دو و نیم ساله و ۴ ساله تعریف 
کرد و گفت: در کالبد شهر به ویژه در 
اساسی صورت  کارهای  قالیباف  دوره 
حرکت  نیازمند  همچنان  اما  گرفته 

اساسی هستیم.
مترو  خطوط  تکمیل  افزود:  وی 
بودجه  نیازمند  بخصوص خط ۶ و ۷ 
 ۶۰ واگن  تجهیز  برای  تنها  و  است 
هزار میلیارد بودجه می خواهیم، برای 
نوسازی اتوبوسرانی هم نیاز به ۵۰ هزار 

میلیارد است.
با اشاره به مشکل ایجاد شده  زاکانی 
در خرید ۶۳۰ دستگاه قطار مترو که 
ال سی آن هم فراهم است، گفت: این 

خلأ باید برطرف شود.
به مشکل کمبود منابع،  اشاره  با  وی 
فوری  کارهای  نیازمند  داشت:  ابراز 
توسعه  بر  ناظر  قرارگاه   ۵ تا  هستیم 
خدمت و تغییر چهره شهر که تجربه 
آن در دوره قبل تا حدی موجود است، 

عملیاتی شوند.
از  را  شهر  چهره  باید  گفت:  زاکانی 
بهره مندی  با  اجتماعی  آسیب های 
این  کنیم،  پاک  مسئولان  همت  از 
زیبنده نیست که سرطان آسیب های 
اجتماعی عود کند و به دیگر محلات 

کشیده شود.
وی گفت: ایجاد آرامش در شهر تلاش 
ما در حوزه فرهنگی است، و فرهنگ و 

تبلیغ بسیار جدی است.
نشاط  و  تفریح  زمینه  ایجاد  زاکانی، 
باید  گفت:  و  دانست  اهمیت  حائز  را 
این  کنیم؛  جلوگیری  کرونا  تبعات  از 
برنامه ها برای ۸ معاونت دنبال می شود.

عدم توجه به روح و 
کالبد شهر باعث رشد 
نامتوازن تهران است

خبر

تبادل مالی ۴۸۰ میلیارد تومانی در 
بخش سرپایی

 معاون بیمه و خدمات سلامت سازمان بیمه سلامت ایران 
گفت: در ماه حدود ۴۸۰ میلیارد تومان تبادل مالی با بخش 
های سرپایی صورت می گیرد که ۴۴۰ میلیارد تومان آن در 

حال حاضر به صورت الکترونیک مبادله می شود.
به  نقل از سازمان بیمه سلامت ایران،  مهدی رضایی افزود: 
نسخ  که  صورتی  در  بیمه  عالی  شورای  مصوبه  اساس  بر 
کاغذی پزشکان در داروخانه ها به صورت الکترونیک پیچیده 
عنوان  به  تومان  مبلغ چهار هزار  ازای هر خدمت  به  شود 
حق الزحمه  از سوی سازمان های بیمه گر به داروخانه ها 

پرداخت می شود.
در  که  زمانی  محدودیت  به  توجه  با  داشت:  اظهار  وی 
تبصره ۱۷ قانون بودجه ۱۴۰۰ پیش بینی شده، از آذر ماه 
سازمان های بیمه  گر اجازه ندارند پرداختی برای اسناد غیر 
تا  اقدام  این  براساس زمانبندی  باشند و  الکترونیک داشته 
آبان ماه سال جاری باید تحقق یابد. البته مشکلات برق در 
تابستان، تشدید بیماری کرونا، تغییر دولت و انتخابات نظام 
پزشکی در سرعت کار ما تاثیرگذار بود که امیدواریم با رفع 
محدودیت های ذکر شده و همراهی پزشکان و سایر ارائه 

دهندگان خدمات درمانی به این هدف دست یابیم.
الکترونیک یکی از  اینکه نسخه نویسی  با اشاره به  رضایی 
الکترونیک  گام های اساسی و مهم در شکل گیری پرونده 
راه  میانه  اجرایی در  نظر  از  ما  سلامت است، تصریح کرد: 
تحقق نسخه نویسی الکترونیک هستیم و  شاخص کشوری 
درصد  حدود ۵۰  اکنون  هم  الکترونیک  نویسی  نسخه  در 
دولتی  غیر  و  دولتی  بخش  در  شاخص  این  البته  است. 
قدری متفاوت بوده به نحوی که در بخش خصوصی به طور 
میانگین ۵۵ درصد و در بخش دولتی به طور میانگین حدود 

۵۰ درصد این اقدام انجام شده است.
دهنده  ارائه  مراکز  درصد   ۹۰ از  بیش  داشت:  اظهار  وی 
البته  الکترونیک دسترسی دارند.  خدمت به نسخه نویسی 
اجرای این طرح در استان ها متفاوت است به طوری برخی 
در اجرای تا  ۹۷ درصد و برخی کمتر از ۱۰ درصد پیشرفت 

داشته اند.
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اخبار

فرماندار رشت تاکید کرد: ضرورت جلب 

مشارکت مردم در مدیریت پسماند

فرماندار رشت تاکید کرد: باید برای مدیریت پسماند 
تغییر دهیم و مشارکت  را  نوع نگرش جامعه  بتوانیم 

مردم را جلب کنیم.
در  که  پسماند  مدیریت  جلسه  در  فتح اللهی  علی 
برگزار  رئیس شورای شهر  با حضور  فرمانداری رشت 
فرصت  یک  زباله  امروزی  علم  در  کرد:  اظهار  شد، 
بسیار خوبی است که حتی بعضی از کشورها زباله وارد 
می کنند، براساس علم امروز اگر زباله را مدیریت نکنیم 

هزینه های بسیاری را برجا می گذارد.
فرماندار شهرستان رشت افزود: باید به بح پسماند نگاه 
همه جانبه و فرهنگی داشته باشیم، زیرا صرفا با نگاه 
عمرانی یا دستوری نمی توان پسماند را مدیریت کرد، 
تاکنون برای تغییر این نگرش کاری نکردیم و هر آنچه 

انجام گرفته عمرانی، فیزیکی و اجرایی بوده است.
وی ادامه داد: در کنار اقدامات عمرانی، باید روی نوع 
نگرش و مشارکت مردم در مدیریت پسماند کار کنیم، 
البته این تغییر در نوع نگرش فقط مختص مدیریت 
پسماند نیست بلکه شامل مبحث ترافیک هم می شود. 
این  در  را  مردم  مشارکت  بتوانیم  که  راهکاری  هنوز 

مباحث بالا ببریم، دست نیافته ایم.
فتح اللهی خاطرنشان کرد: مبحث زباله را باید متفاوت 
تولید می شود و در  دید زیرا روزانه در شهر و روستا 
شرایطی قرار داریم که اعتبارات محدود و تخصیص ها 
بسیار  اجرایی هم  این هزینه های  بر  است؛ علاوه  کم 

بالاست.
فرماندار شهرستان رشت با بیان اینکه زباله فقط برای 
زباله  کرد:  اضافه  نیست،  یا یک شهرستان  شهرداری 
برای شهروندان و حتی مسافرانی که به این استان سفر 
می کنند هم هست، لذا همه باید در مدیریت آن کمک 
کنیم، هر چقدر زباله کمتری تولید کنیم محیط زیست 
و محصولات کشاورزی  سالم تری هم خواهیم  پاک تر 

داشت.
به  استان گیلان  و  در رشت  زباله  اگر  کرد:  بیان  وی 
خوبی مدیریت نشود به موضوع امنیتی تبدیل می شود، 
لذا باید به سایت زباله سراوان نگاه ویژه ای داشته باشیم 
و تسریع بخشیم. در این راستا باید تولید زباله در مبدا 
با مشارکت مردم محقق  این  را به حداقل برسانیم و 

می شود.
مشارکت  و  فرهنگ  همزمان  باید  گفت:  فتح اللهی 
مردمی را بالا ببریم، مشارکت دستگاه ها را در جهت 
هزینه هاهم  مشارکت  در  کنیم،  تقویت  مشکل  رفع 
وجود  که  لندفیلی  و  کودآلی  پیگیر شویم؛ همچنین 

دارد را ساماندهی کنیم.

شهید  جشنواره  شرقی  آذربایجان  استاندار 
خدمات  از  قدردانی  برای  فرصتی  را  رجایی 
از  حمایت  و  دولتمردان  تلاش های  و 
گفت:  و  دانست  برتر  اجرایی  دستگاه های 
در  باید  قدرشناسی  و  شکرگزاری  فرهنگ 

جامعه پررنگ تر شود.
شورای  جلسه  در  پورمحمدی   محمدرضا 
کرد:  اظهار  استان،  مدیریت  توسعه  راهبری 

فضای  جامعه  عمومی  فضای  متأسفانه 
خدمات  از  قدرشناسی  و  است  گله مندی 
افراد و بخش های مختلف فراموش  ارزشمند 

می شود.
به  انتقاد  کنار  در  اینکه  بر  تأکید  با  وی   
کاستی ها و نقاط ضعف باید به نقاط قوت و 
افزود: توسعه  کارهای مثبت هم توجه شود، 
زمانی اتفاق می افتد که خودمان را باور داشته 

باشیم و توانمندی های خود را قدر بدانیم.
وی با اشاره به برگزاری جشنواره شهید رجایی 
برگزیده،  اجرایی  دستگاه های  انتخاب  برای 
گفت: فلسفه برگزاری این جشنواره، قدردانی 
از خدمات و تلاش های دولتمردان و حمایت از 

دستگاه های اجرایی برتر است.
وجود  داد:  ادامه  شرقی  آذربایجان  استاندار 
دستگاه های  در  نواقص  و  کاستی ها  برخی 
گفته  اینکه  اما  است،  انکار  غیرقابل  اجرایی 
کم کاری  دولت  کارکنان  یا  دستگاه ها  شود 

می کنند هم شایسته نیست.
مانند  شرایط  برخی  افزود:  پورمحمدی 
و  کرده  دشوار  را  کارها  کرونا،  و  تحریم ها 
وضعیت منابع و اعتبارات کشور هم مشخص 
است که این شرایط سخت را باید در قضاوت 
مورد  اجرایی  دستگاه های  عملکرد  به  نسبت 

توجه قرار داد.
این شرایط، ۳  با وجود  وی خاطرنشان کرد: 
هزار میلیارد تومان پروژه عمرانی و خدماتی 
تنها در آذربایجان شرقی افتتاح شد و سالانه 
۱۱ هزار میلیارد تومان پروژه در استان اجرا 
می شود که این دستاوردها قابل تحسین است.

با  کرد  امیدواری  ابراز  همچنین  پورمحمدی 
دولت  مدیران  انتصاب  در  شایسته سالاری 
جدید، روند توسعه و پیشرفت استان با قدرت 
بیشتر نسبت به گذشته استمرار داشته باشد.

برنامه ریزی  و  مدیریت  سازمان  رئیس 
آذربایجان شرقی هم در این جلسه گزارشی 
از فرایند اجرایی ارزیابی عملکرد دستگاه های 

و  کرد  ارائه   ۱۳۹۹ سال  در  استان  اجرایی 
به  رجایی  شهید  جشنواره  بخشنامه  گفت: 
۶۵ دستگاه استانی ارسال شد و در نهایت ۵۷ 

دستگاه در این ارزیابی شرکت کردند.
داود بهبودی با اشاره به اینکه این ارزیابی در 
۲۱ شاخص عمومی و شاخص های اختصاصی 
دستگاه  هر  ذاتی  مأموریت های  با  متناسب 
انجام شده است، افزود: در استان بیش از دو 
هزار نوع خدمت اداری ارائه می شود و روزانه 
انجام  استان  ادارات  به  مراجعه  هزار   ۸۰۰
مراجعات  افزود: ضرورت حذف  وی  می شود. 
این  بر  و  است  بدیهی  ادارات  به  فیزیکی 
از مهم ترین  الکترونیک  اساس، توسعه دولت 
محورهای ارزیابی عملکرد دستگاه های اجرایی 
و همچنین از برنامه های تحول اداری در سال 

۱۴۰۰ است.
کارکنان،  توانمندسازی  همچنین  بهبودی 
مدیریت  راهبردهای  تدوین  شایسته سالاری، 
از  را  اجتماعی  سرمایه  و  اعتماد  تقویت  و 
دیگر شاخص های ارزیابی در جشنواره شهید 
حلقه  بهره وری  گفت:  و  کرد  عنوان  رجایی 
مفقوده نظام اداری و اقتصادی کشور است که 
باعث شده از ظرفیت های خالی در بخش های 
مختلف استفاده نشود. به نقل از روابط عمومی 
پایان   در  وی  شرقی،  آذربایجان  استانداری 
خاطرنشان کرد: فرایند جشنواره شهید رجایی 
برگزیده  و  است  مستندسازی  نظام  براساس 
سایر  کم کاری  معنی  به  دستگاه  یک  شدن 

دستگاه ها نیست.

استاندار آذربایجان شرقی:جشنواره شهید رجایی، فرصتی 
برای قدردانی از خدمات و تلاش های دولتمردان است

اخبار

مدیرعامل بنیاد بتن آذرآبادگان منطقه شمالغرب کشور:

مرکز نوآوری، کارآفرینی و توسعه ی 
مهندسی بنیاد بتن طرح های ساخت و ساز را 

عملیاتی می کند

کشور  شمالغرب  منطقه  آذرآبادگان  بتن  بنیاد  مدیرعامل 
با اشاره به راه اندازی مرکز نوآوری، کارآفرینی و توسعه ی 
برای حمایت  این محل  بنیاد بتن، گفت:  مهندسی توسط 
اساتید  و  دانشجویان  خلاقیت هاست،  و  نوآوری  ایده ها،  از 
می توانند ایده های خود را ارائه داده و برای عملیاتی کردن 
حمایت  سازی  تجاری  تا  صفر  از  بتن  بنیاد  توسط  ایده ها 

شوند.
علی فولادی روز یکشنبه ۱۴ شهریور ماه، در نشست خبری، 
در  اصلی  محورهای  از  یکی  مسکن  تامین  اینکه  بیان  با 
دولت سیزدهم مطرح شده است، اظهار کرد:  بنیاد مسکن 
با مجموعه های خود ایفا کننده ی نقش اصلی در ارتباط با 
تولید مسکن و تامین مصالح ساختمانی با کیفیت خواهد 

بود.
وی با بیان اینکه مجموعه بنیاد بتن در سطح کشور با نزدیک 
همکاری  فعال  ساختمانی  مصالح  تولید  کارخانه ی   ۸۰ به 
آذربایجان شرقی،  استان  بتن در سه  بنیاد  می کند، گفت: 
با تولید  ارتباط  با ۱۰ کارخانه ی فعال در  اردبیل و زنجان 

مصالح ساختمانی فعالیت می کند.
وی افزود: بنیاد بتن سالانه ۱۵۰هزار متر مکعب  تولید بتن 
دارد همچنین نزدیک به پنج میلیون تولید بلوک، تولید دو 
میلیون متر تیچه و سالانه حدود ۲۰۰ هزار تن شن و ماسه و 
در کنار آن تولید آسفالت و مابقی مصالح توسط این شرکت 

محقق می شود.
کشور  شمالغرب  منطقه  آذرآبادگان  بتن  بنیاد  مدیرعامل 
دغدغه ی بنیاد بتن را تولید باکیفیت مصالح و در دسترس 
بودن در منطقه عنوان کرد و گفت: همواره در تلاش هستیم 
مصالح با کیفیتی را برای گروه هایی که در تولید مسکن و 
راه فعال هستند،  تولید کنیم در این راستا گام های موثری 
و اساسی برداشته شده است، علاوه بر تولید و تثبیت مصالح 
نزدیک به سه برابر در طول دو سال از نظر حجمی و ریالی 

راندمان تولید را افزایش داده ایم.
وی با اشاره راه اندازی مجموعه های جدید، گفت: راه اندازی 
کارخانه آسفالت و کارخانه تولید قطعات بتنی در اردبیل، 
تولید بلوک در زنجان و مجموعه کارخانجات تبریز از جمله 
مجموعه های جدیدی است که به بنیاد بتن اضافه شده است.

دستگاه  پیشرفته ترین  و  بزرگ ترین  اینکه  بیان  با  فولادی 
تولید قطعات بتنی در کارخانه ای در تبریز با سرمایه ی بالغ 
بر ۲۰۰میلیارد ریال راه اندازی می شود، گفت:  کشور ما در 
صنعت ساختمان نسبت به کشورهای پیشرفته ی دنیا از نظر 
تکنولوژی و نوآوری کم برخوردار است بر همین اساس مرکز 

نوآوری و کارآفرینی راه اندازی کردیم.
و   کارآفرینی  نوآوری،  مرکز  در  طرح ها  این که  بیان  با  وی 
توسعه مهندسی بنیاد بتن نهایی می شود، گفت: طرح های 
ارسالی بعد از بررسی نهایی شده و به تایید مراجع نظارتی 

و فنی خواهد رسید.
با  ارتباط  در  حمایت  بر  علاوه  بتن  بنیاد  کرد:  تاکید  وی 
از  دارد  تصمیم  دانشجویان  ایده های  پژوهش  و  تحقیق 
مرحله ی تجاری سازی تا فروش و بازار یابی کنار این عزیزان 

قرار گیرد.
مدیرعامل بنیاد بتن آذرآبادگان منطقه شمالغرب کشور با 
تاکید بر اهمیت و ارتقای کیفیت مصالح ساختمانی، بیان 
کرد: اگر بتوانیم در ساختمان سازی تخصص گرایی کنیم 
قطعا کیفیت ساخت و ساز نیز افزایش می یابد و علاوه بر 
این موضوع می توانیم از فناوری های جدید ساخت و ساز 
نیز بهره مند شویم در این راستا دو طرح در مرکز نوآوری 
از جمله ساختمان های اکو تیک و هایتک در حال طراحی 
پسماندهای  از  جدید  محصول  دو  ساخت  افزود:  است.وی 
کارخانجات تولیدی شن و ماسه نیز در دست اجرا است با 
تولید محصول از پسماندها، مشکل و دغدغه ی کارخانجات 

رفع می شود.
وی با اشاره به مطالعه ی طرح خانه های هوشمند در مرکز 
نوآوری بنیاد بتن، گفت: در بحث بتن در مقاومت نیز مطرح 
است هر چقدر بتوانیم مقاومت بتن را افزایش دهیم، مصرف 
فولاد در بتن نیز کاهش خواهد یافت و مقرون به صرفه شده 

و مقاومت در ساخت و ساز افزایش می یابد.
فولادی در بخش دیگر سخنان خود با بیان اینکه طرح های 
ارسالی از سوی پارک فناوری به مرکز نوآوری در اولین مرحله 
از مصوب در مرحله ی  داوری می شوند، گفت: طرح ها بعد 
داوری، در مرکز نوآوری  مستقر می شوند،  محصول جهت 

عرضه به ساخت و ساز کشور و منطقه عملیاتی می شود.
ها  استارتاپ  و  برخی جشنواره ها  برگزاری  به  اشاره  با  وی 
جهت جذب ایده ها و طرح ها در حوزه ی راه و ساختمان، 
گفت: جوانان و دانشجویان می توانند جهت ارایه ی طرح ها و 
ایده های خود را به پارک فناوری یا مستقیم به مرکز نوآوری 
مشاوره  و  راهنمایی  افزود:  .وی  کنند  مراجعه  بتن  بنیاد 
انجام  شده  پذیرفته  طرح های  کردن  عملیاتی  راستای  در 
می شود تا بعد از طی کردن مراحلی محصول قابلیت نهایی 
شدن را داشته باشد.مدیرعامل بنیاد بتن آذرآبادگان منطقه 
سامانه ی  در  طرح  تاکنون ۲۲  شد:  کشوریادآور  شمالغرب 
مرکز نوآوری بنیاد بتن ثبت شده که از این تعداد ۱۲ طرح 
عملیاتی شده است و چهار طرح نیز به صورت واقعی در حال 
اجراست. وی با بیان اینکه ارائه طرح ها به مرکز نوآوری بنیاد 
بتن از استقبال خوبی برخوردار بوده است، دامه داد: تاکنون 
طرح هایی در زمینه ی تولید بتن، سازه های اسکان موقت، 
دستگاه های  و  ماسه  و  پسماندهای شن  از  محصول  تولید 

ربات گج کار به مرکز ارائه شده است.
وی ادامه داد: چهار طرح در مدل سازی قرار دارند که بعد 
از مدل سازی نمونه اصلی آن در مرکز ساخته می شود، تا به 
مرحله ی نهایی برسد ولی هنوز به مرحله ی تجاری سازی 
نرسیده  اند.فولادی با بیان اینکه از سال های زیادی دغدغه 
اصلی ما قطع تولید مصالح با کیفیت پایین در ساخت مسکن 
است، گفت: متاسفانه برخی مبادی مصالح بی کیفیتی ارائه 
می دهند که برخی نیز به دلیل قیمت تمام شده ی پایین از 

آن در سایر اقلام از جمله سیمان یا بتن استفاده می کنند.

5استان ها

هدف نهایی برنامه های قرآنی کشور، 
ارتقای میزان انس مردم با قرآن است

رئیس مرکز امور قرآنی سازمان اوقاف و امور خیریه 
پس  کشور  قرآنی  ظرفیت های  افزایش  به  اشاره  با 
نهایی  کرد: هدف  اظهار  اسلامی  انقلاب  پیروزی  از 
و  شرایط  که  است  این  کشور  قرآنی  برنامه های 
درجه ی ارنقای انس با قرآن برای مردم فراهم شود. 
فعالیت های قرآنی برای این انجام می شود تا مردم 
را تشویق کند با قرآن رابطه مستمر و جاری داشته 

باشند.
مهدی قره شیخلو  در آیین اختتامیه مرحله استانی 
قرآن  سراسری  مسابقات  دوره  چهارمین  و  چهل 
قرآنی  نخبگان  از  تجلیل  و  آذربایجان شرقی  اوقاف 
دفعات  به  قرآن  با  انس  عبارت  کرد:  اظهار  استان، 
بیان شده  انقلاب  معظم  رهبر  زبان  از  نیز  بسیاری 

است که نشان دهنده ی اهمیت این موضوع است.
وی با بیان اینکه برای تعریف انس با قرآن باید به 
خود قرآن استناد کرد، افزود: هر انسانی که به سه 
کار مداومت داشته باشد و سه گام را بردارد، می تواند 

مدعی انس با قرآن باشد.
وی خاطرنشان کرد: اولین پله برای رسیدن به این 
کریم  قرآن  با ظاهر  روزانه  و  ارتباط مستمر  هدف، 
است و پله ی دوم نیز مربوط به تدبر و تامل مستمر 
بر مفاهیم این کتاب الهی در کنار خواندن روزانه ی 

آن می شود.
در  قرآن  آیات  به  استناد  با  کرد:  تاکید  قره شیخلو 
تاثیرات قرائت روزانه قرآن، می توان گفت  خصوص 
قرائت  را  قرآن  روزانه  به صورت  بتواند  که هر کسی 
کند، این قرائت تا حد زیادی او را در برابر انحرافات 
دنیوی مصون نگه می دارد و ثمرات تدبیر نیز تلاش 
برای فهمیدن قرآن بوده و نشانه و نتیجه آن، افزایش 
ایمان است، که به همین خاطر بحث مفاهیم و تسلط 
حافظان و قاریان به مفاهیم قرآنی در مسابقات قرآنی 

دو سال اخیر مورد توجه قرار گرفته است.
وی با بیان اینکه آخرین مرحله انس با قرآن، تلاش 
برای تبدیل فهم از قرآن به عمل و رفتار است، گفت: 
با طی کردن هر سه مرحله انس با قرآن یعنی خواندن 
خوب، تدبر خوب و تبدیل مفاهیم آن به عمل و رفتار 
در جامعه، می توان گفت که جامعه ما قرآنی بوده و 

فکر و رفتار مردم نیز منطبق بر قرآن است.
 رئیس مرکز امور قرآنی سازمان اوقاف و امور خیریه 
با تاکید بر این که چهره های قرآنی باید برای شیرینی 
افزود:  ذائقه مردم به فهم نسخ قرآنی تلاش کنند، 
کسانی اهل نجات هستند که فکر و عملشان مزین 

به قرآن باشد.

استان  ریزی  برنامه  و  مدیریت  سازمان  رییس 
کردستان گفت: برای مردم فرقی ندارد که شهرداری 
یک نهاد عمومی غیر دولتی است یا یک نهاد دولتی، 
بلکه مردم انتظار خدمات دارند و انتظارشان کاملًا 
بجا و بحق است بنابراین با همدلی و همکاری و هم 
افزایی برای توسعه هر چه بیشتر شهر سنندج تلاش 

کنیم.
بهرام نصراللهی زاده در دیدار شهردار و اعضای دوره 
تبریک  سنندج، ضمن  شهر  اسلامی  شورای  ششم 
به آنها با اشاره به اینکه شهر سنندج بعنوان مرکز 
استان از اهمیت و جایگاه ویژه ای برخوردار است، 
اظهار کرد: در سالیان اخیر که شرایط سختی از نظر 
اقتصادی بر کشور حاکم بود، روند توسعه و عمران 
شهری در سنندج هیچگاه متوقف نشد و امیدوارم در 
دوره فعالیت شورای ششم نیز شاهد چنین روندی 

باشیم.
به نقل از روابط عمومی سازمان مدیریت و برنامه ریزی 
استان کردستان وی تصریح کرد: برای مردم فرقی 
ندارد که شهرداری یک نهاد عمومی غیر دولتی است 
یا یک نهاد دولتی، بلکه مردم انتظار خدمات دارند و 
انتظارشان کاملًا بجا و بحق است بنابراین با همدلی و 
همکاری و هم افزایی برای توسعه هر چه بیشتر شهر 

سنندج تلاش کنیم.
استان  ریزی  برنامه  و  مدیریت  سازمان  رییس 
کردستان خاطرنشان کرد: همیشه تلاش کرده ایم 
همراه شهردار و شورا در روند توسعه شهر سنندج 
نقش داشته باشیم و با همین نگاه و بینش در چند 
های  کمک  دولتی  اعتبارات  محل  از  گذشته  سال 
خوبی به نهاد شهرداری شد و پروژه های خوبی به 

سرانجام رسید.
وی به ظرفیت های خوب قانون بودجه در سالیان 
همین  از  استفاده  با  گفت:  و  کرد  اشاره  گذشته 
ظرفیت ها بویژه تهاتر مطالبات و بدهی ها، بیش از 
۱۶۰ میلیارد تومان طلب شهرداری از دستگاه ها و 
سازمان های دولتی و حاکمیتی را از طریق ظرفیت 

های قانون بودجه از دولت وصول کردیم.
بهرام نصراللهی زاده با بیان اینکه در استان کردستان 
و هرکسی  ندارد  تقابل وجود  و  برای حاشیه  وقتی 
دلسوز این استان است باید خود را مسئول بداند و 

در جای خود برای توسعه استان تلاش کند.
وی همچنین خاطر نشان کرد: شهرداری فقط یک 
نهاد خدماتی و یا یک نهاد عمرانی نیست بلکه یک 
نهاد اجتماعی است که باید به فعالیت های فرهنگی 
امروز  سنندج  باشد،  داشته  ویژه  توجه  اجتماعی  و 

یک شهر معمولی نیست بلکه یک شهر جهانی است 
و حتی در سند آمایش سرزمین نیز برای سنندج 

کارکرد فراملی تعریف شده است.
استان  ریزی  برنامه  و  مدیریت  سازمان  رییس 
کردستان با اشاره به اینکه سنندج امروز با سنندج 
و خوشبختانه  است  متفاوت  بسیار  پیش  ۱۰ سال 
و شورای شهر سنندج در سال  عملکرد شهرداری 

با  است  امید  گفت:  بوده،  آفرین  اعتماد  اخیر  های 
همدلی و هم افزایی در سالیان آینده نیز شاهد این 

ترقی و توسعه باشیم.
و  بعنوان سازمان مدیریت  ما  زاده گفت:  نصراللهی 
برنامه ریزی استان آمادگی کامل داریم تا همچون 
شهر  اسلامی  شورای  و  شهرداری  کنار  در  گذشته 

سنندج در روند توسعه این شهر نقش ایفا کنیم.

رییس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان کردستان:

همدلی عامل توسعه سنندج است

سال چهارم - شماره  93

آگهی ابلاغ
آقای قدرت ابراهیمی فرزند ذوقعلی مجهول المکان همسر شما 
دادگاه   5 شعبه   140091390003649166 دادنامه  برابر 
اجرت  و  نفقه  وتمام  مهریه  تمام  بذل  با  بهارستان  شهرستان 
المثل تقاضای ثبت طلاق نموده است لذا لازم است ظرف مدت 
آدرس  به  خانه  دفتر  این  در  آگهی  انتشار  از  پس  هفته  یک 
مسلم  الحسنه  نسیم شهر ساختمان صندوق قرض  بهارستان 
اینصورت  غیر  در  شوید.  حاضر  زیرزمین  احمدآباد  عقیل  ابن 
طبق مقررات اقدام به ثبت خواهد شد و اعتراض بعدی مسموع 

نخواهد شد.
سردفتر ازدواج و طلاق 17 و 16 بهارستان- موسی عبادالهی

آگهی فقدان سند مالکیت
الواسطه  مع  وکالت  با  خالان  امید  کرامت  آقای  اینکه  به  نظر 
مورخ   31480 شماره  نامه  وکالت  طبق  لبیبی  عبدالرضا  از 
وارده  درخواست  طبق  شهر  نسیم   42 دفتر   1400/06/01
به شماره4982مورخه 1400/6/4 باتسلیم برگه استشهادیه 
گواهی شده 16950 دفترخانه اسناد رسمی شماره 42 گلستان 
آپارتمان  قطعه  یک  ششدانگ  مالکیت  سند  اینکه  اعلام  با 
مسکونی بمساحت 98/26 مترمربع قطعه 20 تفکیکی به شماره 
پلاک 2889 فرعی از 138 اصلی مفروز از اصلی مرقوم واقع 
در حوزه ثبتی بهارستان ذیل ثبت 144644 دفتر 689 صفحه 

322  ثبت و سند بشماره سریال 153423 بنام عبدالرضا لبیبی 
، صادر وتسلیم شده است که طبق سند 35555 مورخ  ثبت 
1389/07/19 دفتر 21 رباط کریم در رهن بانک مسکن می 
باشد بعلت جابجائی مفقود گردیده است وتقاضای صدورالمثنی 
سند مالکیت پلاک مذکور را نموده است.لذا مراتب در اجرای 
ماده 120 آئین نامه اصلاحی قانون ثبت در یک نوبت آگهی می 
شود تا چنانچه شخص یا اشخاصی که مدعی انجام معامله نسبت 
به ملک مرقوم یا وجود سند مالکیت نزد خود می باشد از تاریخ 
انتشار این آگهی به مدت 10 روز اعتراض خود را ضمن ارائه 
اصل سند مالکیت یا سند معامله تنظیمی به این اداره مراجعه 
و رسید دریافت نماید.در غیراینصورت برابر مقررات معنونه 
اداره ثبت نسبت به درخواست فوق الذکر اقدام خواهد نمود.
مسلم چشمی– رئیس اداره ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

بشماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
140060301022001342   مورخ 11 / 5 / 1400 هیات 
رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
تکلیف  تعیین  قانون   3 ماده  حسب  بر  کریم  رباط  شهرستان 

وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر 
محمودی  ثریا  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال  تاکید 
ملحم لو فرزند عشقعلی  به شماره شناسنامه  3360صادره از 
تهران  نسبت به ششدانگ  یک قطعه زمین با بنای احداثی  به 
مساحت 108/77 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک ---
فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 159 اصلی واقع در حوزه 
ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی اصغر خسروی فرد 
محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به 
فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
دادگاه  به  تا  نماید  اخذ  رسید  و  تسلیم  اداره  این  به  را  خود 
دادگاه  قطعی  حکم  ارائه  به  موکول  اقدامات  و  احاله  صالحه  
عدم  و  مذکور  مدت  انقضای  صورت  در  است  بدیهی  گردد. 
وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و 
در در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر 

به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  :14 / 6 / 1400
تاریخ انتشار دومین آگهی: 30 / 6 / 1400

احمد رحیمی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

روز جهانی جهانگردی فرصتی مناسب برای معرفی هورامان است
اداره کل  سرمایه گذاری  و  گردشگری  معاون 
صنایع دستی  و  میراث فرهنگی،گردشگری 
روز جهانی جهانگردی  مراسم  برگزاری  کردستان 
برای  مناسب  فرصتی  را  هورمان تخت  شهر  در 

معرفی هرچه بهتر و بیشتر این منطقه برشمرد.
 آرمان وطن دوست  در جلسه ای با حضور مسئولین 
برنامه های  برگزاری  گفت:  سروآباد  شهرستان 
مختلف به مناسبت روز جهانی جهانگردی در شهر 

هورمان تخت باید با رعایت پروتکل های بهداشتی 
این  در  ذی ربط  ارگان های  تمامی  همکاری  با  و 

شهرستان باشد.
اظهار  استان  سرمایه گذاری  و  گردشگری  معاون 
داشت: »با عنایت به برنامه ریزی های انجام شده 
در ۸ مهرماه مراسمی ویژه در شهر هورمان تخت 
شهر  این  در  جهانی جهانگردی  روز  مناسبت  به 
برگزار خواهد شد که لازم است در راستای معرفی 

توانمندی ها و پتانسیل های این منطقه باشد.
معماری سنتی،  فرهنگ غنی،  او 
را  منطقه  این  آب وهوای  و  محصولات کشاورزی 
از جمله توانمندی های هورامان برشمرد و عنوان 
مراسم  برای  لازم  اطلاع رسانی  و  »تبلیغات  کرد: 
طریق  از  هورامان  در  جهانی جهانگردی  روز 
فضای مجازی، خبرگزاری ها و صداوسیمای مرکز 
تبلیغات در  این  انجام شود و اجرای  باید  استان 

و  تقدیر  ضمن  وطن دوست  است.  اقدام  دست 
تشکر از همکاری فرمانداری شهرستان سروآباد، 
بخشداری، شهرداری و سایر دستگاه های اجرایی 
اظهار داشت: »امید است با برگزاری مناسب این 
مراسم در سال جاری شاهد تبدیل به یک رویداد 
مستمر و برگزاری آن در سال های آتی نیز باشیم 
از پیش گردشگران در  و زمینه ساز حضور بیش 

هورامان شود.

پنجشنبه 18 شهریور  1400



ورزشی
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فدراسیون قایقرانی و آکادمی ورزش 

بلگراد تفاهمنامه همکاری امضا کردند

 تفاهمنامه همکاری ورزشی، علمی و آموزشی بین 
فدراسیون قایقرانی و آکادمی ورزش بلگراد امضا شد.

به نقل  از فدراسیون قایقرانی، در این دیدار »لئون 
رئیس،  یاسنیچ«  »سینیشا  بنیانگذار،  لقمان« 
»زوران  حقوقی،  امور  سرپرست  نشیچ«  »برانیمیر 
یرکوویچ« مدیر آموزش حرفه ای و »بوریس پوپوویچ« 
مدیر بازاریابی آکادمی ملی ورزش بلگراد و »علیرضا 
نائب  رییس،  ابراهیمی«  سهرابیان« رئیس، »خسرو 
»محمدتقی  زنان،  رییس  نائب  اشرف«  »کتایون 
محمدیان« خزانه دار و »حسن  لویی« رییس کمیته 
دبیرکل  پورکیانی  و  قایقرانی  فدراسیون  پژوهش 

فدراسیون ملی ورزش دانشگاهی حضور داشتند.
در این دیدار در خصوص توسعه همکاری  مشترک 
بیشتر  رایزنی  لزوم  و  تحقیقاتی  و  پژوهشی  علمی، 
برای گسترش همکاری فدراسیون قایقرانی ایران و 
صربستان با همکاری آکادمی ورزش بلگراد بحث و 
تبادل نظر شد.رئیس فدراسیون قایقرانی در این دیدار 
گفت: با توجه به وسعت کاری فدراسیون قایقرانی و 
فعالیت تحت نظر سه فدراسیون جهانی کانوئینگ، 
روئینگ و سیلینگ، زمینه های همکاری بسیار خوبی 
بلگراد  ورزش  آکادمی  مانند  علمی  مجموعه های  با 
وجود دارد و بسیار خوشحالیم که مسئولین آکادمی 
قایقرانی را به عنوان یکی از اهداف همکاری خود در 
ایران انتخاب کردند.سهرابیان اضافه کرد: می توانیم 
برای همکاری  مشترک علمی و پژوهشی، برگزاری 
آمادگی  باشیم.  داشته  همکاری  مشترک  اردوهای 
داریم تا میزبان قایقرانان و مربیان بلگراد با توجه به 
چهار فصله بودن ایران باشیم و در کنار آن اردوهای 

مشترکی در صربستان برگزار کنیم.
وی ادامه داد: توسعه همکاری  علمی در زمینه انتشار 
ایران وجود  از طریق مراجع علمی  مقالات و کُتب 
تفاهم نامه  امضای  با  دارد.سهرابیان همچنین گفت: 
و  مجازی  صورت  به  بیشتر  ارتباط  برقراری  امکان 
فراهم خواهد  به صورت حضوری  نزدیک  آینده  در 
شد که امیدواریم باعث رشد و تعالی ورزش ایران به 

خصوص در رشته قایقرانی باشد.

در آستانه رقابتهای جهانی؛

نگاه ویژه سرمربی جدید کشتی آزاد
 به المپیک ۲۰۲۴  پاریس

خبر

ناظم الشریعه: ملی پوشان فوتسال 
به حمایت و روحیه نیاز دارند
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 سرمربی تیم ملی فوتسال گفت: از مسئولین فدراسیون 
فوتبال و وزارت ورزش و جوانان می خواهم که همچون 
گذشته و بیش از پیش به بازیکنان تیم ملی اهمیت 
بدهند چرا که ملی پوشان برای حضور در جام جهانی 

نیاز به روحیه و انگیزه بالا دارند.
 »سیدمحمد ناظم الشریعه« روز یکشنبه در خصوص 
وضعیت تیم ملی فوتسال اظهار داشت: از روز گذشته 
کردیم.  آغاز  فوتبال  ملی  مرکز  در  را  خود  تمرینات 
دارند.  قرار  مناسبی  شرایط  در  بازیکنان  خوشبختانه 
به  بلاروس،  برابر  دوستانه  دیدار  برگزاری  از  پس 
برای  انتخابمان  معتقدم  رسیدیم.  بیشتری  هماهنگی 
از  که  چرا  بود  درست  بلاروس  مقابل  تدارکاتی  بازی 
تیم های خوب اروپای شرقی است و برای بازی اول برابر 

صربستان ما را آماده تر کرد.
سرمربی تیم ملی فوتسال اضافه کرد: همانطور که قبلا 
هم اشاره کردم، امیدوارم به شرایط مسابقه برسیم و 
تیم خوبی را برای دیدار اول برابر صربستان که بسیار 
برای  صربستان  مقابل  دیدار  کنیم.  آماده  است،  مهم 

نحوه صعود کردنمان بسیار تعیین کننده است.
اما  بود  کم  تدارکاتی  بازی های  تعداد  داد:  ادامه  وی 
روحیه بخش بوده و بازیکنان تقریبا به ۶۰ تا ۷۰ درصد 
از آمادگی خود رسیدند. نکات ضعف و قوت مشخص 
داریم،  رو  پیش  اکنون  هم  که  تمریناتی  در  و  شده 
برنامه ریزی کرده ایم که آن ها را رفع و یا تقویت کنیم. 
ایستگاهی،  ضربات  بازیکنان،  بین  بیشتر  هماهنگی 
دفاع و انجام تمرینات خوب و بالا بردن روحیه از دیگر 

برنامه هایی است که در دستور کاری خود داریم.
ناظم الشریعه ادامه داد: از مسئولین فدراسیون فوتبال و 
وزارت ورزش و جوانان می خواهم که همچون گذشته و 
بیش از پیش به این بازیکنان اهمیت بدهند. ملی پوشان 

نیاز به روحیه و انگیزه بالا دارند.
سرمربی تیم ملی فوتسال در پایان گفت: بدون شک 
از سوی فدراسیون فوتبال و وزارت ورزش و  حمایت 
جوانان به آمادگی روحی و روانی هر چه بیشتر بازیکنان 

کمک خواهد کرد.

تاکید  با  واترپلو  ملی  تیم  مربی 
آسیایی  بازی های  مدال  اینکه  بر 
رشته  این  از  حمایت  بر  تاثیری 
وقت  دیگر  گفت:  نداشت  ورزشی 
آن رسیده عدالت در ورزش رعایت 

شود.
 تیم ملی واترپلو زیر نظر الکساندر 
از  یک هفته ای  اردوی  چیریچ 
ترکیه  کشور  در  ماه  شهریور   ۱۰
رضایی  وحید  کرد.  خواهد  برگزار 
و نادر غفوری نیز به عنوان مربی و 
سرپرست در این اردوی آماده سازی 
هم  ملی پوش   ۱۵ و  دارند  حضور 

تیم ملی را همراهی خواهند کرد.
وحید رضایی مربی تیم ملی واترپلو 
درباره  مهر  خبرنگار  با  گفتگو  در 
طی  در  تیم ملی  آماده سازی  روند 
چند سال گذشته با توجه به شرایط 
کرونایی کشور گفت: از اسفند سال 
۹۸ تمرینات به طورکلی در استخرها 
تعطیل شد و از شهریورماه سال ۹۹ 
استخرهای  در  و  محدود  به صورت 
روباز توانسته ایم تمرینات را پیگیری 
کنیم. حدود یک سال نیز نتوانستیم 
چیریچ را در تمرینات داشته باشیم 
و سرمربی تیم ملی از بهمن ۹۹ به 
تمرینات ملحق شد. تمرینات را در 
استخر ۹ دی با رعایت پروتکل های 
بهداشتی انجام دادیم اما بازهم در 
طی تمرینات ۲_۳ نفر از ملی پوشان 
به کرونا مبتلا شدند و تمرینات در 
شرایط  شد.  برگزار  سختی  شرایط 
المپیک نیز دست خوش  حضور در 

بیماری کرونا قرار گرفت.
ادامه  در  واترپلو  تیم ملی  مربی 
گفت:  نیز  ترکیه  اردوی  درباره 
ترکیه  در  را  یک هفته ای  اردوی 
از  اردو  این  که  دیده ایم  تدارک 
روز چهارشنبه آغاز می شود. با یک 
دیدارهای  ترکیه  از  باشگاهی  تیم 
را  مشترک  تمرینات  و  دوستانه 
است  قرار  کرد،  خواهیم  پیگیری 

نیز ملحق شود  از روسیه  تیم  یک 
قرار دارد  تاثیر کرونا  این تحت  اما 
مشخص  تیم  این  حضور  هنوز  و 
نیست. تیم باشگاهی ترکیه نیز خود 
را برای حضور در مسابقات قهرمانی 
در  هفته  یک  می کند.  آماده  اروپا 
در  و  داشت  ترکیه حضور خواهیم 
این مدت تمرینات مشترک و بازی 

تدارکاتی را انجام خواهیم داد.
ملی  تیم  اهداف  درباره  رضایی 
واترپلو گفت: هدف اصلی تیم ملی، 
آسیایی می باشد، پیش از  بازی های 
مسابقات  نیز  آسیایی  بازی های 
داریم.  پیش  در  را  جهان  قهرمانی 
به  رسیدن  قهرمانی  ورزش  هدف 
یک جایگاه، حفظ آن و پیشرفت و 
ارتقا می باشد. در رشته واترپلو نیز 
است  المپیک  طلای  اصلی  هدف 
که فاصله زیادی با این هدف داریم 
اما تلاش می کنیم جایگاهی را که 
در آسیا به دست آورده ایم در وهله 
نخست حفظ کنیم و یک پله رشد 
با  باشیم.  داشته  آن  نسبت به  نیز 
توجه به مدال برنز تیم ملی در دوره 
گذشته بازی ها تلاش خواهیم کرد 
ابتدا جایگاه خود را حفظ و سپس 

به فینال بازی ها راه یابیم.
یک  بخواهیم  اگر  کرد:  تاکید  وی 
گذشته  نتیجه  نسبت به  صعود  پله 
تلاش های  باید  داشته باشیم 
انجام  گذشته  نسبت به  بیشتری 
دهیم و این سرمایه گذاری مضاعفی 
را می طلبد. فدراسیون عزم خود را 
جزم کرده است اما برای رسیدن به 
این هدف، سیستم همه جانبه ورزش 
کشور را می طلبد، بازی های المپیک 
بهانه ای  دیگر  و  شده است  تمام 
وجود ندارد امیدوارم نگاه عادلانه ای 
بین سایر رشته های ورزشی برقرار 
دیدارهای  فدراسیون  رئیس  شود. 
پیش بینی  مسیر  در  را  تدارکاتی 
کرده است اما هنوز به صورت مکتوب 

شرایط  به  این  و  است  درنیامده 
به  توجه  با  کشورها  سایر  تیم های 

وضعیت کرونایی بستگی دارد.
که  سوال  این  به  پاسخ  در  رضایی 
پس از کسب مدال برنز در بازی های 
آسیایی بعد از چهل و چهار سال آیا 
در این مدت تغییراتی در واترپلوی 
خیر؟  یا  است  صورت گرفته  کشور 
گفت: ملی پوشان فقط جوایز مالی 
خود را دریافت کرده اند و یک جایزه 
معنوی که معافیت از سربازی بود. 
این  گذشته  دهه  یک  اگر  شاید 
از  بهتری  شرایط  می داد  رخ  اتفاق 
حامیان  و  اسپانسرها  جذب  نظر 
تا  می داد  رخ  واترپلو  برای  مالی 
شوند  جذب  بیشتری  باشگاه های 
و  داشته باشیم  قدرتمندی  لیگ  و 
مالی  درآمدهای  بتوانند  بازیکنان 
باشند  از طریق لیگ داشته  خوبی 

اما این اتفاق رخ نداد.
وی اظهار داشت: شاید یک دلیل آن 
مربوط به مجموعه اقتصادی کشور 
بازی های  مدال  پس از  می شود. 
پیدا  شیوع  کرونا  هنوز  آسیایی 
نکرده بود و دو سال پس از آن این 
اتفاق رخ داد اما در همان مدت نیز 
اتفاقی برای واترپلو رخ نداد. گاهی 
این طور  اما  نیست  پول  می گویند 
تصمیم  به  بستگی  این  و  نیست 
اگر  دارد  کشور  کلان  سازی های 
پول نباشد باید برای تمام رشته های 
برای  این که  نه  نباشد  پول  ورزشی 
یک رشته پول نباشد! یک تصمیم 
مهم این بود که باشگاه های بزرگ را 
مجاب به تیم داری در واترپلو کنند، 
فقط تیم پرسپولیس در این زمینه 
حضور یافت که این تیم نیز پس از 
بازیکنان  به  ریالی  هنوز  قهرمانی 
پرداخت  سال   ۳ از  پس  خود 
نکرده است. در واقع مدال بازی های 
در  واترپلو  بر رشد  تأثیری  آسیایی 

این مدت نداشته است.

داد:  ادامه  واترپلو  تیم ملی  مربی 
مگر  است.  اشتباه  تصمیم سازی ها 
قرار  نیستند؟  دولتی  وزارتخانه ها 
نیست که تمام کمک ها و حمایت ها 
می تواند  وزارت خانه  باشد،  مالی 
برای قهرمانان خود امنیت شغلی و 
حمایت هایی برای مسکن و ازدواج 
در نظر گیرد. تسهیلاتی این چنینی 
رخ  نیز  اتفاق  این  اما  است  مهم 
نداد تا ملی پوشان حداقل از آینده 
خود آسوده خاطر باشند. فدراسیون 
می دهد  انجام  کارهایی  به تنهایی 
اما بودجه فدراسیون به اندازه کافی 
تاکید  پایان  در  رضایی    . نیست 
پس از  می گفتند  همیشه  کرد: 
کسب مدال توجه خواهند کرد اما 
مدال را نیز به دست آوردیم و هیچ 
اتفاقی رخ نداد. وزیر ورزش در این 
نیز  الان  و  نداد  انجام  کاری  مدت 
رییس  است.  رفتنی  وزارت خانه  از 
کمیته ملی المپیک نیز از بازی های 
یک بار  فقط  امروز  به  تا  آسیایی 
فقط  آیا  کرد.  دیدار  تیم ملی  از 
ملی  کمیته  رییس  یک بار  حضور 
واترپلو  تیم ملی  اردوی  در  المپیک 
عادلانه است؟ اگر مدیر یک رشته 
رییس  با  دوستی  و  قرابت  ورزشی 
توجهی  نباید  باشد  نداشته  کمیته 
به آن رشته ورزشی صورت گیرد؟ 
 ۲۰ درحال حاضر  امیری  صالحی 
نصیحت به وزیر جدید ورزش انجام 
این  از  یکی  خودش  آیا  داده است 
کرده است؟  اجرایی  را  نصیحت ها 
را در  امیری چقدر عدالت  صالحی 
سایر رشته های ورزشی رعایت کرد 
که امروز از توضیح عادلانه صحبت 
می کند؟ دیگر وقت آن رسیده که 
نگاه عادلانه ای به رشته های ورزشی 
صورت گیرد. فوتبال که برای خود 
یک وزارت خانه جدا است اما حداقل 
سایر رشته های ورزشی را به صورت 

عادلانه نگاه کنند.

عدالت در ورزش رعایت شود/ توجه و حمایتی
بی  از واترپلو نمی شود را  کشور  ورزش  مغفول  نقاط  از  یکی  واترپلو  پیشکسوت 

توجهی به ورزش های آبی دانست و گفت: باوجود موفقیت های 
این  اما  در سال های گذشته؛  آبی کشور  ورزش های  چشمگیر 
نگاه که در شنا چیزی نبوده ایم، نیستیم و نخواهیم شد در بین 

مدیران ورزشی همواره حاکم بوده است.
»مجید غلامی«  با تاکید بر اینکه نگاهی که طی سالیان گذشته 
بر ورزش های آبی کشور مبنی بر اینکه در این ورزش ها، چیزی 
نبودیم، نیستیم و نخواهیم شد در مدیریت جدید ورزشی کشور 
تغییر کند، اظهار داشت: یک بار برای همیشه باید چشم اندازی 
واقع بینانه، مبتنی بر امکانات و جایگاه  ورزش های پایه در کشور 

تعریف شود.
وی عنوان کرد که تعریف یک چشم انداز واقع بینانه، موجب 
افزایش مطالبه گری کارشناسان و دست اندرکاران ورزشی کشور 

از وضعیت ورزش های پایه در سال های آتی خواهد شد.
غلامی یادآور شد: آفت مدیران قبلی در حوزه ورزش های پایه، 
به طور اخص ورزش های آبی، ندیدن موفقیت ها و استعدادهای 
در این حوزه ها بوده که این نوع نگاه باید در دوره جدید مدیریت 

ورزشی کشور تغییر کند. 
وی با انتقاد از نوع نگاه مدیران قبلی به ورزش های پایه، ادامه 
ورزش  حوزه  در  تلاشش  و  توجه  همه  عملًا  ورزش  وزیر  داد: 
و  فوتبال  المپیکی،  مدال آور  رشته های  به  معطوف  قهرمانی 

والیبال و رشته هایی از این دست بوده است.
پیشکسوت رشته واترپلو، افزود: هر رئیس فدراسیون در حوزه 
در  درخشانی  وعده های  انتخابات،  از  پیش  آبی  رشته های 
خصوص افق های چشم نواز پیش روی ورزش های آبی داده اما 
در ادامه و پایان دوره مدیریتش صرفاً به نبود امکانات و مبهم 

بودن اهداف در ورزش های آبی اشاره داشته است.
به گفته وی، اکنون در گام دوم انقلاب اسلامی، باید زمینه تغییر 
آبی، شفاف  رشته های  ویژه  پایه  ورزش های  به  نگاه  و  رویکرد 
کردن اهداف در این رشته ها، زمینه موفقیت بیشتر ورزشکاران 

این حوزه را فراهم کنیم.
در جمع  اسلامی  انقلاب  معظم  رهبر  منویات  به  اشاره  با  وی 
از ظرفیت جوانان و  استفاده  اعضای هیات دولت در خصوص 
نخبگان، تاکید کرد: به منظور عمل به منویات رهبر انقلاب و 

ارتقای وضع موجود تشکیل اتاق فکر می تواند راهگشا باشد.
وی، تشکیل اتاق فکر با حضور کارشناسان، قهرمانان ورزشی، 
رشته های  در  روز  علم  از  بهره گیری  و  حوزه  این  متخصصان 
مختلف ورزشی و تهیه سند تحویل و تحول در ورزش کشور 
با معرفی وزیر جدید  امیدواری کرد  ابراز  را ضروری دانست و 
از سوی دولت و ارائه برنامه جامع در در حوزه ورزش های پایه 

آینده روشن تری در انتظار ورزش قهرمانی کشور باشد.
غلامی تاکید کرد که تشخیص رهبر انقلاب اسلامی در استفاده 
از مدیران جوان از منظر سرعت بالای بروز رسانی علم در این 
است.  دقیق  بسیار  پرنشاط  و  کارآمد  نیروهای  تربیت  و  عصر 

سرمربی تیم های ملی واترپلو جوانان ایران در مسابقات آسیایی 
هندوستان، افزود: ضروری بنظر می رسد که از جوانان تحصیل 
کرده، متخصص و پرورش یافته انقلاب در هر دو حوزه مدیریت 
اجرایی  ارکان  به عنوان  بازو  و  فکر  اتاق  اعضای  به عنوان  تفکر 
برنامه ها بهره برد تا به یاری خداوند شاهد حرکتی بنیادین، 

پیش برنده و پویا در حوزه ی ورزش های آبی باشیم.
وی ادامه داد: مکانیزم ارزیابی عملکرد و کنترل برنامه ها بطور 
کاملا عملیاتی و مطالبه گر می بایست به اجرا در آید و گزارش 
علمی  از سیستم های  و  گردد  ارائه  فن  اهل  و  مردم  برای  آن 
برنامه در علم مدیریت بهره جست که راستی آزمایی  کنترل 
وعده ها و عملکردها همزمان با پیشرفت برنامه ها حاصل شود 
و در صورت انحراف از مسیر راهبری و هدایت صورت پذیرد و 
نه اینکه پس از به سرانجام نرسیدن اهداف از پیش تعیین شده 

شاهد عذر و بهانه باشیم.

ورزش های آبی نقطه مغفول برنامه ریزی های ورزش کشور
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رییس سازمان تیم های ملی تکواندو تاکید 
از  فنی  های  حوزه  در  گیری  تصمیم  کرد: 
همان ابتدای آغاز کارم جزو وظایف سازمان 

تیم های ملی نبود.
برگزاری  سرانجام  درباره  فرهادیان    آرش 
و  تکواندو  فدراسیون  فنی  کمیته  جلسات 
اینکه آیا شاهد تغییر و تحول در کادرهای 
قرار  کرد:  اظهار  خیر،  یا  بود  خواهیم  فنی 
پایان  به  توجه  با  و  آتی  روزهای  است طی 
فنی  کمیته  جلسه  پارالمپیک،  های  رقابت 
برگزار و تصمیم نهایی درخصوص کادر فنی 

تیم های ملی اتخاذ شود.
رییس سازمان تیم های ملی تکواندو، افزود: 
اینکه وضعیت نهایی کادرهای فنی چه باشد 
و چه تغییراتی صورت گیرد دقیقا مشخص 
دوستان  و  آمد  پیش  شرایطی  نیست. 
فنی  کمیته  جلسات  در  را  زیادی  مباحث 
مطرح کردند. گزینه های مختلف از جمله 

نیز  تکواندو  تیم های ملی  فعلی  سرمربیان 
مورد بررسی قرار گرفتند و طی روزهای آتی 

در اینباره تصمیم گیری خواهد شد.
احتمال  آیا  که  سوال  این  به  پاسخ  در  وی 
یا  است  جدی  نیز  بانوان  فنی  کادر  تغییر 
خیر، خاطرنشان کرد: بله. برنامه کمیته فنی 
این است که یا با افراد جدید در حوزه های 
فنی کار را جلو ببرد یا اینکه با نفرات موجود 
کار ادامه پیدا کند، سرمربیان فعلی نیز جزو 
گزینه ها هستند و کمیته فنی در نهایت در 

اینباره تصمیم گیری خواهد کرد.
بیانیه  به  زیاد  انتقادات  درباره  فرهادیان 
افراد  برخی  فدراسیون و سعی  فنی  کمیته 
بازیکنان مقصر  و  فنی  کادر  فقط  اینکه  در 
ناکامی در المپیک توکیو نام گیرند و تقصیر 
کمی متوجه فدراسیون تکواندو باشد، گفت: 
اشتباهی که صورت گرفت این بود که برخی 
صحبت  با  را  فنی  کمیته  بیانیه  دوستان 

اشتباه گرفتند  فنی  های سخنگوی کمیته 
آقای رضایی  دانستند.  یکی  با هم  اینکه  یا 
که  بود  کرده  عنوان  خود  های  در صحبت 
تعیین درصد نظر شخصی ایشان است. در 
بیاینه کمیته فنی اصلا بحث درصد مطرح 
از  تکواندو،  فدراسیون  مسئولان  همه  نبود. 
المپیک  نتایج  کامل  مسئولیت  بنده  جمله 
پذیریم و همانطور که رییس  را می  توکیو 
فدراسیون تکواندو نیز رسما اظهار شرمندگی 
نتایج  شرمنده  نیز  ما  کردند،  عذرخواهی  و 
که  کسانی  همه  از  و  هستیم  آمده  بدست 
خاطرنشان مکدر شد عذرخواهی می کنیم. 
وقتی فدراسیون مسئولیت کامل نتایج را بر 
عهده می گیرد اصلا سعی بر این نیست که 
که بخواهیم تقصیرات را بر گردن کادر فنی 

و بازیکن بیاندازیم.
در  تکواندو  ملی  های  تیم  سازمان  رییس 
جزو  نیز  وی  آیا  که  سوال  این  به  پاسخ 

از  گفت:  خیر،  یا  است  تغییر  های  گزینه 
تاکید  هم  باز  و  کردم  عرض  هم  اول  روز 
از من خواسته شد کارم  زمانیکه  می کنم. 
را در این سمت شروع کنم همان موقع نیز 
به  این موضوع مطرح شد که مباحث فنی 
های  تیم  سازمان  و  شود  واگذار  فنی  افراد 
تیم  و ساختاری  ماموریت سازماندهی  ملی 
های ملی را دنبال کند چرا که مباحث فنی 
یکی از بخش های بسیار مهم و تاثیرگذار در 
تیم های ملی است. وظیفه سازمان تیم های 
ملی برگزاری اردوها، اعزام ها، موارد پزشکی، 
روابط عمومی تیم های ملی، موارد حقوقی و 
بسیاری از مسائل دیگر بوده که بخش های 
اما بحث های  ای است  پیچیده  و  گسترده 
فنی از همان ابتدا بخاطر اهمیت و تخصص 
باید به نفرات حوزه فنی واگذار شود و این 
موضوع جزو وظایف سازمان تیم های ملی 

نبود.

فرهادیان: حوزه فنی جزو وظایف سازمان تیم های ملی تکواندو نبود

سرمربی جدید تیم ملی کشتی آزاد معتقد 
رأس  در  فردی  هر  حضور  از  فارغ  است 
امور باید طوری برنامه ریزی کرد که کسب 
بهترین نتیجه در المپیک ۲۰۲۴ پاریس را 

نشانه رفت.
 پس از اینکه غلامرضا محمدی به دلیل نتایج 
نه چندان دلچسب کشتی آزاد در المپیک 
۲۰۲۰ توکیو جای خود را به سرمربی جدید 
متوجه  سنگینی  مسئولیت  داد،  ملی  تیم 
پژمان درستکار به عنوان سکاندار تازه نفس 

تیم ملی کشتی آزاد محول شد.
درستکار که با تکیه بر ارتباط بسیار مطلوب 
و دیرینه با رئیس فدراسیون کشتی، انگیزه 
و اقبال فراوانی برای حضوری موفق در این 
مسئولیت را دارد، حالا در نخستین آزمون 
نروژ  رقابتهای جهانی ۲۰۲۱  در  باید  خود 

توانایی خود را اثبات کند.
آزاد  کشتی  ملی  تیم  جدید  سرمربی  اما 
آماده سازی  اردوی  تازگی نخستین  به  که 
ملی پوشان را پشت سر گذاشته نگاهی فراتر 
از رقابتهای جهانی نروژ دارد و معتقد است 
برنامه اصلی کشتی باید برای درخشش در 
المپیک ۲۰۲۴ پاریس تدوین و اجرایی شود.

یک  در  را  موضوع  این  درستکار  پژمان 
گفت:  و  کرد  مطرح  تلویزیونی  گفتگوی 
اما  باشیم،  زمانی  چه  تا  ما  نیست  »معلوم 
المپیک  باید  کشتی  اصلی  برنامه  و  هدف 
آینده  سال  ما  اینکه  ضمن  باشد.  پاریس 
علاوه بر قهرمانی جهان، بازی های آسیایی 
نیز  بعدی  سال  و  داریم  پیش  در  هم  را 

است.  پیش  در  المپیک  گزینشی  جهانی 
سه سال سخت را پیش رو داریم و قطعاً با 
برنامه ریزی المپیک محور، امیدوار هستیم 
با سهمیه کامل و شانس طلاهای بیشتر به 

المپیک بعدی برویم.«
جهان  کشتی  قطب  دو  به  اشاره  با  وی 
از  »هرکدام  گفت:  آمریکا  و  روسیه  یعنی 
این کشورها همواره دو یا سه مدال طلای 
شانس  آنها  مطمئناً  می گیرند.  المپیک 
مدال  دو  به  که  دارند  طلا  برای  بیشتری 

برسیم  نقطه ای  به  باید  هم  ما  می رسند. 
که اینگونه عمل کنیم چراکه اگر برای یک 
مدال طلا به میادین مهم برویم همان مدال 

را هم نمی گیریم«
عنوان  به  جهان  قهرمانی  کشتی  مسابقات 
نخستین آزمون پژمان درستکار و همکارانش 
طی روزهای ۱۰ تا ۱۸ مهرماه در شهر اسلو 
تیم  ترکیب  برگزار می شود که  نروژ  کشور 
ایران برای حضور در این  ملی کشتی آزاد 

پیکارها به شرح زیر است:

۵۷ کیلوگرم: علیرضا سرلک
۶۱ کیلوگرم: رحمان عموزاد

۶۵ کیلوگرم: امیرمحمد یزدانی
۷۰ کیلوگرم: عرفان الهی

۷۴ کیلوگرم: یونس امامی
۷۹ کیلوگرم: محمد نخودی
۸۶ کیلوگرم: حسن یزدانی

۹۲ کیلوگرم: کامران قاسم پور
۹۷ کیلوگرم: مجتبی گلیج

۱۲۵ کیلوگرم: امیرحسین زارع
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استان تهران
گزارش

تاکید فرماندار رباط کریم بر 
جلوگیری از ساخت و ساز غیر مجاز

فرماندار رباط کریم  با انتقاد از برخورد گزینشی برخی دستگاه های 
با پرونده های تخلف گفت: گزارش تخلفات و برخورد جدی  متولی 
با متخلفان می تواند از ساخت  و سازهای غیرمجاز جلوگیری کند. 
به گزارش اتفاق روز ، نظام ملکشاهی در دیدار با حسن مسعودی، 
سازمان  شکایات  به  پاسخگویی  و  عملکرد  ارزیابی  بازرسی،  مدیر 
ارائه شده،  از شنیدن گزارشات  تهران، پس  استان  جهاد کشاورزی 
بر  اداره مذکور در شهرستان  انجام شده  از زحمات  قدردانی  ضمن 
تقویت عملکرد جهاد کشاورزی شهرستان بر تشدید مقابله با ساخت 
و سازهای غیر مجاز تاکید کرد و افزود: تشکیل گروه های بازرسی 
،حضور به موقع و مستمر برای جلوگیر ی از ساخت و ساز غیر مجاز 
متشکل از دستگاه  های متولی و نظارت بر تمامی مناطق شهری و 
اولویت  باید در  روستایی شهرستان به خصوص در روزهای تعطیل 
امورات قرار گیرد و مراتب پیگیری به صورت متوالی فرمانداری ارائه 

شود.
توسعه شهرک  به ضرورت  اشاره  با  در شهرستان  دولت  عالی  مقام 
های صنعتی عنوان کرد: عمده مشکل شهرک های صنعتی، کمبود 
فضای لازم برای واگذاری به متقاضیان سرمایه  گذاری است چرا که با 
ساماندهی صنایع کوچک، جذب سرمایه گ ذاران، تکمیل زیرساخت ها 
و امکانات زیربنایی در شهرک  های صنعتی و راه اندازی واحدهای 
صنعتی، شاهد رشد اشتغال و توسعه صنعتی خواهیم بود. از این روی، 
باید از تمام توان اقناعی استفاده کرد تا بتوان مجوز لازم برای گسترش 
شهرک های صنعتی بخش خصوصی مثل ده حسن، شهید زواره ای، 
کاظم آباد پاسارگاد و دیگر شهرک ها را گرفت چرا که با این توسعه، 

بین ۲۰ تا ۳۰ هزار شغل پایدار و غیر پایدار ایجاد خواهد شد.
وی در ادامه با تسریع در رفع مشکلات ایجاد شهرک صنعتی گلخانه 
ای در پرند افزود: شهرک گلخانه ای در شهر پرند ۲۵۰ هکتار است 
که با رفع مشکل آبرسانی در سالی که مزین به نام "تولید، پشتیبانی 
ها، مانع زدایی ها" است برای ۵۰۰ نفر شغل مستقیم ایجاد می شود.

روند  در  تسریع  از  تهران  استاندار   
داد  خبر  استان  شهرداران  استعلام 
خواری  زمین  با  مبارزه  گفت:  و 
مدیریت  در  استانداری  عمده  چالش 

شهرداری های پایتخت است.
نشست  در  بندپی  انوشیروان محسنی 
ویدئوکنفرانسی با فرمانداران و اعضای 
اشاره  با  تهران  استان  شهر  شوراهای 
به اینکه روند انتخاب شهرداران استان 
به سرعت در حال پیگیری است و به 
که  شده  گفته  نظارتی  دستگاه های 
استان  شهرداران  استعلامات  فرآیند 

تسریع شود.
محسنی بندپی افزود: مردم در انتخابات 
شرکت کردند که نمایندگان خود را در 
کنند  انتخاب  روستا  و  شهر  شوراهای 
هرچه  قانونی  مراحل  رعایت  با  باید  و 
شوراها  توسط  شهرداران  سریع تر 

انتخاب شوند.
استاندار تهران گفت: در شهرهایی که 
انتخابات آن ابطال شده سرپرست های 
روند  و  شدند  انتخاب  شهرداری ها 
باید تسریع شود و  مراحل استعلامات 
شوراهای  اعضای  مجلس  قانون  طبق 
شهر یک ماه بعد از مرحله تنفیذ باید 
شهردار انتخاب و اعضای شورا افرادی 

را با دارای سوابق موفق برای شهرداری 
معرفی کنند.

وزیر  قانون،  طبق  داشت:  بیان  وی 
کشور و استاندار مکلف هستند تا ظرف 
از زمان معرفی شهردار  مدت ۱۰ روز 
توسط شورای شهر اقدام به صدور حکم 
کنند و نسبت به صدور حکم شهرداران 
عمده  حاضر  حال  در  و  کنیم  تسریع 
ترین چالش ما در مدیریت شهرداری ها 

در استان تهران مبارزه با زمین خواری 
است که ملاک ما در این بخش تفاهم 
نامه ای است که با سازمان نقشه برداری 
خلاقانه  بسیار  کار  این  و  شده  منعقد 

است.
محسنی بندپی عنوان داشت: شهرهای 
به  و  است  پرجمعیت  تهران  استان 
با  شهری  مسائل  نیز  سبب  همین 
همراه  خود  خاص  پیچیدگی های 

به  مدیر  فردی  انتخاب  با  لذا  و  است 
عنوان شهردار مردم باید ثمره شرکت 
و  کنند  لمس  را  شوراها  انتخابات  در 
مردم باید شهردار را بی واسطه ملاقات 
مردم  بین  در  باید  شهرداران  و  کنند 
قانونی  مطالبات  به  و  باشند  حاضر 
و  مسائل  به  نسبت  و  پاسخگو  مردم 
کرونا  از  ناشی  اجتماعی  آسیب های 

حساس باشند.

مبارزه با زمین خواری چالش عمده در 
مدیریت شهرداری های پایتخت است

برای  گفت:  کریم  رباط  فرماندار 
از منابع آب در بخش   استفاده بهینه 
و  کشاورزی، صنعت  آشامیدنی،  های 
نیازهای  از  تصفیه  ایجاد  گردشگری، 

اساسی است. 
به گزارش اتفاق روز ، نظام ملکشاهی 
به همراه امام جمعه شهر رباط کریم، 
اداره  پیگیری  مسئول  سپاه،  فرمانده 
امور شهرداری، رئیس آبفا و برخی از 
مسئولان شهری از محل جمع آوری 
پساب فاضلاب روستای کیکاور بازدید 
در  لازم،  دستورات  از  پس  و  نمود 
خصوص مشکل ایجاد شده بیان کرد: 
در برهه ای فاضلاب روستا دقیقا، پشت 
مسجد جامع جمع میشد که موجبات 
اعتراض شهروندان را به همراه داشت، 
مردم،  مندی  رفع دغدغه  راستای  در 
بنا شد کانالی برای جمع آوری این آب 

های سطحی کشیده شود.

نماینده عالی دولت در ادامه افزود: از 
فاضلاب  متری   ۸۰۰ طرح  روی،  این 
خارج  روستایی  بافت  محدوده  از  را 
آزاد  کنار  کشاورزی  های  زمین  به  و 
این مهم  راه تهران- ساوه رسیده که 
کشاورزان  دوباره  نارضایتی  موجبات 
شدن  جمع  جهت  به  باغدادان  و 
اضافه آب در زمین های کشاورزی و 
ساطع شدن بوی نا مطبوعی را در پی 
داشت، به هر روی تصمیم گرفته شد 
با مشارکت اهالی روستا و در صورت 
واگذاری قطعه زمینی در همان حوالی، 
از محل جذب اعتبارات شهرداری رباط 
فاقد  افزوده روستاهای  ارزش  و  کریم 
دهیاری، بتوانیم تصفیه خانه ای در آن 

محل ایجاد نماییم.
جمع  اهمیت  این  بیان  با  ملکشاهی 
با تصفیه  آوری پساب فاضلاب افزود: 
آب  های سطحی در شهرها و روستاها 

و هم چنین فاضلاب می  توان این منابع 
را در بخش  هایی هم چون کشاورزی و 
فضای سبز مورد استفاده قرار داد که 
این امر جدای از اصلاح الگوی مصرف 
آب، به خصوص هدر رفت آب شرب 
که گاهی در فضای سبز استفاده می 
 شود، از خطرات ناشی از کمبود آب و 
اثرات مخرب فاضلاب بر محیط زیست 

نیز جلوگیری خواهد کرد.
گفتنی است؛ میزان پیشرفت خطوط 
در  فاضلاب  شبکه   آوری  جمع 
و  ۶۳درصد  حدود  کریم  رباط  شهر 
فاضلاب حدود   پیشرفت تصفیه خانه 
تا  الله  ان شاء  و  باشد  ۵۵ درصد می 
 آخر سال تجهیزات نصب و وارد مدار 

بهره برداری شود .

احداث تصفیه خانه فاضلاب از نیازهای اساسی 
شهروندان کیکاور

گزارش

در خواست فرماندار بهارستان از مدیرکل ورزش و جوانان:

تبدیل وضعیت استخدامی کارکنان 
اداره ورزش 

کارکنان  استخدامی  وضعیت  تبدیل  خواستار  بهارستان  فرماندار 
هیاتی اداره ورزش و همچنین واگذاری پروژه های نیمه کاره ورزشی 

شهرستان از طریق ماده ۲۷ مقررات مالی دولت شد. 
به گزارش اتفاق روز ، هادی تمهیدی فرماندار شهرستان بهارستان در 
نشستی که  با مدیرکل ورزش و جوانان استان تهران و با حضور حجت 
الاسلام و المسلمین نوروزی نماینده مردم در مجلس شورای اسلامی 
شهرستان  ورزشی  های  سرانه  متاسفانه  داشت:  اظهار  شد،  برگزار 
بهارستان نسبت به جمعیت فعلی عقب ماندگی زیادی دارد  و این امر 
موجب شده تا ورزشکاران حرفه ای شهرستان ورزش خود را در سایر 

شهرستانها دنبال کنند .
و  ولایت  ورزشی  های  سالن  جوان،  خانه  حاضر  حال  در  افزود:  وی 
حصارک پایین و زمین چمن شماره ۲ از جمله پروژه هایی است که 
در شهرستان از سوی اداره ورزش در حال احداث است که سالهای 

متمادی به  نیمه کاره باقی مانده است .
تمهیدی تصریح کرد: برای برون رفت از این وضع می توان از ظرفیت 
های قانونی از جمله ماده ۲۷ بخشی از مقررات مالی دولت بهره گرفت 

و پروژه های مذکور را با سرعت بیشتر به اتمام رساند.
فرماندار بهارستان در ادامه سخنان خود با اشاره به عدم پرداخت حقوق 
کارکنان اداره ورزش و جوانان شهرستان، گفت: در شرایط کنونی که 
همه گیری ویروس کرونا و دستور العمل های ابلاغی باعث تعطیلی 
یا محدود شدن فعالیت اماکن ورزشی شهرستان شده است پرداخت 

حقوق پرسنل هیاتی  اداره ورزش با مشکل روبرو شده است .
 وی از تلاشهای مدیر کل محترم ورزش و جوانان برای پرداخت حقوق 
کارکنان اداره ورزش قدردانی کرد و گفت: لازم است برای حل اساسی 
این مشکل نسبت به تبدیل  وضعیت استخدامی کارکنان مذکور اقدام 

شود.
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اجرای برنامه یاد یاران از پیشکسوتان دفاع مقدس/ 

رژه خودرویی و موتوری در شهرستان رباط کریم

رعایت  به  توجه  ها،  برنامه  اجرای  در  گفت:  انتظامی  سیاسی  معاون 
حداکثری آیین نامه های بهداشتی و فاصله اجتماعی با رویکرد پرهیز از 

تجمع افراد مورد تاکید و نظارت قرار گیرد. 
محمود اکبرپور در جلسه مشترک برنامه ریزی دفاع مقدس و اربعین 
حسینی )ع( که با حضور اعضا در محل سالن جلسات حوزه فرمانداری 
برگزار شد، پس از استماع پیشنهادات، ضمن تسلیت به مناسبت قرار 
اربعین سرور و سالار شهیدان و تبریک هفته دفاع  گرفتن در آستانه 
ملت  و همبستگی  اتحاد  و هنگامه  ملی  غرور  مقدس، طلیعه جاودانه 
بزرگ ایران در دفاع از شریعت اسلام و آب و خاک مام وطن در خصوص 
ترویج  بهداشتی،  های  دستورالعمل  رعایت  کرد:  بیان  ها  برنامه  اهم 
فضا سازی  نسل جوان،  به  تجربیات  انتقال  و  و شهادت  ایثار  فرهنگ 
عمومی و محیطی و اطلاع رسانی در فضای مجازی، پرهیز از اقدامات 
کلیشه ای و همکاری تمامی دستگاه های شهرستان با سپاه پاسداران 
انقلاب اسلامی به عنوان دبیر ستاد در جهت انجام شرح وظایف قانونی 

لازم الاجراست.
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی با اشاره اجرای برنامه یادواره شهدا 
عنوان کرد: شهرداری ها و دهیاری ها مکلف هستند با همکاری بنیاد 
شهید و امور ایثارگران و سپاه پاسداران انقلاتب اسلامی نواحی مقاومت 
نسبت به برنامه ریزی و اجرای برنامه یادواره شهدای محلات با مشارکت 
شهروندان اقدام نماید. هم چنین شهرداران شهرهای رباط کریم و پرند 
با همکاری سپاه ناحیه مقاومت در خصوص اجرای برنامه یاد یاران به 
هدف تجلیل از پیشکسوتان دفاع مقدس در ۳۱ شهریور ماه و آغاز هفته 

دفاع مقدس برنامه ریزی و اقدام نمایند.
اکبرپور یا تاکید بر برگزاری دستاوردهای انقلاب در فضاهای مجازی و 
رژه خودرویی اظهار کرد: اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی ملزم است طی 
جلسه ای با صاحبان جراید، سایت ها، کانال ها و شبکه های مجازی 
موضوعات مربوطه را بررسی و در ترویج آن به صورت اقدامات خبری، 
تحلیلی و فرهنگی اقدام نماید. از سوی دیگر مطلوب است سپاه ناحیه 
و  خودرویی  رژه  برگزاری  مقدمات  پرند  و  کریم  رباط  بسیج  مقاومت 
موتوری در شهرهای مذکور را با همکاری تمامی ادارات برنامه ریزی و 
اجرا نماید. گفتنی است؛ غبار روبی مزار شهدا، برنامه ریزی طرح جهادی 
در محلات کم برخوردار، فضا سازی محیطی ادارات و سطح شهرستان، 
جزو   موارد  دیگر  و  نمادین  صورت  به  مدارس  زنگ  آمدن  در  صدا  به 

موضوعات مطروحه و مصوبات این جلسه بود.

دیدار فرماندار بهارستان با بانوی راه یافته به 
اردوی تیم ملی تکواندو

فرماندار بهارستان با بانوی راه یافته به اردو تیم ملی تکواندو ناشنوایان دیدار 
کرد.

 به گزارش اتفاق روز، هادی تمهیدی فرماندار بهارستان با حضور در منزل 
فاطمه درشتی بانوی راه یافته به تیم ملی تکواندو ناشنوایان دیدار و گفتگو کرد.

بخشدار بوستان، رییس اداره ورزش و جوانان شهرستان، دهیاری و اعضای 
شورای اسلامی روستای همدانک نیز در این دیدار حضور داشتند.

مسابقات قهرمانی جهان تکواندو  ۲۰۲۱ ناشنوایان آبان ماه سال جاری در 
تهران برگزار می شود.

جلسه انتخاب شورای اسلامی بخش مرکزی 

شهریار برگزار شد

جلسه انتخابات شورای اسلامی بخش مرکزی شهرستان شهریار به 
ریاست غلامی بخشدار مرکزی شهریار برگزار شد. 

 جلسه انتخاب اعضای شورای اسلامی بخش دوره ششم بخش مرکزی 
شهرستان شهریار به ریاست غلامی بخشدار مرکزی و با حضور اعضای 
فرمانداری  جلسات  سالن  در  بخش  این  روستاهای  اسلامی  شورای 

برگزار شد.
به  اشاره  ضمن  شهریار  مرکزی  بخشدار  غلامی  رضا  جلسه  این  در 
جایگاه و وظایف قانونی شورای بخش، گفت: یکی از مهم ترین وظایف 
قانونی شورای بخش ایجاد هماهنگی لازم میان شوراهای روستاهای 
محدوده بخش و نظارت بر شوراهای روستاها و حسن اجرای مصوبات 
است و نبایستی شأن قانونی و نظارتی شورای بخش به دلایل مختلف 

خدشه وارد شود.
غلامی گفت: گسترش تعامل و همکاری میان شورای بخش مرکزی 
شهریار و شوراهای روستایی و اولویت قرار دادن منفعت مردم مورد 
نظر و تاکید همیشگی مجموعه مدیریتی شهرستان بوده است و ما 
نیز مسیر خدمت به مردم در کنار اعضای شوراهای اسلامی روستا 

ایستاده ایم.
وحید  هجرانی،  اصغر  علی  انتخابات،  برگزاری  ضمن  جلسه  این  در 
به عنوان  ولی غلامی و محمد محمدی فام  مهدوی، مهدی مولایی، 

اعضای اصلی شورای بخش مرکزی شهرستان شهریار انتخاب شدند.
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آگهی ماده3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمان های فاقد سند رسمی

شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
مورخ1400/4/27هیات   140060301022001248
رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد واملاک رباط 
کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
و ساختمان های فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و 
به  ابوالقاسم  فرزند  دولتی  معصومه  متقاضی   مالکانه  تصرفات 
شماره شناسنامه 167 صادره از فامنین  نسبت به ششدانگ یک 
قطعه زمین  با بنای احداثی بمساحت 79/03 مترمربع مفروز و 
مجزی شده از پلاک 110 فرعی مفروز از قطعه --- تفکیکی از 
160 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت 
عموم  اطلاع  منظور  به  لذا  محرزگردیده  منتظری  حسین  رسمی 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه 
متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاصی  یا  شخص 
اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 
به این اداره تسلیم و رسید اخذ  مدت دو ماه اعتراض خود را 
نمایند تا به دادگاه صالحه احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم 
قطعی دادگاه گردد بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و 
عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد 
و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به 

دادگاه نخواهد بود.
تارخ انتشار اولین آگهی: 1400/6/3

تاریخ انتشار دومین آگهی: 1400/6/18
احمد رحیمی

رئیس اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم 

آگهی ماده3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمان های فاقد سند رسمی

شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1400/4/27هیات  مورخ   140060301022001243
واملاک  اسناد  ثبت  اداره  در  مستقر  عادی  اسناد  به  رسیدگی 
ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون   3 ماده  حسب  بر  کریم  رباط 
انتقال  تاکید  بر  اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مبنی 

عادی و تصرفات مالکانه متقاضی  محمد حسن میری فرزند ولی 
اله به شماره شناسنامه 734 صادره از بیجارنسبت به سه دانگ 
به مساحت  بنای احداثی   با  از ششدانگ یک قطعه زمین  مشاع 
119/21مترمربع مفروز و مجزی شده از پلاک  - فرعی مفروز 
از قطعه5 تفکیکی از 153 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان 
رباط کریم از مالکیت رسمی ولی اله بشیری محرزگردیده لذا به 
آگهی  روز  فاصله 15  به  نوبت  دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور 
می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و رسید اخذ نمایند تا به دادگاه صالحه احاله و اقدامات موکول 
به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد بدیهی است در صورت انقضای 
مالکیت  اعتراض طبق مقررات سند  و عدم وصول  مدت مذکور 
صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از 

مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تارخ انتشار اولین آگهی: 1400/6/3

تاریخ انتشار دومین آگهی: 1400/6/18
احمد رحیمی
رئیس اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم 

آگهی ماده3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمان های فاقد سند رسمی

شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1400/4/27هیات  مورخ   140060301022001242
واملاک  اسناد  ثبت  اداره  در  مستقر  عادی  اسناد  به  رسیدگی 
ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون   3 ماده  حسب  بر  کریم  رباط 
انتقال  تاکید  بر  اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مبنی 
اکبر  فرزند  شیری  معصومه  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی 
دانگ  سه  به  بیجارنسبت  از  صادره   375 شناسنامه  شماره  به 
به مساحت  بنای احداثی   با  از ششدانگ یک قطعه زمین  مشاع 
119/21مترمربع مفروز و مجزی شده از پلاک  - فرعی مفروز 
از قطعه5 تفکیکی از 153 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان 
رباط کریم از مالکیت رسمی ولی اله بشیری محرزگردیده لذا به 
آگهی  روز  فاصله 15  به  نوبت  دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور 

می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و رسید اخذ نمایند تا به دادگاه صالحه احاله و اقدامات موکول 
به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد بدیهی است در صورت انقضای 
مالکیت  اعتراض طبق مقررات سند  و عدم وصول  مدت مذکور 
صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از 

مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تارخ انتشار اولین آگهی: 1400/6/3

تاریخ انتشار دومین آگهی: 1400/6/18
احمد رحیمی

رئیس اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم 

اگهی فقدان سند مالکیت پلاک 3581  فرعی از 160  اصلی 
حوزه ثبتی رباط کریم 

نظر به اینکه  آقای علی میرزا محمدی فرزند : علی اکبر  با شماره 
ملی : 04903081569   ضمن ارائه دو  برگ استشهادیه تایید 
متقاضی  کریم  رباط    37 شماره  رسمی  اسناد  دفتر  توسط  شده 
مورخ    7314 شماره  به  وارده  المثنی  سندمالکیت  صدور 
یک  ششدانگ  مالکیت  سند  که  نموده   اعلام   1400/06/08
تحت  تفکیکی    3 قطعه  مربع  متر  مساحت 200  به  زمین  قطعه 
پلاک 3581  فرعی از 160  اصلی حوزه ثبتی رباط کریم  با شماره 
سریال 711221   بنام مشارالیه که ذیل ثبت 97250 صفحه 
476 دفتر جلد 339  ثبت و سند مالکیت صادر و تسلیم گردیده 
است بعلت جابجایی مفقود گردیده است،  لذا مراتب در اجرای 
تبصره ذیل ماده 120 آیین نامه  قانون ثبت اسناد و املاک  یک 
نوبت منتشر  تا چنانچه هر شخص از وجود آن نزد خود یا دیگران 
مطلع باشد از تاریخ انتشاربه مدت ده روز  ضمن ارائه اصل سند 
فوق و مدارک لازم  به این اداره مراجعه  و رسید دریافت نماید.  
نمود  خواهد  اقدام  مقررات  وفق  ثبت  اداره  اینصورت  غیر  در 

وفقط اعتراض ایشان در مراجع قضائی قابل رسیدگی می باشد.
احمد رحیمی شورمستی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک شهرستان  رباط کریم

موافقت مدیرکل ورزش و جوانان استان تهران با درخواست 

فرماندار و نماینده مردم بهارستان و رباط کریم

مدیرکل ورزش و جوانان استان تهران گفت: ۳ پروژه نیمه کاره ورزشی 
شهرستان بهارستان از طریق ماده ۲۷ تکمیل خواهد شد. 

مردم  نماینده  بهارستان،  فرماندار  درنشست  روز،  اتفاق  گزارش  به 
شهرستان های بهارستان و رباط کریم درمجلس ومدیرکل ورزش و 
جوانان استان تهران که دردفتر فرماندار بهارستان برگزار شد، نصرت 
اله پریچهره مدیرکل ورزش و جوانان استان تهران با توجه به سخنان 
ودرخواست های فرماندار ونماینده بهارستان گفت:تمامی بدهی های 
اداره کل ورزش و جوانان استان تهران به اداره ورزش و جوانان استان 

تهران محاسبه و درمدت یک ماه آینده پرداخت خواهد شد.
درخصوص  بهاستان  فرماندار  بادرخواست  موافقت  در  همچنین  وی 
تکمیل پروژه های نیمه کاره ورزشی اظهار داشت: نامه نگاری های 
لازم برای تکمیل ۳پروژه ساختمان خانه جوان، سالن ورزشی وزمین 
از طریق  ها  پروژه  این  تا  خواهد شد  انجام  ولایت  دو  چمن شماره 

ماده۲۷تکمیل و در اختیار مردم قرار داده شود.
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نام  به  محراب  تئاتر  مجموعه  سالن های 
از  برخی  حضور  با  ایران  تئاتر  هنرمندان 

مدیران فرهنگی افتتاح شدند.
نام  به  محراب  تئاتر  مجموعه  های  سالن 
معاون  حضور  با  ایران  تئاتر  هنرمندان 
اسلامی،  ارشاد  و  فرهنگ  وزارت  امورهنری 
فرهنگ  مدیرکل  نمایشی،  هنرهای  مدیرکل 
از  جمعی  و  تهران  استان  اسلامی  ارشاد  و 
هنرمندان تئاتر ظهر سه شنبه ۱۶ شهریورماه 

افتتاح شدند.
در این مراسم سالن اصلی، سالن کوچک، دو 
پلاتو اجرا و یک پلاتو تمرین مجموعه محراب 
تئاتر  هنرمندان  نام  به  فضا  توسعه  از  پس 

گشایش یافت. 
امورهنری  معاون  حسینی،  سیدمجتبی 
وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی در این مراسم 
زیرساخت  توسعه  مسیر  امیدواریم  گفت: 
کند  پیدا  ادامه  بیشتر  شکوه  با  هنری  های 
تئاتر  و  هنر  در  انسانی  سرمایه  چنانکه  و 
افزایش زیرساخت ها و  با  رشد داشته است، 
فضاهای هنری و مخاطبان هنر و ساماندهی 
ای متوازن در هنر  توسعه  رویدادهای هنری 

محقق شود.
وی افزود: در ۴۰ سال گذشته بر اساس آمار 
بیش از ۱۵۰ هزار نفر در رشته تئاتر از مراکز 

با  که  اند  شده  التحصیل  فارغ  عالی  آموزش 
تئاتر  آموزشگاههای  در  که  افرادی  به  توجه 
آموخته  دانش  بیشتری  تعداد  اند،  آموخته 
تئاتر هستند. در حال حاضر ۲۹۶ هزار نفر در 
رشته های مختلف هنری مشغول به تحصیل 

هستند.
ممتاز،  انسانی  سرمایه  بیانگر  تعداد  این 
متفاوت و قابل اتکایی برای کشور است اما این 
منابع انسانی که سرمایه ثمین ما در فرهنگ 
های  سالن  و  فضاها  توسعه  با  هنر هستند  و 
هنری تناسب ندارد و هنرمندان برای استفاده 
مضیقه  در  هنری  آفرینش  های  فرصت  از 
زیرساخت  در عرصه  ما  فقد  و  فقر  و  هستند 
ها و سالن های اجرا و تمرین تئاتر به چشم 
تعداد  بیشترین  که  سال ۱۳۹۷  در  آید.  می 
نمایش یعنی ۷۱۹۸ نمایش مجوز اجرا گرفت 
را  امکان  این  نفر  در مجموع حدود ۱۸ هزار 
پیدا کردند در صحنه های تئاتر کشور حضور 

داشته باشند.
ارشاد  و  فرهنگ  وزارت  هنری  امور  معاون 
اسلامی با تاکید بر ضرورت توسعه زیرساخت 
های هنری گفت: افزایش فضاها و سالن های 
نیز  محراب  تئاتر  مجموعه  در  تمرین  و  اجرا 
می تواند امکانی را برای هنرمندان و جوانان 

تئاتر کشور فراهم کند.

سالن های مجموعه تالار محراب 
افزایش یافت

سیاسی  عقیدتی  سازمان  رئیس 
و  فقاهت  که  این  به  اشاره  با  ناجا 
عدالت دو اصل اساسی برای امامت 
است،  اسلامی  جامعه  رهبری  و 
گفت: در جامعه اسلامی تنها کسی 
از  که  است  رهبری  شرایط  واجد 
این دو اصل مهم برخوردار بوده و 
امامان  به  فقاهت  و  عدالت  نظر  از 
نزدیکتر  السلام  علیهم  معصوم 

باشد.
دکتر  والمسلمین  الاسلام  حجت 
چهارشنبه  روز  ادیانی  سیدعلیرضا 
در جلسه ویدئو کنفرانس با حضور 
فرماندهی  در  مشاور  روحانیان 
طرح  اجرای  در  مازندران  انتظامی 
روحانی  فرد  یک  گفت:  جهادی 
که  دارد  روحانی  ماهیت  زمانی 
بتواند در هر جایی که قرار گرفته، 
شهر  یک  یا  و  روستا  یک  در  چه 
 ... و  کلانتری  یا  و  اداره  یک  یا  و 
و  کرده  تصرف  را  ها  دل  بتواند 
متناسب با سطح جامعه از عدالت و 
تقوا برخوردار باشد.رئیس عقیدتی 
سیاسی نیروی انتظامی خاطرنشان 
کرد : روحانیت در عقیدتی سیاسی 
فردی  امین،  عادل  و  شاهد  یعنی 
المال  بیت  حافظ  دلسوز،  مردمی، 
ساده  و  عفاف  کمال  در  زندگی  و 
تفاوت  به  اشاره  با  وی  زیستی. 
مخاطبان  با  امروزی  مخاطبان 
که  کسی  داشت:  اذعان  گذشته، 
اسلامی  جامعه  در  امام  عنوان  به 
روز،  به  فردی  باید  شده  انتخاب 
در  همگان  سرآمد  و  مطالعه  اهل 

زمینه های علوم دینی باشد.
به  تقوی  که  این  بیان  با  ادیانی 
یک  که  است  دانش  و  علم  همراه 
روحانی را مرجع می کند بر تداوم 
کرد  تاکید  دینی  علوم  فراگیری 
سازمان  پیشتازی  شرط  گفت:  و 
تقوی،  معنویت،  سیاسی  عقیدتی 
بودن  پایه  دانش  و  تواضع  علم، 

است.
باید  طلبه  یک  داشت:  بیان  وی 
برای مردم و در بین مردم باشد و 
از  مردم  با  مصاحبت  و  همنشینی 
که  است  هایی  فرصت  مهمترین 
یک روحانی باید به دنبال آن باشد.

ادیانی در بخش دیگری از سخنان 
رزمایش  اهداف  به  اشاره  با  خود 
همدلی مومنانه “نذرحسینی” برای 
اظهار  ها،  پاسگاه  و  ها  کلانتری 
برترین  از  ناجا  شهدای  داشت: 
را  جانشان  که  هستند  کسانی 
برای امنیت مردم، عزت جمهوری 
ولایت  عظمای  مقام  و  اسلامی 
سیاسی  عقیدتی  کردند.رئیس  فدا 
انتظامی  نیروی  انتظامی  نیروی 
اعزام  از  ایران  اسلامی  جمهوری 
استان  های  کلانتری  به  مبلغ   ۳۱
جلسه  این  پایان  در  مازندران 
تاکنون  این که  بیان  با  و  خبر داد 
این  به  کشور  در  روحانی   ۱۷۲
این  گفت:  یافتند،  اختصاص  امر 
های  مهمترین طرح  از  یکی  طرح 
ناجاست  سیاسی  عقیدتی  ماندگار 
نتایج خوبی  با همت مسئولان  که 

را به همراه داشته است.

رئیس سازمان عقیدتی سیاسی ناجا:

فقاهت و عدالت دو اصل مهم برای امامت و 
رهبری در جامعه اسلامی است

نوشتارنوشتار

امیر ایرانی در نشست خبری مطرح کرد؛

پایان مأموریت ۴۵ هزار کیلومتری ناوگروه 
ارتش در عرصه اقیانوس

نوشتار

دریایی  نیروی  جدید  فرمانده 
دریایی  ناوگروه  گفت:  ارتش 
تمام  ناوشکن  از  متشکل  ارتش 
مکران  ناوبندر  و  سهند  ایرانی 
کیلومتر  هزار   ۴۵ طی  از  پس 
به  موفقیت  با  اقیانوس پیمایی 

ایران بازگشت.
ایرانی  شهرام  دریادار  امیر   
دریایی  نیروی  جدید  فرمانده 
اسلامی  جمهوری  ارتش 
در  روز)سه شنبه(  صبح  ایران 
حضور  با  خبری  نشست  اولین 
خبرنگاران و اصحاب رسانه اظهار 
می کنم  اعلام  افتخار  با  کرد: 
تاریخی  رویداد  بزرگترین  که 
توسط  دریا  حوزه  در  نظامی 
نیروی دریایی ارتش با اعزام یک 
ناوگروه متشکل از ناوشکن تمام 
ایرانی سهند و ناوبندر مکران به 

اتمام رسید است.
ناوگروه  این  داد:  ادامه  ایرانی 
با  را  خود  ماموریت  توانسته 
هند،  اقیانوس  سه  از  عبور 
اطلس جنوبی و اطلس شمالی و 
پیمودن حدود ۴۵ هزار کیلومتر 
اتمام  به  ها  اقیانوس  عرصه  در 

برساند و به ایران مراجعت کند.
ماموریت  این  اینکه  بیان  با  وی 
در  اقتدار  و  خودباوری  نشانه 
گفت:  است،  جهانی  عرصه 
ناوشکن سهند  از  صحبت کردن 
و  تعمیر  خودباوری،  یعنی 
نگهداری، ساخت، نوسازی و بهره 
توانمندی  روزترین  به  از  مندی 

های علمی.
ارتش  دریایی  نیروی  فرمانده 
و  مهم  ماموریت  این  گفت: 
توانمندی  آور  پیام  راهبردی 
سوی  از  است.  ایران  اقتدار  و 
دیگر ما پیام آور صلح و دوستی 
چشم  گاه  هیچ  ایران  هستیم. 
و  نداشته  دیگران  به  طمع 
خواهان صلح و دوستی با دیگران 

است.
پیشرفت  به  اشاره  با  ایرانی 
و  تحریم  سایه  در  کشور  های 
چه  اگر  گفت:  بین المللی  فشار 
بر  جانبه  همه  فشار  و  تحریم ها 
اعمال  دفاعی  صنعت  و  کشور 
توان  به  اتکا  با  توانستیم  اما  شد 

داخلی تحریم ها را بی اثر کنیم.
از سخنان  وی در بخش دیگری 
دریایی  نیروی  اقدامات  به  خود 
ارتش در دفاع مقدس اشاره کرد 
اقتدار  با  دریایی  نیروی  گفت:  و 
اول  روزهای  همان  در  توانست 
جنگ، رژیم بعث عراق را از کار 
بیندازد و با اسکورت بیش از ۱۰ 
اقتصادی  شاهرگ  کشتی،  هزار 

کشور را حفظ کند.
ارتش  دریایی  نیروی  فرمانده 
ادامه داد: این اقتدار و توانمندی 
بعد از دفاع مقدس با بازسازی و 
فرآیند  آغاز  و  نوسازی تجهیزات 
فرماندهی  فرمان  با  ناو  ساخت 
کرد.  پیدا  ادامه  قوا،  کل 
فرمان  این  نتیجه  »جماران« 
به  سرعت  به  آن  از  بعد  بود. 
سهند  ناوشکن  ساخت  سمت 
آب های  وارد  و  رفته  سبلان  و 
آزاد  آب های  و  هند  اقیانوس 
شدیم و بعد از آن با عبور از تنگه 
دور  آب های  وارد  جبل الطارق، 
دست شدیم و با افتخار و اقتدار 
توانمندی فرزندان ایران اسلامی 
و  صلح  منادی  و  داده  نشان  را 
اشاره  با  ایرانی  بودیم.  دوستی 
ارتش  نیروی دریایی  اقدامات  به 
در مقابله با دزدی دریایی گفت: 
تنها  نه  را  امنیت  اسلامی  ایران 
اقتصادی خود هدیه  به شاهرگ 
کرده بلکه امنیت را برای همگان 

بوجود آورده است.
آب های  در  مأموریت  انجام  وی 
مهم  بسیار  را  اطلس  اقیانوس 
ناوگروه  عبور  گفت:  و  دانست 

ایران  اسلامی  جمهوری  ارتش 
قدرت های  که  آب هایی  در 
دارند  حضور  آن  در  استکباری 
ماموریت  این  در  موفقیت  و 
نشان دهنده اقتدار، توانمندی و 
که  امیدواریم  است.  ایران  اقتدار 
با تلاش و مجاهدت های  بتوانیم 
راه  نیروی دریایی،  همرزمانم در 
شهدا را به بهترین شکل ممکن 

ادامه دهیم.
موتور دریایی تمام ایرانی بزودی 

رونمایی می شود
ارتش در  نیروی دریایی  فرمانده 
نیرو  این  خصوص دستاورد های 
گفت: توانمندی ما در سه حوزه 
تعریف  هوا  و  سطح  زیر  سطح، 
تجهیزات  به  توانسته ایم  و  شده 
به  کنیم.  پیدا  دست  راهبردی 
موتور  از  رونمایی  شاهد  زودی 

دریایی تمام ایرانی خواهیم بود.
ایرانی اولویت اول نیروی دریایی 
ارتش را تامین امنیت و خطوط 
گفت:  و  دانست  دریایی  تجارت 
فرمان  با  و  ایستاده ایم  اقتدار  با 
آماده  قوا  کل  معظم  فرماندهی 

انجام هر مأموریتی هستیم.
به  جهانیان  توجه  درباره  وی 
در  ارتش  دریایی  نیروی  حضور 
ناوگروه  افزود:  آزاد،  آب های 
تجربیاتی  حاصل  پنج،  و  هفتاد 
کنون  تا   ۸۸ سال  از  که  است 
ارزشمند  بسیار  و  شده  کسب 
به  هند  اقیانوس  بجز  ما  است. 
رفتیم  هم  چین  دریای  سمت 
آن  در  سبلان  ناوشکن  با  و 
در  کردیم.  پیدا  حضور  منطقه 
حضور  مدیترانه  دریای  در  ادامه 
سوئز  کانال  از  و  کردیم  پیدا 
فراتر  این  از  را  پا  و  عبور کردیم 
امید  »دماغه  به  و  گذاشتیم 
نیک« رفتیم و در سال ۱۴۰۰ با 
عبور از سه اقیانوس با افتخار در 
مراسم روز نیروی دریایی روسیه 

حضور پیدا کردیم. 
با  ارتش  دریایی  نیروی  فرمانده 
همواره  مسیر  این  در  اینکه  بیان 
بودیم،  دوستی  و  صلح  منادی 
را  امنیت  فقط  ما  داشت:  اظهار 
برای خودمان برقرار نکردیم، بلکه 
بقیه نیز در سایه این امنیت از این 
را  امنیت  و  کردند  عبور  مسیرها 
به منطقه و جهان هدیه کرده ایم. 
اولین  ساخت  شاهد  زودی  به 
ایرانی  تمام  دریایی  پیشران 

خواهیم بود
حوزه  در  گفت:  ایرانی  دریادار 
اذعان  باید  دریایی  پیشران های 
این  سازی  بومی  که  داشت 
پیشران ها برای ما مهم است و به 
زودی شاهد ساخت اولین پیشران 
در  که  بود  خواهیم  ایرانی  تمام 
عرصه دریا به همه ارگان ها کمک 

می کند. 
اینکه   بیان  با  همچنین  وی 
ناوگروه هفتاد و پنج بدون تامین 
نیازمندی از هیچ کشوری به مسیر 
خود ادامه داد،تاکید کرد: در طول 
نیازهای  رفع  برای  حتی  مسیر 
فنی هم به هیچ بندری نیاز پیدا 
روی  دشمن  نظر  دقت  نکردیم. 
خاطر  این  به  بیشتر  ما  ناوگروه 
را نقض  ببینند ما قوانین  بود که 
شکر  را  خدا  که  نه،  یا  کنیم  می 
نکردیم  نقض  را  قانونی  هیچ  ما 
و  مهم  کانال  سه  از  توانستیم  و 
سلامت  با  دریایی  تنگه  هشت 
عبور کنیم. فرمانده نیروی دریایی 
رزمایش  برگزاری  درباره  ارتش 
از  یکی  گفت:  نیز،  مشترک  های 
رزمایش  برگزاری  ما  های  برنامه 
های مرکب با سایر کشورها است. 
ما هر دوسال یکبار با کشور عمان 
انجام می  نجات  و  امداد  رزمایش 
که  هستیم  این  دنبال  و  دهیم 
بیشتر  کشورهای  از  دعوت  با 
رزمایش های بهتری برگزار کنیم.

وزارت  آبفای  و  آب  معاون   
حکمرانی  اینکه  بیان  با  نیرو 
چهار  به  توجه  با  آب  خوب 
وجه محیط، اجتماع، سیاست 
است  امکان پذیر  اقتصاد  و 
نیازمند  اساس  براین  گفت: 
تغییر حکمرانی در بخش آب 

هستیم.
به  نقل  از پایگاه اطلاع رسانی 
زاده  تقی  »قاسم  نیرو،  وزارت 
به  توجه  با  افزود:  خامسی« 
منطقه  یک  در  ایران  اینکه 
خشک و نیمه خشک قرار دارد 
و ۸۵ درصد مساحت کشور در 
نیمه خشک  و  منطقه خشک 
گرفتن  قرار  طرفی  از  و  است 
کشور  جمعیت  درصد   ۴۵
 ۲۰ از  بیش  که  مناطقی  در 
درصد از منابع آبی را دارند و 
نیز پدیده تغییر اقلیم که چند 
بوده ایم،  آن  شاهد  اخیر  سال 
نیازمند یک مدیریت و ساز و 
آب  حوزه  در  به ویژه  قوی  کار 

کشور هستیم.
وی همچنین حکمرانی خوب 
محیط،  وجه  چهار  دارای  را 

اقتصادی  و  اجتماعی، سیاسی 
حکمرانی  گفت:  و  دانست 
این  به  توجه  با  آب هم  خوب 
چهار وجه امکان پذیر است و 
ساختار  به  اینها  کنار  در  باید 
داشته  ویژه  توجه  قانونی 
منابع  مدیریت  یعنی  باشیم؛ 
و  خوب  حکمرانی  از  بعد  آب 
و  قانونی خوب مطرح  ساختار 

کارگشاست.
معاون آب و آبفای وزیر نیرو با 
اشاره به ضعف آمایش سرزمین 
آمایش  اصلًا  در کشور گفت:  
پایان  در  و  نداریم  سرزمین 
تهیه  کلی  طرح  یک  دولت 
و  اشکال  هنوز  که  است  شده 
ضعف  این  تا  و  دارد  ایراداتی 
آمایش درست نشود سایر امور 

درست نمی شود.
بر  تاکید  با  خامسی  زاده  تقی 
ابعاد  همه  در  آب  مهم  نقش 
متوازن  توسعه  گفت:  توسعه 
آب  اگر  و  است  آب  نیازمند 
مدیریت  و  تأمین  درستی  به 
نشود صنعت و اقتصاد درست 

نمی شود.

برخی  از  انتقاد  با  وی 
این  آیا  گفت:  برنامه ریزی ها 
درست است که در کشور ما که 
۸۵ درصد مساحتش خشک و 
نیمه خشک است، برویم سراغ 
بخشی که ۲۰ برابر بخش دیگر 

آب لازم دارد؟
افزود:  نیرو  وزیر  معاون 
متأسفانه در سال ۸۵ مرزهای 
مرزهای  با  را  آبریز  حوضه 
کردند؛  یکی  کشور  سیاسی 
کردند  استانی  را  آب ها  یعنی 
است  شده  این  نتیجه اش  و 
امروز در کشاورزی توسعه  که 
دیگر  واقعاً  و  داریم  نامتوازن 
کشاورزی  بخش  در  نمی توان 

شغل تعریف کرد.
صدور  مشکل  به  اشاره  با  وی 
متأسفانه  گفت:  چاه ها  پروانه 
پروانه  وفور  به  و  برنامه  بی 
نتیجه  در  و  کردند  صادر  چاه 
همه می خواهند بدون حساب 
و  آب  کنند.معاون  برداشت 
به  افزود:  نیرو،  وزیر  آبفای 
آب  کمبود  و  مشکلات  خاطر 
امکان  کشاورزی  در  اصلًا  ما 
این  باید  و  نداریم  توسعه 
مسئله حل شود. وی با اشاره 
برای  گردشگری  تعریف  به 
سال های  در  کشور  سدهای 
مورد  گفت: حدود ۱۰۰  اخیر 
از سدهای کشور در این طرح 
قرار دارند؛ این خوب است اما 
هنوز راه زیادی در پیش است.

تاکید  با  خامسی  زاده  تقی 
موجود  آب  ظرفیت  اینکه  بر 
بهره وری  به شرط  تنها  کشور 
و  شغل  پاسخگوی  می تواند 

گفت:  باشد،  بیشتر  توسعه 
کشور  مصرفی  آب  درصد   ۷
درصد   ۳ و  شرب  به  مربوط 
است  صنعت  به  مربوط 
طریق  از  خوشبختانه  که 
دوباره  و  تصفیه  بازچرخانی، 
باز می گردد  به چرخه مصرف 
و این پروسه حدود ۵ میلیارد 
به  واچرخانی  آب  مکعب  متر 
قبل  دولت  در  که  می دهد  ما 
حدود ۶۰ تصفیه خانه ساختیم 
در  که  است  آن  واقعیت  اما 
مقابل مصارف عظیم کشاورزی 

قابل توجه نیست.
وی مصارف کشاورزی را پاشنه 
و  دانست  کشور  آب  آشیل 
گفت: راندمان ما در این حوزه 
حداکثر ۴۵ درصد است که اگر 
سه  تا  ما  توسعه  شود  درست 

برابر افزایش خواهد داشت.
صنعت  در  مسئول  مقام  این 
اشکال  و  آمایش  نبود  آب، 
ساختار قانونی در حوزه آب را 
دانست  آب  حوزه  اشکالات  از 
سرانه   ۴۵ سال  در  گفت:  و 
است  بوده   ۶۵۰۰ کشور  آب 
 ۱۵۰۰ تا  رقم  این  امروز  و 
در  و  است  داشته  کاهش 
یعنی  این  بین المللی  تعاریف 
آبی  تنش  دوره  در  کشورمان 
بعد  دیگر  سوی  از  دارد،  قرار 
انقلاب جمعیت کشور ۲.۵  از 
که  حالی  در  است  شده  برابر 
 ۳۰ آب  تجدیدپذیر  منابع 
از  است،  یافته  کاهش  درصد 
این رو قوانین و ساختارها باید 
بر اساس شرایط کنونی اصلاح 

شود.

معاون آب و آبفای وزارت نیرو:
نیازمند تغییر حکمرانی در بخش آب هستیم نوشتار
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با  گفت وگو  در  فرهادی«  »اصغر 
از دلیل خود  آمریکایی  نشریه  یک 
 ۲۰۱۷ اسکار  مراسم  تحریم  برای 
که  مسافرتی  منع  فرمان  گفت: 
دونالد ترامپ اجرا کرد، از نظر من 
سایر  و  ایران  مردم  به  بی احترامی 

کشورها بود.
اصغر  ساخته  جدیدترین  قهرمان، 
فرهادی، دو ماه پس از آن که برنده 
جایزه بزرگ جشنواره کن شد، این 
فیلم  جشنواره  جریان  در  هفته 
تلوراید برای اولین بار در آمریکای 

شمالی به نمایش درآمد.
نام  به  مردی  داستان  فیلم  این 
را  جدیدی  امیر  بازی  با  رحیم 
روایت می کند که از همسرش جدا 
شده و به علت بدهکاری در زندان 
از  فیلم  این  واقعی  ماجرای  است. 
رحیم  که  می شود  شروع  جا  آن 
به  مرخصی  در  که  چندروزی  در 
برگرداندن  به  تصمیم  می برد  سر 
طلا  سکه  از  پر  گمشده  کیف  یک 
کار  این  با  و  گرفته  صاحبش  به 
اجتماعی  شبکه های  قهرمان  به 
زندگی  داستان  اما  تبدیل می شود. 
و کاراکتر رحیم از آن چیزی که از 
تصویر  اجتماعی  شبکه های  در  او 
شده پیچیده تر است. اصغر فرهادی 
که دو جایزه اسکار در کارنامه خود 
فیلم  این  در  داشت  تصمیم  دارد، 
بد  و  خوب  آدم  برچسب  پدیده 
شبکه های  در  را  انسان ها  به  زدن 

اجتماعی به بوته نقد بگذارد.
نه  و  فیس بوک  در  نه  که  فرهادی 
در توییتر فعالیتی ندارد، در حاشیه 
تلوراید در گفت وگو  جشنواره فیلم 
این  در  ریپورتر  هالیوود  روزنامه  با 
شبکه های  از  )استفاده  گفت:  باره 
اجتماعی( وقت زیادی می گیرد و از 
بعد احساسی هم که نگاه کنیم، من 
آدمی نیستم که تحمل این حجم از 

اخبار بد را داشته باشد.
مردم  به  دیگر  افزود:  فرهادی 
نمی دهیم.  کردن  اشتباه  اجازه 
است  این  بود  جالب  برایم  آنچه 
در  معمولی  آدم های  برخی  که 
به  دست  زندگیشان  از  لحظه ای 
و  می زنند  دوستانه  انسان  کار  یک 

از آن پس مردم از آنها انتظار دارند 
تمام وقت همان آدم انسان دوست 
باقی بمانند. گذشته و آینده شان از 
که  نمی گویم  می شود.  گرفته  آنها 
انسان  اما  کنند،  خطا  باید  مردم 

جایزالخطاست.
اگرچه  ریپورتر،  هالیوود  نوشته  به 
فرهنگ  در  فرهادی  جدید  فیلم 
اما  دارد  ریشه  شیراز  شهر  خاص 
تصویر  فیلم  این  در  که  تناقضی 
در  فرهادی  است.  جهانی  می شود، 
این باره می گوید: فرهنگ تحریم در 
فضای مجازی یعنی وقتی کسی را 
بالا می برند و سپس سعی می کنند 
جهان  کجای  هر  بیاورند،  پایینش 

اتفاق می افتد.
دو فیلم قبلی که فرهادی در ایران 
ساخت یعنی جدایی نادر از سیمین 
هر   )۲۰۱۶( فروشنده  و   )۲۰۱۱(
دو برنده جایزه اسکار بهترین فیلم 
جدایی  و  شدند  زبان  غیرانگلیسی 
نامزدی  همچنین  سیمین  از  نادر 
فیلمنامه غیراقتباسی  بهترین  برای 
باری  آخرین  آورد.  به دست  نیز  را 
که فرهادی نامزد جایزه اسکار شد، 
در اعتراض به اجرایی شدن فرمان 
منع مسافرتی توسط دونالد ترامپ 
کشورهای  از  مسافران  بیشتر  که 

ورود  از  را  ایران  جمله  از  مسلمان 
از  می کرد،  منع  آمریکا  خاک  به 
جوایز  اهدای  مراسم  در  شرکت 
با  گفت وگو  در  کرد.وی  خودداری 
فرمان  این  درباره  ریپورتر  هالیوود 
که تنها چهار هفته قبل از برگزاری 
گفت:  شد،  تصویب  اسکار  مراسم 
سریع  خیلی  چیز  همه  موقع  آن 
فیلم  کننده  توزیع  با  افتاد.  اتفاق 
در آمریکا صحبت کردیم و قرار بر 
این شد که در مراسم شرکت کنم 
نوعی  را  مسافرتی  منع  فرمان  اما 
ایران و دیگر  بی احترامی به مردم 
که  حقیقت  این  می دیدم.  کشورها 
کنم  سفر  آمریکا  به  می توانم  من 
به من  نه حس بدی  و دیگر مردم 
نوشتن  روی  شب  دو  یکی  می داد. 
فقط  مشکل  کردم.  کار  بیانیه  یک 
مساله  نبود،  مسافرتی  منع  فرمان 
مردم  و  کشورم  مردم  درباره 
را  مردم  که  جایی  هر  بود،  آمریکا 
بندی  دسته  مختلف  گروه های  در 
که  سیاستمداری  هر  و  می کنند 

چنین کاری می کند.  
از این مصاحبه  فرهادی در بخشی 
درباره تاثیر کرونا روی روند ساخت 
نیز صحبت کرد. وی  قهرمان  فیلم 
دنبال  به   ۲۰۲۰ سال  اوایل  گفت 

فیلم  فیلمبرداری  برای  لوکیشن 
طراح  که  بود  شیراز  در  قهرمان 
شایع شدن  از  و  آمد  تیمش  تولید 
که  گفت  چین  در  بیماری  یک 
ممکن است به ایران هم بیاید. چند 
در  نفر  دو  که  رسید  خبر  بعد  روز 
ایران جان خود را از دست داده اند 
و تصمیم بر توقف فیلمبرداری شد.

فکر می کردم بساط این بیماری یک 
یا دو ماهه جمع می شود اما خیلی 
بیشتر از آنچه تصور می کردم طول 

کشید.
روند  در  که  ماهی  در ۱۰  فرهادی 
برای  افتاد  وقفه  قهرمان  ساخت 
ایجاد تغییرات اساسی در فیلمنامه 
جدید  انگیزه  یک  و  کرد  استفاده 
یعنی  داستان  منفی  شخصیت  به 
کرد.  اضافه  رحیم،  طلبکار  بهرام، 
وی در این باره گفت: کاراکتر بهرام 
در نسخه اول فیلمنامه جوری است 
که تقریبا از آن متنفر می شویم. اما 
چیزی  چنین  کردم  فکر  خودم  با 
و  ندارد  جایی  من  سینمای  در 
این  روی  کارکردن  به  شروع کردم 
شخصیت و خانواده اش و پیشینه ای 
برای او نوشتم که وقتی مخاطب به 
داستانش گوش کند به او هم حق 

بدهد.
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